
Za začetek so svetniki znižali 
faktorje izračuna višine komu-
nalnega prispevka za izgradnjo 
industrijskih in večstanovanj-
skih stavb, pri tem pa tudi ugo-
tovili, da bodo morali o odloku 
o komunalnem prispevku v 
MO Ptuj izvesti temeljitejšo raz-
pravo in poiskati tudi dodatne 
možnosti za pomoč mladim 
družinam pri zagotavljanju sta-
novanj oziroma reševanju pr-
vega stanovanjskega vprašanja.

Mestni svetniki so se na 
majski seji seznanili tudi s po-
tekom aktivnosti za izgradnjo 
športne dvorane za EPK 2013. 
Ptujski župan Štefan Čelan je v 
svoji razpravi ob tej priložnosti 
izpostavil datum 10. junij, ki da 
je dan D za ta ptujski športni 
objekt. Če do tega dne ne bo 
znan koncesionar, ki bo zago-
tovil potrebnih pet milijonov 
evrov za zaprtje finančne kon-
strukcije, 2,5 milijona evrov naj 
bi zagotovila država, 1,5 mili-
jona pa MO Ptuj, bo MO Ptuj 

od projekta odstopila. V tem 
primeru bo sklical izredno sejo 
mestnega sveta, redna pa je si-
cer planirana za 18. junij.

Na sestanku sredi maja, na 
katerem so sodelovali pred-

stavniki vlade, župani petih 
mestnih občin, v katerih naj bi 
se odvijalo evropsko prvenstvo 
v košarki 2013, in predstavniki 
Košarkarske zveze Slovenije, 
je bilo podanih nekaj zelo po-

membnih informacij. Župani 
so izvedeli, da vlada projekt 
podpira, prav tako so dobili 
pozitiven odgovor glede plači-
la kotizacije in izpolnitve dru-
gih dogovorov, vezanih na ta 

projekt. Sklepi prejšnje vlade 

glede projekta EPK 2013 so 

veljavni, vlada bo poskušala 

izpeljati vse tisto, kar je bilo 

dogovorjeno. To pomeni, da 

bo dodelila 2,5 milijona evrov 

za novogradnjo MO Ptuj, 2,5 

milijona evrov MO Novo me-

sto, 500 tisoč MO Jesenice in 

500 tisoč evrov MO Koper. Kar 

zadeva plačilo kotizacije FIBI 

Europe je bilo pojasnjeno, da 

ni bilo potrebno plačilo v višini 

750 tisoč evrov, temveč je šlo za 

poroštvo v tej višini. V pripravi 

pa je tudi rezervni scenarij, ki 

bo prišel v veljavo po 30. juniju 

2012. Če do tega roka občine, 

predvidene soorganizatorice 

EPK 2013, ne bodo imele vseh 

dokumentov – do tega trenut-

ka vseh potrebnih dokumen-

tov KZ Sloveniji ni dostavila 

nobena občina, tudi Ljubljana 

ne –, bo KZ Vladi RS Slovenije 

predlagala scenarij B.
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Že tradicionalno četvorko 

Plesne zveze Slovenije v pro-

jektu Evropski festival četvorke 

za Guinnessov rekord, ki je na 

Ptuju potekala pod vodstvom 

plesalca in plesnega učitelja 

Jerneja Brenholca, je plesalo 

560 dijakov in osnovnošolcev 

ter varovancev Zavoda dr. Ma-

rijana Borštnarja iz Dornave. 

Zbrane mlade je ob njihovem 

največjem plesu v življenju 

nagovoril ptujski župan Šte-

fan Čelan, jim zaželel vse lepo 

na njihovi življenjski in delov-

ni poti ter da bi bila četvorka 

tudi ples njihovega celega ži-

vljenja. Sicer pa so četvorko v 

petek v okviru že omenjenega 

evropskega projekta plesali v 

19 slovenskih in 25 evropskih 

mestih, skupaj več kot 25 tisoč 

mladih, ki sicer tokrat niso do-

segli Guinnessovega rekorda. 

Že prihodnje leto naj bi jih bilo 

bistveno več, nosilec pa bo Ma-

ribor, ki bo v letu 2013 Evrop-

ska prestolnica mladih. 
MG

Ptuj, torek, 
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Ptuj � Četvorka Plesne zveze Slovenije

Dijaki in osnovnošolci v plesu mladosti
V petek, 25. maja, opoldne je Mestni trg zaživel v znamenju plesa.

Po naših občinah
Kidričevo � Oba 
vrtca priključili 
matičnim šolam
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Zdravstvo
Ptuj � Vsak 
izvajalec je dolžan 
spoštovati koncesijo
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Ptuj � Še o majski seji mestnega sveta

Dan D za odločitev o športni dvorani vse bliže
Kot smo že pisali, so mestni svetniki na 18. seji mestnega sveta, ki je bila 21. maja, največ razpravljali o komunalnem prispevku, o njegovi višini in 
tem, da ga je treba znižati, da bo MO Ptuj postala privlačnejša za vlaganja v industrijo oziroma proizvodnjo ter da se bo pospešila stanovanjska izgra-
dnja, posebej še izgradnja stanovanj za mlade družine.

Golf � 
Na Ptuju slavil 
Anglež McDonnell, 
Gojčič 15.
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Tenis � Izjemen 
»ptujski« teden na 
mednarodnem 
prizorišču
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Šport
Bojan Flis � 
»Želimo igrati 
napadalno«

� Stran 11
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Dan D za ptujsko košarkarsko dvorano je vse bliže. 10. junija se bo vedelo, ali bo MO Ptuj ena od 
soorganizatoric evropskega prvenstva v košarki v letu 2013 ali ne.



enim in dvema milijonoma 
evrov letno. Sporazum sicer po 
besedah Šušteršiča ne bo imel 
velikih finančnih posledic, 
vendar velike koristi v smislu, 
da se zakon za uravnoteženje 
javnih financ tudi uveljavi.

Šušteršič je zato po seji vlade 
izrazil pričakovanje, da bodo 
predstavniki vlade in obeh po-
licijskih sindikatov podpisali 
sporazum in bosta sindikata 
umaknila pobudo za razpis re-
ferenduma.

Če pa podpisa sporazuma 
ne bo, bo koalicija, kot je na-
povedala že pred časom, danes 
pa je to znova potrdil tudi Vi-
rant, na ustavno sodišče vloži-
la zahtevo za ustavno presojo 
referendumske pobude. Vsi ti 
postopki bi odložili uveljavitev 
zakona in začetek varčevanja.

Direktor urada vlade za ko-
municiranje Anže Logar je na 
pogovornem večeru podmlad-
ka SDS med drugim izrazil 
upanje, da bo prevladal razum 
in do referenduma o varčeval-
nem zakonu ne bo prišlo. Mo-
žnost referenduma seveda po 
njegovem mnenju obstaja, a 
bi bilo to »igračkanje z usodo 
Slovenije«.

Ob zavedanju, da bi ustavno 
sodišče referendum o varčeval-
nem zakonu verjetno prepove-

dalo, bi bilo to v bistvu »neko 
kazanje mišic«, ki bi imelo za 
rezultat 100 milijonov evrov 
več stroškov, je ocenil Logar. 
Na koncu pa bi bil po njego-
vem mnenju vseeno rezultat 
enak: »Referenduma ne bi bilo, 
le naša skupna denarnica bi 
bila precej tanjša«.

Na predlog sporazuma pa so 
se že odzvali tudi predstavniki 
drugih sindikatov.

Predsednik konfederacije 
sindikatov javnega sektorja 
Branimir Štrukelj je za STA 
ocenil, da predlog sporazuma 
med vlado in policijskima sin-
dikatoma bistveno ne posega v 
sistem plač in interese drugih 
uslužbencev v javnem sektor-
ju, pač pa pretežno razrešuje 
specifična vprašanja polici-
stov. Obenem je izrazil upanje, 
da bo do dogovora vendarle 
prišlo.

Po Štrukljevem mnenju je 
vlada tudi sama odgovorna, 
da je sploh prišlo do vložitve 
pobude za referendum, saj je 
»predolgo ignorirala zahteve 
obeh sindikatov, ki so bile ne-
izpolnjene še iz prejšnjih do-
govorov«.

Javnosti poznana različica 
tega predloga dogovora po 
njegovih besedah sicer kaže, 
da so se v veliki meri vsaj na 

ravni pogajalskih skupin dogo-
vorili o teh starih problemih. 
»To pomeni, da zgolj z nekim 
pritiskom lahko v tej državi 
nekaj dosežeš,« je še opozoril 
Štrukelj in spomnil na stavko 
javnega sektorja 18. aprila.

Vodja pogajalske skupine 
dela sindikatov javnega sektor-
ja Drago Ščernjavič pa predlo-
ga sporazuma danes ni želel 
komentirati. Je pa kot pred-
stavnik Sindikata državnih or-
ganov Slovenije predlagal, da 
se obravnava sporazuma med 
policijskima sindikatoma in 
vlado uvrsti na petkovo sreča-
nje pogajalske komisije med 
vlado in sindikati.

Ščernjavič želi, da vladna 
stran sindikalno seznani s 
sporazumom s policijskima 
sindikatoma, da bodo ugoto-
vili, katere okvirje so presegli 
glede na podpisan dogovor 
s sindikati javnega sektorja. 
»Pričakujemo vaša natančna 
pojasnila in da se dogovorimo, 
kako bomo ravnali in delovali 
naprej v socialnem dialogu,« 
piše Ščernjavič.  Obenem pa je 
Ščernjavič Pličaniču poslal tudi 
predlog za sklic inšpekcijskega 
sveta, iz katerega je razvidno, 
da Ščernjavič tudi za uradnike, 
ki opravljajo naloge prekrškov-
nega organa predlaga takšen 

povečan obseg dela, kot ga 
predlog sporazuma predvide-
va za policiste. Gre za uradnike 
v inšpekcijskih organih, davčni 
upravi in upravnih enotah.

Predlog sporazuma, o kate-
rem so se v sredo zvečer do-
govorili predstavniki vlade in 
obeh policijskih sindikatov, 
obsega 25 točk. Med drugim 
so se dogovorili o izplačilih za 
delovno uspešnost, novi siste-
mizaciji delovnih mest, pa tudi 
o pogodbah o sindikalnem 
delu.

Vizjak presenečen 
nad zapletom

Minister za delo, družino in 
socialne zadeve Andrej Vizjak 
je izrazil presenečenje nad 
zapletom pri sporazumu med 
policijskima sindikatoma in 
vlado ter nad tem, da referen-
dumske pobude sindikata ni-
sta umaknila. Prepričan je, da 
je sporazum dober in da poli-
cistom prinaša veliko tistega, 
kar so želeli. Policiste je zato 
»pozval k razumu«.

»Da, to me je presenetilo, 
tudi zato, ker sta oba policij-
ska sindikata pred začetkom 
pogajanj izjavila, da imata vsa 
pooblastila za podpis sporazu-
ma. Po pogajanjih se je izkaza-
lo, da temu ni tako. Težko se je 
pogajati, če tisti, ki se na drugi 
strani pogaja, nima opore v ti-
stih, ki jih zastopa,« je ob robu 
današnje seje Ekonomsko-so-
cialnega sveta (ESS) v Ljublja-
ni menil minister. »Mi smo v 
sredo zvečer z obema policij-
skima sindikatoma parafirali 
sporazum, kar pomeni, da smo 
pogajalci obeh sindikatov in 
vlade uskladili tekst in vsebino 
sporazuma,« je spomnil Vizjak. 
Na vprašanje, kaj se bo zgodilo, 
če policisti ne bodo popustili, 
je odgovoril, da se bo nadalje-
valo zbiranje podpisov za raz-
pis referenduma.

STA (Pripravlja: SM)

Organi obeh policijskih sin-

dikatov so se danes sicer sesta-

li, a se o predlogu sporazuma 

niso dokončno odločili. Kot 

je za STA dejal predsednik Po-

licijskega sindikata Slovenije 

Radivoj Uroševič, danes sploh 

niso odločali o predlogu spo-

razuma. Z vsebino predloga so 

seznanili predstavnike območ-

nih sindikatov, ti pa želijo pred 

odločitvijo s podrobnostmi 

seznaniti tudi članstvo, je po-

jasnil predsednik policijskega 

sindikata. Tako naj bi bila nji-

hova odločitev znana v petek 

popoldne.

Dogovore pa bodo po neu-

radnih informacijah nadalje-

vali tudi v Sindikatu policistov 

Slovenije, kjer bodo v petek 

prav tako preverjali stališča pri 

članstvu. Če bi predstavniki 

policijskih sindikatov in vlade 

v petek podpisali sporazum, bi 

policisti umaknili vloženo po-

budo za začetek zbiranja pod-

pisov za referendum o zakonu 

za uravnoteženje javnih financ, 

ki so jo vložili pred tednom 

dni. Ker se to ni zgodilo, je mo-

ral Virant danes razpisati rok za 

zbiranje podpisov pod zahtevo 

za razpis referenduma. Čeprav 

ta začne teči v petek, policijske 

kampanje za zbiranje podpisov 

takrat še ni pričakovati.

Predstavniki policijskih sin-

dikatov lahko sicer tudi med 

zbiranjem podpisov pobudo za 

referendum umaknejo. Tako je 

Virant v izjavi o določitvi roka 

za zbiranje podpisov izrazil 

upanje, da bodo predstavniki 

sindikatov referendumsko po-

budo v prihodnjih dneh uma-

knili.

Če pa pobude ne bodo uma-

knili in v roku, ki ga je določil 

Virant, ne bodo zbrali dovolj 

podpisov, bi bil zakon za urav-

noteženje javnih financ lahko 

uveljavljen že konec junija. Po 

Virantovih besedah omenjeni 

sporazum rešuje številne teža-

ve policistov, ne da bi hkrati 

posegal v dogovor vlade z dru-

gimi sindikati in enotni plačni 

sistem.

Predlog sporazuma je sicer 

danes že potrdila vlada. Kot je 

po seji vlade dejal finančni mi-

nister Janez Šušteršič, bi bili fi-

nančni učinki sporazuma med 

Slovenija � Od petka zbiranje podpisov za referendum 

Policijska sindikata brez odločitve o sporazumu z vlado
Predsednik DZ Gregor Virant je določil rok za zbiranje podpisov za razpis referenduma o varčevalnem zakonu, ta je začel teči v petek, končal pa se bo 28. junija. 
Predstavniki policijskih sindikatov konec minulega tedna namreč niso umaknili referendumske pobude in podpisali sporazuma, ki so ga v pogajanjih s predstav-
niki vlade dorekli v sredo zvečer.
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Kdo je še pri zdravi pameti
Vsak mesec, vsak teden in vsak dan mi 

je manj jasno, kaj se dogaja pri nas in po 
svetu, kdo ima prav in kdo nima, kaj je 
prav in kaj ni.

Na evropskem političnem parketu je 
spet najaktualnejša Grčija, okoli katere se 
krešejo diametralno nasprotna mnenja, 

kaj bi njen izstop iz evrskega območja pomenil za Evrop-
sko skupnost. Ok, pustimo ob strani dejstvo, da so si najve-
čje nemške in francoske banke z velikanskimi dosedanjimi 
tranšami pomoči vseh držav EU pokrile minuse svojega ne-
spametnega poslovanja s to južno državico, ampak očitno 
ne v celoti. Vsaj tako je razumeti zagovornike obstoja Grči-
je v EU. Po drugi strani je vse več tistih, ki bi Grčijo najraje 
kar takoj zbrisali z zemljevida Unije, češ da bo tako še naj-
manj škode. Ampak kako potem razumeti prvo damo med-
narodnega denarnega sklada, ki grškega izstopa očitno ne 
zagovarja, pri čemer celo pravi, da če „Grki ne bodo plačali 
cene, potem jo bo moral nekdo drug“?! Torej, Grki v EU ali 
ne, očitno je, da bo skupna evropska monetarna politika še 
zahtevala velikanske žrtve med svojimi člani ...

Potem gledam dogajanje doma; večina sindikatov jav-
nega sektorja podpiše sporazum z vlado, policisti ne. Ok, 
prepričana sem, da imajo dovolj dobrih razlogov, zakaj ga 
niso, v prid pogajanj pa jim gre predvsem možnost sklica 
referenduma o varčevalnem zakonu, ki se ga Janševa vla-
da boji kot hudič križa, saj lahko pade vse, kar je že dogo-
vorjeno. Ampak res ne vem, kaj bi bilo bolje ...

Nadalje – mariborska nadškofija naredi puf do neba, 
Vatikan se ji je pravzaprav že javno odrekel, seveda s sti-
snjenimi figami, da cerkva že ne bo nihče odkupil na draž-
bah, ostalo pa lahko. Toda kaznovan očitno ne bo nihče, 
le dva škofa sta se morala upokojiti, pri čemer jima lep del 
penzije plačujemo iz državne blagajne (kot tudi vsem osta-
lim župnikom), na stotine še verujočih pa je ostalo brez 
vloženega denarja. Ampak še vedno darujejo v pušice ...

In nazadnje ne morem mimo fiaska našega izobraže-
valno-kulturnega ministrstva, ki je iz prav simpatičnega 
vabilca na letno srečanje učiteljev na OŠ Mladika s svojo 
depešo o prepovedi „protiustavnega poveličevanja komu-
nističnega totalitarnega režima“ iz sebe naredilo popolne-
ga bedaka. Pa brez zamere – ampak res se sprašujem, kdo 
je danes sploh še pri zdravi pameti.

Simona Meznarič

Uvodnik

SD in PS za 
ukinitev državnega 
sofinanciranja 
duhovnikom

14 poslancev SD in Pozitivne 
Slovenije je v zakonodajni po-
stopek vložilo novelo zakona 
o verski svobodi, s katero med 
drugim predlagajo odpravo dr-
žavnega sofinanciranja prispev-
kov za socialno varnost duhov-
nikov. Prepovedano bi bilo tudi 

državno zaposlovanje duhovni-
kov, država pa bi versko oskrbo 
financirala le še v izjemnih oko-
liščinah.

Kot je povedala poslanka Po-
zitivne Slovenije (PS) Tamara 
Vonta, tako država več ne bi 
namenjala sredstev za delno 
financiranje prispevkov za soci-
alno varstvo duhovnikov, kot to 
določa zdajšnji zakon, verskim 
skupnostim pa bi se namenilo 
zgolj tisto, kar bi jim z donacija-
mi od dohodnine namenili dr-

žavljani. Bi se pa lahko verske 
skupnosti še naprej prijavljale na 
najrazličnejše javne razpise. Po 
zdajšnjem zakonu sicer država 
duhovnikom pokrije del prispev-
kov za socialno varnost »v višini 
prispevkov za socialno varnost 
od osnove najmanj v višini 60 
odstotkov povprečne plače«. Lani 
je po podatkih ministrstva za iz-
obraževanje, znanost, kulturo in 
šport v ta namen za vse verske 
skupnosti namenila okoli 2,4 mi-
lijona evrov. (sta)

Slovenski (ne)politični zemljevid � Tarče in tarčice



Dogovorjeno je bilo, da po-

tekajo sestanki s pediatri indi-

vidualno, in sicer na Zavodu 

za zdravstveno zavarovanje 

Slovenije, Območni enoti Ma-

ribor, ki je podpisnik pogod-

be, je o preusmerjanju paci-

entov od ptujskih pediatrov v 

splošne ambulante povedala 

direktorica OE mag. Rosvita 

Svenšek.

Pri ptujskih pediatrih je 

bilo konec februarja oprede-

ljenih 6069 odraslih, pediatri 

pa lahko obdržijo do 10 od-

stotkov odraslih oseb glede na 

njihovo število opredeljenih. 

Po podatkih Zavod za zdra-

vstveno zavarovanje Sloveni-

je financira na Ptujskem 27 

zdravnikov splošne medicine, 

od teh je kar 13 zdravnikov (3 

zasebniki s koncesijo ter 10 

zdravnikov v ZD Ptuj), ki so 

pod povprečjem števila opre-

deljenih, zavarovane osebe pa 

lahko vpisujejo tudi vsi ostali. 

Številke se dnevno spreminja-

jo, zato je nemogoče govoriti 

o natančnih številkah. ZD Ptuj 

je skladno s pravili dolžan 

redno na vidnih mestih na 

sedežu in v enotah objavljati 

seznam zdravnikov, ki še spre-

jemajo paciente, kar tudi izva-

jajo, so povedali v Območni 

enoti ZZZS Maribor.

„Vsak izvajalec zdravstve-

nih storitev je dolžan spošto-

vati predpisano zakonodajo, 

koncesijo in pogodbo z ZZZS. 

Ob vstopu v javno mrežo iz-

vajalci zdravstvenih storitev 

podpišejo (ob prvi sklenitvi 

pogodbe z ZZZS) izjavo, da 

so seznanjeni z vsemi predpi-

si in da z njimi soglašajo, kar 

jih zavezuje tudi k njihovemu 

izvajanju. Zato je bilo priča-

kovano, da preusmerjanje za-

varovanih oseb, ko dopolnijo 

19 let, samodejno teče tudi 

na Ptuju tako kot drugod v 

Sloveniji, saj so zasebni zdrav-

niki s koncesijo samostojni 

poslovni subjekti, ki so dolžni 

spoštovati in tudi izvajati vso 

zakonodajo s področja zdra-

vstva,“ je na vprašanje o tem, 

kako pojasnjujejo nastalo sta-

nje glede podeljene koncesi-

je in zakaj se je takšno stanje 

„dopuščalo“ tako dolgo odgo-

vorila mag. Rosvita Svenšek. 

Pri opozorilu Zavoda za 

zdravstveno zavarovanje ozi-

roma njegove Območne eno-

te v Mariboru zdravnikom pe-

diatrom, ki delajo na podlagi 

koncesije, da v določenem 

času zmanjšajo število opre-

deljenih starejših oseb, ki so 

si jih izbrale za svoje osebne 

zdravnike, ne gre za birokrat-

ski oziroma administrativni 

ukrep ZZZS, ki naj bi bil ne-

človeški in naj bi celo omeje-

val zakonsko pravico ljudi do 

proste izbire zdravnika, pou-

darjajo v Zavodu.

„V Sloveniji je pravica do 

proste izbire zdravnika ure-

jena v zakonih o zdravstveni 

dejavnosti in o zdravstvenem 

zavarovanju ter v pravilih 

obveznega zdravstvenega za-

varovanja, po katerih je dolo-

čeno, da si mora vsaka zava-

rovana oseba izbrati (imeti) 

svojega osebnega zdravnika, 

ki ima poleg ugotavljanja bo-

lezni oziroma zdravja in zdra-

vljenja le-teh edini zakonska 

pooblastila za predpisovanje 

zdravil na recepte, za napo-

titev k specialistom in izve-

denskim organom ZZZS ter 

za ugotavljanje upravičenosti 

do začasne zadržanosti z dela 

zaradi bolezni v trajanju, ki ga 

določajo predpisi. Poleg tega 

osebni zdravnik zbira in hra-

ni vso medicinsko dokumen-

tacijo oseb, ki so si ga izbrale 

in koordinira njihovo obrav-

navo pri različnih specialistih 

na sekundarni ravni. Ostali 

zdravniki, ki zdravijo osebo, 

teh pooblastil nimajo oziro-

ma tega ne morejo opravljati 

na račun sredstev obveznega 

zdravstvenega zavarovanja. Iz 

tega izhaja, da je izbira zdrav-

nika na primarni ravni ome-

jena na osebnega zdravnika, 

od katere je možno odstopiti 

v primeru nujne medicinske 

pomoči. Zavarovana oseba pa 

ima pravico do proste izbire 

zdravnika in zdravstvenega za-

voda na sekundarni ravni, če 

je na takšno obravnavo napo-

tena s strani izbranega oseb-

nega zdravnika. Vse to urejajo 

veljavni predpisi že več kot 

15 let in niso posledica kakr-

šnekoli 'birokratske' odločitve 

ZZZS, težav v njegovem finan-

ciranju ali samovolje njegovih 

uradnikov,” pravico do proste 

izbire zdravnika dodatno po-

jasnjuje mag. Rosvita Svenšek, 

ki ob tem tudi dodaja, da slo-

venska ureditev v primerja-

vi z ureditvijo proste izbire 

zdravnika v drugih evropskih 

državah ni v ničemer izjemna 

ali nečloveška. Neomejeno 

pravico do izbire osebnega 

zdravnika na primarni ravni 

ima le nekaj držav, na primer 

Nemčija.

Osebni zdravnik 
je tisti, ki ve vse o 
zavarovani osebi

Omejitev pravice do izbire 

osebnega zdravnika na pri-

marni ravni ni sama sebi na-

men ali rezultat birokratske 

domišljije, povsod po svetu 

ima svoje strokovne in eko-

nomske utemeljitve. „Osebni 

zdravnik naj bi bil tisti, ki ve 

'vse' o osebi, ki si ga je izbra-

la, o njenem zdravstvenem 

stanju, družinskih razmerah, 

delovnem okolju, socialnem 

in ekonomskem stanju in po-

dobno. Po drugi strani naj bi 

mu ta oseba zaupala, kar je 

pogoj za njuno dobro sodelo-

vanje v skrbi za ohranitev in 

povrnitev zdravja. To medse-

bojno poznavanje in sodelo-

vanje vodi do najuspešnejše 

obravnave v primeru bolezni, 

do preprečitve nepotrebnih 

preiskav pri specialistih in 

drugih zdravstvenih delavcih 

in do najbolj sprejemljivega 

in izvedljivega zdravljenja. Za 

vse to je potrebno dobro po-

znavanje pacienta in njegovih 

zdravstvenih, življenjskih in 

delovnih pogojev in ne le nje-

gove diagnoze ter prognoze 

zdravljenja. Za takšen pristop 

je medicina razvila posebno 

vejo splošne medicine ozi-

roma družinsko medicino. 

Zdravniki drugih specialnosti 

in vej medicine imajo druge 

veščine in naloge v sistemu in 

jih že iz opisanih strokovnih 

vidikov ne gre mešati z nalo-

gami zdravnikov, ki skrbijo 

za odrasle osebe. Glede na 

poznavanje pacienta oziroma 

osebe, ki jo njen osebni zdrav-

nik pozna, je tak pristop tudi 

ekonomsko opravičljiv, saj s 

preprečevanjem nepotrebne-

ga ponavljanja določenih pre-

iskav ali obravnav in predpi-

sovanjem zdravil, ki jih oseba 

že ima, ker ji jih je prepisal že 

drug zdravnik, zmanjšuje stro-

ške zdravstvene obravnave in 

zavarovanja. Vse to so razlogi, 

da so v mnogih državah sveta 

tudi pravno uredili možnost 

izbire osebnega zdravnika 

in njegovo vlogo v sistemu 

zdravstvenega varstva, v kate-

rem predstavlja ta vratarja ob 

vstopu posameznika v sistem. 

Naša ureditev tako na tem 

področju v celoti sledi stro-

kovnim in organizacijskim 

razvojnim trendom. Vse, kar 

je pri tem 'administrativnega', 

je reguliranje in nadzor opisa-

ne ureditve, za kar je pri nas 

zadolžen ZZZS oziroma način 

financiranja takšne dejavnosti 

iz javnih sredstev oziroma pri-

spevkov zavarovancev. Ne po-

zabimo, da ima nespoštovanje 

načel izbire osebnega zdravni-

ka prav tako svojo ceno, ki pa 

je višja od tiste, ki jo zavarova-

nje krije v urejenih razmerah. 

Skrb za racionalno koriščenje 

teh javnih sredstev pa je ena 

izmed nalog ZZZS,“ je poveda-

la mag. Rosvita Svenšek, ko je 

govorila o zakonski opredeli-

tvi proste izbire zdravnika na 

primarni ravni, ki ima v prvi 

vrsti strokovno in ekonomsko 

utemeljitev.

Problema ptujskih pedia-

trov nikakor ne gre povezova-

ti s pravico zavarovanih oseb 

do zakonsko opredeljene 

proste izbire zdravnika, po-

udarjajo v Zavodu. Predpisi 

namreč določajo tudi, kateri 

zdravniki na primarni ravni 

so lahko izbrani zdravniki. Za 

otroke in mladostnike so to 

pediatri in specialisti šolske 

medicine, za odraslo prebival-

stvo pa so to zdravniki družin-

ske medicine oziroma splošni 

zdravniki, v določenih prime-

rih tudi zdravniki specialisti 

medicine dela. Takšna pravna 

opredelitev ima svojo strokov-

no utemeljitev. V naravi dela 

v obravnavi otrok in šolarjev 

ter odraslega prebivalstva so 

določene razlike, zaradi če-

sar je pred mnogimi leti tudi 

prišlo do odločitve o specia-

lizaciji za pediatrijo oziroma 

šolsko medicino. Ti specialisti 

opravljajo funkcijo izbranega 

zdravnika za najmlajšo popu-

lacijo in imajo za to v sistemu 

drugačno vlogo kot družinski 

zdravniki. Zaradi posebnosti 

v vsebini njihovega dela, v or-

ganizaciji službe in načinu fi-

nanciranja, je določena meja 

med njimi in družinskimi 

zdravniki. Za njih veljajo dru-

gačni normativi in drugačna 

merila za vrednotenje dela. 

Njihovo delo je prvenstveno 

usmerjeno v preventivo.

Na Ptuju ne gre 
za omejevanje .... 

„Z namenom, da se funkcije 

in vloge družinskih zdravni-

kov in pediatrov ne bi mešale 

ali celo zabrisale, predpisi do-

ločajo, da je za otroke in šolar-

je lahko izbrani zdravnik pe-

diater ali šolski zdravnik in le 

izjemoma družinski zdravnik. 

Podobno je po predpisih lah-

ko osebni zdravnik za odrasle 

praviloma družinski zdravnik. 

Dovoljena odstopanja od teh 

pravil so minimalna in dosega-

jo lahko do 10 odstotkov opre-

deljenih oseb pri posameznem 

zdravniku. Če ima posamezni 

pediater več opredeljenih od-

raslih, kot to določajo predpi-

si, se odpira vprašanje, ali na 

območju, na katerem dela, ni 

dovolj mladostnikov oziroma 

ni potrebe po takem speciali-

stu ali pa zanemarja svojo vlo-

go, ki jo ima v sistemu. Morda 

pa je na tem območju glede na 

število otrok preveč pediatrov 

oziroma koncesionarjev? V 

tem primeru bi si pač pediatri 

iskali delo in zaslužek z obrav-

navo odraslih oseb. Odgovor 

na to dilemo bi imeli, če bi v 

Sloveniji imeli že sprejeta me-

rila za določitev mreže javne 

zdravstvene dejavnosti, kar bi 

morali imeti že od leta 1992, a 

je nimamo. V tem primeru bi 

tudi MO Ptuj in druge občine 

po državi imele jasna merila, 

koliko pediatrov potrebujejo 

za otroke in koliko družinskih 

zdravnikov za odrasle in kako 

na tej podlagi ravnati pri po-

deljevanju koncesij. Iz vsega 

tega lahko izluščimo, da na 

Ptuju ne gre za omejevanje 

zakonske pravice do proste iz-

bire zdravnika, ampak za vpra-

šanja organizacije zdravstvene 

službe, ki pa so spet posledica 

sistemske neurejenosti glede 

določitve meril za določitve 

mreže javne zdravstvene de-

javnosti, v določenem delu pa 

tudi za nespoštovanje pravil 

obveznega zdravstvenega za-

varovanja s strani posameznih 

pediatrov. In le na to je opo-

zoril ZZZS oziroma njegova 

Območna enota Maribor,“ je 

sklenila mag. Rosvita Svenšek, 

ko je skušala podrobneje ob-

razložiti problematiko preveč 

opredeljenih odraslih oseb 

pri ptujskih pediatrih konce-

sionarjih.
MG

Aktualno

Ptuj, Maribor � Še o preusmerjanju pacientov

Vsak izvajalec je dolžan spoštovati 
predpisano zakonodajo in koncesijo
Pričakujemo, da ptujski pediatri preusmerjajo paciente skladno z zakonodajo, koncesijo in pogodbo z ZZZS. Kumulativa opredeljenih oseb 
po posameznih zdravnikih bo narejena po stanju konec maja 2012, kot to zahteva 5. člen priloge Splošnega dogovora, in bo objavljena v 
mesecu avgustu. Šele takrat bo možno videti starostno strukturo zavarovanih oseb po posameznih zdravnikih in ugotoviti, kako potekajo 
predpisane prerazporeditve.
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Trinajst zdravnikov je pod povprečjem opredeljenih, zavarovane osebe pa lahko vpisujejo tudi si osta-
li zdravniki, so povedali v OE ZZZS Maribor. 



V najmanjših krajevnih 

uradih so letno rešili okrog 

1500 zadev, kar pa tudi ni 

tako malo za neko majhno 

občino, v kateri krajevni 

urad deluje enkrat tedensko. 

Glede na to da naj bi se dr-

žavna uprava s svojimi sto-

ritvami čim bolj približala 

občanom, pa je to zelo kori-

stno, pravi načelnik UE Ptuj 

mag. Metod Grah.

Pogovori načelnika z žu-

pani občin na Ptujskem so 

prinesli najboljši možni izid, 

saj bodo občine v celoti fi-

nancirale materialne stroške 

za delovanje vseh 15 krajev-

nih uradov. S tem pa se ne 

morejo pohvaliti v nekaterih 

drugih slovenskih občinah, v 

katerih krajevne urade zapi-

rajo, doslej pa so imeli v ne-

katerih občinah tudi po več 

uradov. Značilno za ptujsko 

območje je, da je v vsaki ob-

čini po en urad, res pa je, da 

ima to območje največ občin 

v Sloveniji, in sicer 16. Že do-

slej jim v nobeni občini niso 

zaračunavali najemnine, ra-

zen v majšperški, kjer gostu-

jejo v prostorih gasilcev, pa 

še tam bo v kratkem prišlo 

do spremembe: po preselitvi 

občine v nove prostore se 

bo v občinske prostore pre-

selil tudi krajevni urad. Štiri 

občine pa jim že doslej za 

delovanje krajevnih uradov 

niso zaračunavale nobenih 

stroškov. To so bile občine 

Gorišnica, Dornava, Cirku-

lane in Žetale. V zvezi s tem 

doslej niso sklepali nobenih 

pogodb, vse je potekalo na 

podlagi ustnih dogovorov. 

Po novem bodo pisne dogo-

vore o delovanju krajevnih 

uradov sklenili z vsemi ob-

činami, veljale pa bodo za 

letošnje proračunsko leto, 

ker se občine ne morejo v 

nedogled zadolževati, v tem 

trenutku pa se tudi še ne ve, 

kakšno bo proračunsko leto 

2013, pravi načelnik. Z Maj-

šperkom bodo dogovor skle-

nili po preselitvi v nove pro-

store, v tem trenutku obstaja 

načelni dogovor, da tudi s 

tem krajevnim uradom ne 

bodo imeli nobenih materi-

alnih stroškov.

V občinah na Ptujskem si 

želijo enotno rešiti delovanje 

krajevnih uradov, nobena ne 

želi biti izjema. Materialni 

stroški (elektrika, ogrevanje 

in čiščenje) za delovanje KU 

so lani UE Ptuj stali 11 tisoč 

evrov. Znesek sicer ni velik, 

vendar je absolutno preveč, 

če denarja ni, pove načelnik 

UE Ptuj mag. Metod Grah. 

Ker so jim občine že doslej 

pomagale z denarjem pri 

delovanju krajevnih uradov, 

zagotovile prostore in pove-

zave, niso zaračunavale naje-

mnine, so se odločili, da se 

bodo o njihovem bodočem 

delovanju oziroma zagoto-

vljanju denarja zanje pogo-

vorili z župani, saj niso želeli 

sami odločati o njihovem 

zaprtju. Delo v krajevnih 

uradih ostaja nespremenje-

no, prav tako njihov delovni 

čas. Na razpolago imajo pet 

oziroma šest matičarjev, ki 

opravljajo delo za vseh 15 

krajevnih uradov. Krajevni 

uradi so odprti od enega do 

treh dni v tednu.
MG

Sp. Podravje � V občinah prisluhnili potrebam občanov

Še naprej bodo odprti vsi krajevni uradi
V vseh občinah na Ptujskem so župani pokazali velik posluh za potrebe občanov, potem ko so varčevalni ukrepi grozili, da bo prišlo do zaprtja krajev-
nih uradov, še posebej tistih, ki niso izpolnjevali vseh pogojev za delo, ker so obravnavali premajhno število zadev. Resnici na ljubo je bilo treba v tem 
trenutku reševati vseh 15 krajevnih uradov v petnajstih občinah na Ptujskem, saj tudi za tiste, ki so že doslej izpolnjevali vse pogoje za odprtje – teh 
je bilo šest – z najnovejšo racionalizacijo ni bilo več denarja.
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Evropski poslanec Milan 

Zver je prvi del večera namenil 

predstavitvi delovanja Evrop-

ske ljudske stranke ter svojega 

dela v Odboru za kmetijstvo 

in razvoj podeželja, Odboru 

za kulturo in izobraževanje, 

Odboru za politične izzive v 

Evropskem parlamentu ter ak-

tualne problematike Evropske 

unije, v drugem delu pa se je 

razvila razprava in prisotni so 

opozarjali na težave, s katerimi 

se srečujejo. Tako smo izvedeli, 

da je v EU danes 14 milijonov 

kmetij in od kmetijstva živi 20 

milijonov ljudi, kar je 8 % vseh 

zaposlenih v EU. Milan Zver je 

opozoril, da se v EU s kmetij-

stvom ukvarja le 6 % mladih do 

35 let, medtem ko je v Sloveni-

ji ta odstotek še nižji – le 4 %. 

Povprečno velika kmetija v EU 

je velika 12 hektarjev, na zaho-

du gre predvsem za družinske 

kmetije. Milan Zver je poudaril, 

da je za izboljšanje celotne slike 

treba ustvariti take pogoje, ki 

bodo mlade privabili v kmetij-

ske dejavnosti. To pomeni poli-

tiko, ki bo omogočala razvoj in 

vlaganja v sodobno kmetijsko 

proizvodnjo ter seveda pri-

meren zaslužek za opravljeno 

delo. Seveda niso mogli mimo 

zaskrbljujoče nizke kmetijske 

samooskrbe Slovenije, ki lahko 

v prihodnosti postane resen 

problem celotne družbe. Pri 

tem se ni toliko bati lakote kot 

odvisnosti od cene hrane. Splo-

šno slabo sliko samooskrbe pa 

dodatno slabšajo še bioplinar-

ne, za katere kmetje v zadnjem 

času namenjajo precej površin. 

Zato bi moralo biti za državo 

spodbujanje kmetijske oskrbe 

strateškega pomena, je pove-

dal evroposlanec Milan Zver.

Bojan Mlakar, podžupan ob-

čine Središče ob Dravi in vodja 

ormoške svetovalne službe, je 

opozoril, da je problematična 

želja Evropske komisije, da se 

izenačijo plačilne pravice za 

njive in travnike, kar bi pri-

zadelo zlasti naše območje. 

Z zaskrbljenostjo pa kmetje 

pričakujejo tudi leto 2013, ko 

se iz plačilnih pravic izključi-

jo tudi zgodovinska plačila, 

ki so jih kmetije dobivale za 

proizvodnjo mleka, govejega 

mesa in sladkorne pese. Hinka 

Hržič iz kmetijske svetovalne 

službe je spregovorila tudi o 

dopolnilnih dejavnostih, za 

katere je vedno več zanima-

nja; skupno jih je na območju 

svetovalne službe Ormož okoli 

65. Občani se zanimajo za raz-

lične možnosti predelave. Pri 

tem je izpostavila, da delavci, 

ki se samozaposlijo, dobijo v 

ta namen sredstva. Če pa gre 

za samozaposlitev na področju 

dopolnilnih dejavnosti, pa ne, 

čeprav gre morda za ljudi, ki so 

ostali brez službe.

Milan Zver je napovedal, da 

nova perspektiva prinaša tudi 

nov program za mlade, izobra-

ževanje, kulturo in šport. To pa 

je menda eno redkih področij, 

na katerem bo denarja več. 

Predvsem več možnosti za šti-

pendije in mobilnost, število 

mladih, ki bodo lahko šli za ne-

kaj časa študirat tudi v tujino 

naj bi se celo potrojilo.
Viki Ivanuša

Središče ob Dravi � Obisk evroposlanca M. Zvera

Nezadostno samooskrbo 
bomo čutili v denarnici
Občino Središče ob Dravi je obiskal evroposlanec Milan Zver in se z zbranimi v 
tamkajšnji Sokolani pogovarjal o aktualnih evropskih temah. Evropski večer je 
nosil naslov Evropa 2020 – Nove priložnosti za mlade ter razvoj kmetijstva in po-
deželja v Evropski uniji. Zbrane je najprej pozdravil župan Jurij Borko in nakazal 
izhodišča za debato.

Foto: Viki Ivanuša

Evroposlanec Milan Zver je spregovoril o aktualnih evropskih te-
mah.

Odgovor na članek Nova 
šola – eden prednostnih projek-
tov (2.) gospe Silvestre Emeršič, 
objavljen v Štajerskem tedni-
ku, 20. 4. 2012, in na članek 
Nova šola – eden prednostnih 
projektov (3.) namestnice rav-
nateljice OŠ dr. Ljudevita Pivka 
gospe Borislave Munda, obja-
vljen v Štajerskem tedniku, 8. 
5. 2012.

Razumemo in podpiramo 
vaše prizadevanje za to, da 
ustvarimo čim boljše pogoje 
za otroke, ki obiskujejo OŠ dr. 
Ljudevita Pivka na Ptuju ter se 
tudi v tej smeri trudimo. Kljub 
temu pa ne moremo mimo na-
slednjih dejstev:

Mestna občina Ptuj niti za 
trenutek ni zavirala priprave 
projektne dokumentacije za 
novo šolo, nasprotno, prizade-
vali smo si, da jo čim prej pri-
dobimo.

Prvi projekti, ki so bili pri-
pravljeni na osnovi sodelovanja 
med šolo in projektantom, so 
bili pripravljeni tako, da je bila 
šola prevelika za 1 celo nadstro-
pje. Usklajevanje na tedanjem 
ministrstvu za šolstvo in šport 
je pokazalo, da normativi niso 
bili upoštevani in da so bile že-
lje šole prevelike. Zato je bilo 
šolo treba na novo projektirati, 
kar je zahtevalo dodaten čas.

Šola je bila umeščena v pro-
stor ob dijaškem domu zaradi 
skrbi Mestne občine Ptuj, da na 
tem območju v stavbi dijaškega 
doma in stavbi novozgrajene 
šole nastane središče za osebe s 
posebnimi potrebami, za katere 
bi bilo poskrbljeno tudi v času 
po njihovem osnovnošolskem 
izobraževanju, kar je zahtevalo 
pridobitev stavbne pravice, da 
lahko šolo priključimo k dija-
škemu domu.

OŠ dr. Ljudevita Pivka je re-
gijska šola, ki jo obiskuje okrog 
20 % otrok iz Mestne občine 
Ptuj, 80 % otrok prihaja iz oko-
liških občin, zato morajo šolo 

sofinancirati vse občine, iz ka-
terih prihajajo ti otroci. Pripra-
vljenosti teh občin pa ni, saj no-
bena od njih kljub večkratnim 
pozivom ni želela sprejeti skle-
pa o sofinanciranju izgradnje 
šole, kar pomeni, da nam manj-
ka okrog 80 % sredstev drugih 
občin. Dokumentacija o pozivu 
občinam in njihovih odgovorih 
je dostopna na občini. Občine 
so bile pripravljene sofinan-
cirati izgradnjo šole zgolj iz 
sredstev nekdanjega otroškega 
letovišča Biograd na Moru, ki je 
skupna lastnina vseh občin, na-
stalih na območju nekdanje ob-
čine Ptuj, torej iz objekta, ki se 
ga ne da prodati, saj hrvaška dr-
žava temu nasprotuje. Ne glede 
na dejstvo, da obiskuje to šolo 
približno 20 % otrok iz Mestne 
občine Ptuj, smo pristali na de-
litev deleža sofinanciranja po 
številu prebivalcev, kar za nas 
pomeni večji delež sofinanci-
ranja (35 %), kot bi ga bili dele-
žni glede na povprečno število 
otrok, ki obiskujejo to šolo iz 
Mestne občine Ptuj.

Ostale občine preko naje-
mnine plačujejo zgolj vzdrževa-
nje šole. Sredstva, ki so bila na 
ta način pridobljena, so manjša 
kot tista, ki jih je Mestna občina 
Ptuj do sedaj porabila za obno-
vo stavbe in izdelavo projektne 
dokumentacije za izgradnjo 
nove šole, tudi ob upoštevanju 
sredstev zavarovanja.

Sredstva, pridobljena iz na-
slova najemnin od leta 2001 
do konca leta 2011 znašajo 
282.091.00 EUR, sredstva iz 
naslova zavarovanja stavbe 
po neurju znašajo 16.000,00 
EUR, prihodki skupaj znašajo 
298.091,00 EUR.

V istem obdobju je Mestna 
občina Ptuj za vzdrževanje stav-
be in izdelavo projektne doku-
mentacije namenila 379.834,00 
evrov. Navedene številke pome-
nijo, da je Mestna občina Ptuj 
za vzdrževanje stavbe šole in 

pripravo projektne dokumen-

tacije namenila za 81.734,00 

evrov več sredstev, kakor je bilo 

prihodkov iz virov najemnin in 

zavarovanja stavbe po neurju.

Ministrstvo za izobraževa-

nje, znanost, kulturo in šport 

še do danes ni izdalo sklepa o 

sofinanciranju te šole, čeprav 

smo jim 20. 1. 2012 posredo-

vali pravnomočno gradbeno 

dovoljenje. To pomeni, da še 

danes ne razpolagamo z doku-

mentom, iz katerega bo jasno 

razvidno, koliko in v kakšnem 

časovnem obdobju bo država 

sofinancirala izgradnjo šole.

Mestna občina Ptuj je edina 

od sofinancerjev v proračunu 

za leto 2012 planirala svoj delež 

sredstev za izgradnjo te šole.

Izgradnja nove šole po 

projektantski oceni znaša 

4.200.000,00 evrov, sedaj pa 

imamo znan in v proračunu 

zagotovljen zgolj delež Mestne 

občine Ptuj v višini 800.000,00 

evrov.

Iz navedenega je razvidno, 

da kljub naši pripravljenosti, da 

šolo čim prej zgradimo, nima-

mo zagotovljenih sredstev dru-

gih občin soustanoviteljic šole 

in občin, ki imajo s šolo pogod-

bo o sofinanciranju stroškov 

delovanja šole za njihove otro-

ke, ter države. Brez zaključene 

finančne konstrukcije pa se in-

vesticija po veljavni zakonodaji 

ne sme in ne more začeti.

Spoštovana gospa Silva Emer-

šič, spoštovana gospa namestni-

ca ravnateljice Borislava Mun-

da, spoštovani starši, prosimo 

vas, da nam pomagate prepriča-

ti vse ostale občine, da bodo za-

gotovile svoj delež sredstev, saj 

se brez njihovega sodelovanja 

investicija ne more začeti.

Datum: 21. 5. 2012
Ivan Vidovič, vodja 

oddelka za negospodarske 
javne službe v Mestni 

občini Ptuj

Prejeli smo

Bistvena dejstva, ki ovirajo začetek 
gradnje Osnovne šole dr. Ljudevita Pivka



»Posebnost centra bodo 

prehrambeni izdelki izključ-

no slovenskega porekla; po-

leg mesa in mesnih izdelkov 

bo kupcem na voljo še nekaj 

drugih prehrambenih izdel-

kov iz slovenskih kmetij. Sicer 

pa odprtje mesnega centra 

predstavlja tudi prestruktu-

riranje modela dosedanje 

lastne maloprodajne mreže 

iz večjega števila manjših me-

snic po Mariboru v ponudbo 

na enem mestu. S tem bomo 

izboljšali tudi svojo energet-

sko učinkovitost, optimizirali 

proizvodnjo in povečali pro-

izvodno kapaciteto,« je še po-

jasnil Bojnec in napovedal, da 

bo mesni center tako postal 

mesnica z najbolj privlačno in 

svežo ponudbo v širši okolici 

Maribora.

Nov mesnopredelovalni 

center je zgrajen po sodobnih 

energetskih standardih, na 

strehi pa je predvidena tudi 

fotovoltaična elektrarna. V 

centru bo deset zaposlenih, v 

zgornji etaži pa je predviden 

tudi demonstracijski prostor 

za kuharje, gospodinje oz. po-

trošnike, ki jih bodo vabili na 

predstavitve novih izdelkov.

Do potrebnega 
denarja s tujim 
partnerjem, krediti 
in evropskim evrom

Kot rečeno, pa je odprtje 

Mesnega centra Košaki na 

Obrežni ulici v Mariboru le 

ena v nizu naložb. TMI Košaki, 

sicer v lasti slovenskih zadrug 

(največja lastnica je ptujska 

KZ), je tako že lani investiralo 

820.000 evrov v tehnološko 

prenovo klavnice, naložba v iz-

gradnjo mesnega centra pa je 

veljala dobrih 950.000 evrov, 

pri čemer je 40 % denarja za-

gotovilo podjetje samo z od-

prodajo nepremičnin, 60 % 

zneska pa predstavljajo ban-

čni krediti.

Največja investicija pa je 

še vedno pred vrati: to je po-

polna prenova pakirnice in 

Tovarne mesnih izdelkov, ki je 

ovrednotena na 10 milijonov 

evrov in naj bi bila zaključena 

do leta 2015. Temeljita preno-

va celotne tehnologije in zdru-

žitev vseh dejavnosti na eni 

lokaciji je, kot je priznal tudi 

Bojnec, odvisna tako od uspe-

ha na razpisih za pridobitev 

evropskega denarja kot tudi 

od novega strateškega par-

tnerja s svežim kapitalom, ki 

ga zaenkrat še iščejo: »Doslej 

smo s projekti fazne prenove 

uspeli na dveh razpisih in si 

zagotovili 2,4 milijona evrov. 

Žal pa se zaradi spremenje-

nih pogojev na letošnji razpis 

nismo mogli prijaviti. Po naši 

finančni shemi načrtujemo, 

da naj bi v 10-milijonski nalož-

bi, ki je pred nami, približno 

40 % sredstev predstavljal 

evropski denar iz razpisov, 

20 % sredstev bi zagotavljali 

sami v podjetju, 40 % delež pa 

naj bi bili bančni krediti. Kot 

kaže, pa bo delež evropskih 

sredstev le 25 %, zato aktiv-

no iščemo tujega strateškega 

partnerja s svežim kapitalom. 

Seveda pa vključitev tujega 

partnerja nikakor ne pomeni, 

da bi to kakorkoli ogrožalo 

predelavo in prodajo sloven-

skega mesa – nasprotno! Nov 

strateški partner bo podprl 

prav proizvodnjo, predelavo 

in prodajo izdelkov izključno 

slovenskega porekla!«

Med cilji tudi 
pozitivna bilanca 
podjetja

Predsednik uprave Bojnec 

je ob tem še napovedal, da naj 

bi bilo več o tujem vlagatelju 

znano konec tega leta, do ta-

krat pa naj bi v TMI Košaki, 

ki trenutno zaposluje 175 lju-

di, izboljšali tudi poslovanje. 

Podjetje je namreč že nekaj 

let v rdečih številkah, plan re-

alizacije za letošnje leto pa je 

ustvariti 27 milijonov evrov 

prihodka: »V prvem četrtletju 

sicer nismo dosegli zastavlje-

nega plana, vendar upamo, da 

nam bo razliko uspelo pokriti 

do konca leta, tudi po zaslugi 

novega mesnega centra. Lani 

smo dosegli 25 milijonov 

evrov prihodka, a smo leto 

končali s 720.000 evri izgube, 

predvsem zaradi enormnega 

dviga materialnih stroškov. 

Letošnje leto vsekakor želimo 

končati s 'pozitivno ničlo'«, je 

prepričan Bojnec, ki ob tem še 

pravi, da posebnih odpuščanj 

zaposlenih ne predvidevajo.
SM
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Maribor � Odprt nov mesni center

Na začetku milijonskega naložbenega cikla
Podjetje Košaki TMI je letošnjo 140-letnico obstoja obeležilo z odprtjem novega sodobnega mesnega centra, ki bo kupcem nudil izključno meso 
slovenskega porekla. Odprtje centra pa je le eden od prvih korakov v velikem naložbenem projektu, ki bo skupno zahteval 12 milijonov evrov, je na 
priložnostni novinarski konferenci povedal predsednik uprave Jure Bojnec.

Foto: SM

Nov Mesni center Košaki s ponudbo mesa in mesnih izdelkov slovenskega izvora je odprl svoja vrata 
v četrtek, naložba pa je bil vredna 950.000 evrov.

V organizaciji Višje strokov-

ne šole Šolskega centra Ptuj, 

Visoke šole na Ptuju in Mestne 

občine Ptuj je v sredo potekal 

posvet z naslovom Bionika – 

znanje za prihodnost. O tem, 

da je našemu mestu uspelo 

narediti ogromen korak in bo 

pionir pri kreiranju in izva-

janju omenjenega programa 

v Sloveniji, smo poročali že 

pred meseci, ko je program 

bil akreditiran in potrjen na 

ministrstvu za šolstvo.

Da je šlo za smelo potezo, ki 

bo pomembna tako za bodo-

če študente kot tudi lokalno 

okolje in nenazadnje celotno 

družbo, se je strinjala večina 

udeležencev tokratnega po-

sveta. Po besedah župana MO 

Ptuj dr. Štefana Čelana je Ptuj 

absolutno zmožen biti pionir 

na tem področju, kar je tudi 

dokazal. Čelan je na posvetu 

predstavil področje tehniške 

bionike in v nekaj stavkih 

povzel, zakaj se mu zdi ta pro-

gram – pri kreiranju katerega 

je tudi sam sodeloval – tako 

pomemben. Prepričan je, da 

je Spodnje Podravje pravo ob-

močje za razvoj bionike, saj da 

bo na ta način velikemu števi-

lu študentov, ki jih naravoslov-

je zanima, a se zaradi različnih 

– v prvi vrsti ekonomskih – 

razlogov za študij ne odločijo, 

ta bolj dostopen. „Če Slovenija 

želi narediti preboj ali se vsaj 

povrniti na tehnološka pota, 

ki smo jih imeli v času bivše 

Jugoslavije, bo potreben ko-

renit zasuk na področju iz-

obraževanja za naravoslovje 

in tehniko,“ še dodaja ptujski 

župan. 

Bionika je 
vsestranska

Da je uporabnost bionike 

vsestranska, je poudarila mag. 

Darja Harb, direktorica Visoke 

strokovne šole na Ptuju, svojo 

trditev pa podkrepila z bese-

dami: „Ni področja, na kate-

rem bionik ne bi bil zaposljiv.“ 

Kot pravi, je bistvo bionike v 

tem, da ne kopira narave, am-

pak si po njej jemlje vzor ozi-

roma v njej najde navdih.

O tem, da je ravno to nje-

na prednost, je govorila tudi 

dr. Romana Erhatič Širnik iz 

Tehniškega muzeja Slovenije. 

„Bionika nikoli ne posnema 

narave, ampak v njej išče vzo-

re,“ še pojasnjuje. Kot pravi, 

je narava v svojem bistvu zelo 

racionalna, kakršni bi morali 

biti tudi ljudje. Da bionika v 

Sloveniji ni popolna novost, 

pa dokazuje tudi dejstvo, da so 

v Tehniškem muzeju Slovenije 

o njej pripravili razstavo, ki si 

jo je ogledalo 20 tisoč ljudi, od 

tega več kot 5 tisoč dijakov in 

študentov. 

Osrednji gost posveta Knut 

Braun iz Univerze Saarland iz 

Nemčije je spregovoril o tem, 

kako je bionika povezana z in-

dustrijo.

Ker pa ima bionika velik 

vpliv tudi na gospodarstvo, 

so organizatorji povabili pred-

stavnike različnih podjetij. 

Primer dobre prakse je pred-

stavil Marjan Trobiš iz podje-

tja Boxmark Leather. 

Vsak udeleženec posveta 

je prispeval svoj kamenček k 

mozaiku predstavitve bioni-

ke, ki bo očitno še kako vpli-

vala na to, da se bomo soočili 

z izzivi na področju tehnike, 

energije in okolja.

Višji strokovni šoli ŠC Ptuj 

in Visoki šoli na Ptuju je že 

uspelo dokazati, da sledijo 

trendom in potrebam 21. sto-

letja, kakšen vpliv bo to imelo 

v prihodnosti, pa bomo vedeli 

že kmalu. Prvi študentje bio-

nike v Sloveniji bodo namreč 

vpisani že oktobra. 
Dženana Kmetec

Foto: DK

Mag. Darja Harb

Ptuj � Posvet na temo bionike

„Ni področja, na katerem bionik ne bi bil zaposljiv“
V prihajajočem študijskem letu bo na Ptuju zaživel povsem nov, v Sloveniji prvič izpeljan izobraževalni program bionika. Kot so poudarili prisotni na istoimenskem 
posvetu, ki je potekal v sredo v prostorih Šolskega centra na Vičavi, je to področje, ki ponuja znanje za prihodnost. 

Foto: SM

Predsednik uprave TMI Košaki Jure Bojnec je napovedal, da bo 
celotno poslovanje, predelava in seveda trženje temeljilo na mesu 
izključno slovenskega izvora, ne glede na to da bodo za pridobitev 
svežega kapitala, ki je nujen za izvedbo skupno 12 milijonov evrov 
težke naložbe, v lastniško strukturo podjetja povabili strateškega 
partnerja iz tujine.

Foto: DK

Bionika bo po mnenju mnogih poklic prihodnosti. 



Obsežnemu projektu vizi-

je in strategije – VIS občine 

Kidričevo, ki sta ga na seji v 

četrtek, 24. maja, predstavila 

vodja projekta mag. Bojan 
Mažgon in prof. dr. Vito 
Borek z mariborskega inštitu-

ta za trajnostni razvoj Palemid, 

so namenili kar dve uri. Pro-

jekt, ki so ga pričeli novembra 

lani s posebnimi delavnicami, 

je nastal predvsem zato, da bi 

se pri razvoju občine zmanjšal 

vpliv dnevne politike in po-

večala udeležba občanov na 

podlagi vrednot in dejanskih 

možnosti. Projekt predstavlja 

tudi prispevek k aktualnim 

dogajanjem v Evropski uniji, 

kjer si prizadevajo za večjo 

prisotnost civilne družbe pri 

odločanju in razvoju lokalnih 

skupnosti. V njem je sodelo-

valo 261 prebivalcev občine 

Kidričevo, 101 občan iz sose-

dnjih občin ter 100 prebival-

cev drugih krajev v Sloveniji. 

Vsebina projekta je sestavlje-

na iz analize stanja z ocenitvi-

jo konkurenčnosti, razvojnih 

prednosti, slabosti, priložnosti 

in nevarnosti občine Kidriče-

vo. Poleg tega so podani tudi 

pogledi prebivalcev sosednjih 

občin na konkurenčnost obči-

ne Kidričevo, ki je razmeroma 

dobra. V primerjalni prora-

čunski analizi je opravljena 

primerjava prihodkov in od-

hodkov 10 primerljivih slo-

venskih občin v obdobju 2000 

do 2010, pri čemer je občina 

Kidričevo uvrščena razmero-

ma dobro.

Kot najpomembnejše vre-

dnote se v občini pojavlja-

jo inovativnost, podjetnost, 

tehnološki razvoj, okoljska 

osveščenost ter pritegovanje 

talentiranih posameznikov 

v občino. Na podlagi nabora 

ukrepov lahko občina pripra-

vi tudi »projekte na zalogo«, s 

katerimi lahko že pripravljena 

pričaka ugodne priložnosti 

ter ustvarja ugodno klimo za 

njihovo realizacijo.

Po ugotovitvi študije so 

osnovne razvojne možnosti 

občine Kidričevo predvsem 

kmetijstvo, obrt in podjetni-

štvo, turizem in gospodarstvo, 

bolj kot hitrost njegovega izva-

janja je pomembna smer, med 

vrednotami občine pa je na 

prvem mestu okoljska osve-

ščenost. Slišali pa smo tudi, 

da stopnja zaupanja občanov 

v občino ni dobra, zato so 

pripravljavci projekta VIS pri-

poročili vodstvu občine, »naj 

igra z odprtimi kartami, kajti 

ljudje, ki imajo občutek, da 

jih nihče ne posluša, se počasi 

vsega naveličajo«.

Večina svetnikov je projekt 

VIS ugodno ocenila in tako 

vodstvo občine kot pripravljav-

ce pohvalila. Milan Fideršek 

je ob tem menil, da je bil obisk 

občanov na delavnicah v glav-

nem dober, razen v naselju 

Kidričevo. Andrej Napast je 

bil posebej vesel ugotovitve, 

da je treba dati mladim več 

pozornosti in veljave, Zoran 
Žunko pa je ugotovil, da so 

na podlagi ugotovitev študije 

v prejšnjem mandatu vendar-

le storili veliko in da je prejšnji 

župan s svojo vladajočo koali-

cijo občino Kidričevo dobro 

vodil. Zaradi vsega tega so 

soglasno potrdili sklep, s kate-

rim so projekt »VIS Kidričevo« 

sprejeli kot orodje, s katerim 

bo občina izvajala strategijo 

razvoja s ciljem uresničitve 

vizije, ki temelji na vrednotah 

prebivalcev.

Vrtca pod okriljem 
osnovnih šol

Po krajši prekinitvi seje, ki 

jo je po dobrih dveh urah od-

redil župan Anton Leskovar, 

so sklepe sprejemali kot po 

tekočem traku. Kljub naspro-

tovanju nekaterih svetnikov, 

vodstva vrtca Kidričevo in 

občanov so s preglasovanjem 

v drugi obravnavi dokončno 

potrdili odlok o ustanovitvi 

javnih vzgojno-izobraževalnih 

zavodov Osnovna šola Borisa 

Kidriča Kidričevo, ki vklju-

čuje v enoten zavod še enoto 

Vrtca Kidričevo, ter Osnovna 

šola Cirkovce, ki vključuje v 

enoten zavod še enoto vrtca 

Cirkovce. Dosedanja ravna-

teljica kidričevske šole bo po 

novem dobila dva pomočnika 

ravnatelja; prvi bo skrbel za 

šolo, drugi pa za vrtec. Rav-

nateljica OŠ Cirkovce pa bo 

imela le enega pomočnika za 

tamkajšnji vrtec. Posledično 

so potrdili tudi predlagane 

normative in dodatne oddel-

ke v vrtcu Kidričevo. Kot je 

pojasnil predsednik odbora za 

družbene dejavnosti Marjan 

Bezjak, so glede na potrebe po 

večjem številu vpisanih otrok, 

kot je prostih mest v vrtcu, 

upoštevali določilo pravilnika 

o normativih in kadrovskih 

pogojih, ki lokalni skupnosti 

dovoljuje, da lahko najvišje 

število otrok v oddelku pove-

ča za največ dva otroka. V eno-

ti vrtca Cirkovce so za šolsko 

leto 2012/13 potrdili  4. in 5. 

oddelek, v enoti vrtca Kidriče-

vo pa 9. in 10. oddelek.

Kljub pripombi Antona 

Habjaniča, da je sporno, če 

svetnica Ivanka Korez, ki je 

ravnateljica OŠ Cirkovce, gla-

suje o potrditvi svoje delovne 

uspešnosti, so z večino gla-

sov vladajoče koalicije, torej 

tudi z glasom Ivanke Korez, 

potrdili predlagano delovno 

uspešnost ravnateljice OŠ Cir-

kovce, ki znaša po oceni 86 

odstotkov. Na predlog komisi-

je za mandatna vprašanja, voli-

tve in imenovanja so za pred-

sednika krajevnega odbora 

Strnišče imenovali Antona 
Topolovca, soglasno so potr-

dili predlog, da ob letošnjem 

občinskem prazniku podelijo 

plaketo občine Kidričevo no-

gometnemu klubu Aluminij. 

Ob tem je župan svetnike se-

znanil z odločitvijo, da bo grbe 

občine Kidričevo ob prazniku 

dodelil mlademu potapljaču 

Antoniju Kodermanu, funda-

ciji Nazaj na konja iz Starošinc 

ter motorističnemu klubu Tu-

lipan ob 10-letnici delovanja. S 

posebnim sklepom so Športni 

zvezi občine Kidričevo do-

volili uporabo imena občine 

Kidričevo, brez pripomb pa 

so potrdili tudi končno poro-

čilo nadzornega odbora o pre-

gledu poslovanja Turističnega 

društva občine Kidričevo.

Preden so se razšli, je župan 

svetnike seznanil, da bo osre-

dnja prireditev ob 15. prazni-

ku občine Kidričevo tudi letos 

združena s proslavo dneva dr-

žavnosti v nedeljo, 24. junija, 

ob 15. uri v dvorani restavraci-

je PAN Kidričevo. Po slovesno-

sti bo v prireditvenem šotoru 

v parku mladosti tradicional-

no srečanje občanov, tudi le-

tos pa bodo pekli vola na žaru. 

Seznanil jih je tudi, da je na 

razpis za direktorja občinske 

uprave prispelo 21 vlog, med 

katerimi jih je pogoje izpol-

njevalo le 12, med njimi pa je 

za direktorja občinske uprave 

izbral Damjana Napasta. 

Svetnike in občane pa je pova-

bil, da se jim 6. junija pridru-

žijo na predstavitvi hrvaške 

občine Crikvenica, s katero že 

dalj časa uspešno sodelujejo.
M. Ozmec
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Kidričevo � V viziji in strategiji prednost okoljski osveščenosti

Oba vrtca priključili matičnim šolam
Osrednji del 14. seje so svetniki občine Kidričevo posvetili projektu vizije in strategije, ki daje prednost okoljski osveščenosti, kljub na-
sprotovanjem pa so dokončno potrdili odloka o ustanovitvi OŠ Borisa Kidriča Kidričevo in Cirkovce in s tem vrtca v obeh krajih priključili 
tamkajšnjima šolama.

Foto: M. Ozmec

Projekt vizije in strategije občine sta predstavila mag. Bojan Mažgon (stoji) in prof. dr. Vito Borek z 
mariborskega inštituta za trajnostni razvoj Palemid.

���� ���	�
� ��� ��
����� �� 
	����
������
���� ���
�
��� 	���� �� 
����� �������
����� ����
��� ��� �����
��	���
���
��	������������ ��� ������������������
���� ������������������ ������ �� ��������� ���	�
�

������������������
���
��	����������	������������
 ��!���� 
�� ��� ��
����� �� ���� 
�	������ �� ��
����

�����
��	��"�����
����	��������������������������
�#�������

Panlesovi cilji
$
������� ��	���� ��������� �� ��	��	����� ����"���� ���
����������� �������� �� �
�
�	�!��� ����������
����
#	�����������������	�
����%���!����	�������������

��������������
������������������������������
!�������������������#���������	��������������������
������"�	�����
������
������#����	�
�����
�	������
�

�����������
����������������
�����������������
���������	��� ����� �������� ��
������ 
��������

�����������������	����
�������&��
�#�	��
���������
�����������
����
�������
'��������
��
������	�������	���������������
����
�����������������������
������������#��������������
���"��
���#����������
���
�����������������#�����
������
��
��
�����	"�������������������������������
�������
���(�����������������
����������
���������

�����
���������	�������
��������
�����
�������
��
�������!��������	������

Kuhinja – sožitje lepega in 
praktičnega
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PANLES KUHINJE NA 
PTUJU – Uspeh je, če 
verjameš v projekt

4�%5 Na Ptuju se nahajamo na Puhovi cesti  gsm:031 669 729
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Mnenja so šla predvsem v 

smeri, da se nekoliko preveč 

razmetava s hrano za občane, 

saj je ob vsakem prazniku na 

voljo kar nekaj raznovrstnih 

„mesnih menijev“, seveda za-

stonj, in da bi mogoče kazalo 

razmisliti o delitvi bonov za 

hrano, ki naj bi jih prejeli le 

tisti občani, ki bi dejansko pri-

sostvovali osrednji proslavi, 

ne pa kar vsak, ki bi se prišel 

pozno zvečer „naslanjat“ na 

priročne šanke z zastonj hra-

no in pijačo ...

Župana Jožeta Kokota so 

takšna modrovanja svetnikov 

v trenutku iztirila: „A tako? 

Kaj mislite, da nismo že pred 

časom razmišljali o bonih, am-

pak to je izvedljivo le v teoriji, 

v praksi pa ne gre! In če ste 

že za varčevanje, sem takoj za, 

ampak potem bomo varčevali 

pri vseh prireditvah, ki so iz-

peljane v sklopu praznika, ne 

le pri osrednji proslavi. Lahko 

začnemo kar pri dnevu gasil-

cev, vaški olimpijadi, srečanju 

in pogostitvi starejših ...“

Bojan Purgaj je na prvo ek-

splozijo jeze župana reagiral s 

pojasnilom, da morajo najprej 

videti stroškovnik, koliko se 

porabi za katero od priredi-

tve, potem pa se bodo lahko 

odločali, kje in koliko lahko 

privarčujejo. Toda s tem je le 

prilil olja na že goreč ogenj žu-

panovega besa: „Nič ni treba 

stroškovnika, si ga lahko takoj 

naredite sami. Športna zveza 

zahteva od 7 do 8 evrov na 

vsakega udeleženca priredi-

tve, načeloma pa na olimpijadi 

sodeluje okrog 500 občanov. 

Lahko računate sami, koliko 

je to! In sem ne štejem kole-

sarskega izleta, pa pokalov itd. 

Tudi za ostale pogostitve, kot 

recimo za upokojence, je tre-

ba dati po 7 evrov na občana. 

In si spet lahko računate sami! 

Zdaj se pa odločite, koga in kaj 

boste črtali, v proračunu nam 

je potreben vsak evro!“

Župan: pol manj 
denarja za vse 
prireditve

Šuman je na to odgovoril: 

„Občani, ki pridejo na osre-

dnjo proslavo, naj imajo hrano 

zastonj. Ampak tisti, ki pride-

jo po osmi uri zvečer, pa naj 

plačajo. Poleg tega so ravno ti 

največji kritizerji, kako razme-

tavamo s hrano, in se zraven 

še zmrdujejo, kaj bi si sploh 

izbrali ...“

Na tej točki pa je Kokotu do-

besedno „odneslo pokrovko“: 

„Zdaj mi je pa dovolj. Da ima-

mo ob prazniku več vrst jedi, 

so kriva društva; vsako si je po 

svoje izmišljevalo, kaj bodo 

pripravili; eni pečenke, drugi 

so hoteli kuhati golaž itd. Tako 

je prišlo do tega. In evo, od le-

tos se to ukinja, na proslavi se 

bo pripravila ena sama mesna 

jed, ali bo to golaž ali pečenka, 

se bodo pa lepo društva dogo-

vorila med seboj! In tako kot 

bom znižal sredstva za pogo-

stitev ob osrednji proslavi, se 

bodo znižala tudi sredstva za 

vse ostale prireditve – na po-

lovico! Ne bomo več plačevali 

po 7 ali 8 evrov na občana, am-

pak odslej le še 4 evre!“

Jožeta Petka, ki županovo 

jezo in trmo očitno že zelo do-

bro pozna, je resno zaskrbelo: 

„ Ampak če bomo znižali sred-

stva za našo vaško olimpijado, 

je ne bo več ...“ Tudi Davorin 

Kelenc je poskušal umiriti si-

tuacijo: „Je kar prav, da se na 

osrednji proslavi pripravi le 

ena glavna jed, pa naj se dru-

štva vsako leto dogovorijo, 

katero bo na vrsti. In ne kriti-

ziramo mi tega, ampak se pač 

sliši med ljudmi, da se s hrano 

preveč razmetava.“ Toda po-

skusi svetnikov, da bi omehča-

li župana, so se končevali zelo 

klavrno: Kokot je vztrajal, da 

se bo denar letos razpolovil 

za vse prireditve, ne le za ob-

činsko proslavo, lahko pa se, 

kot je še navrgel, nekatere pri-

reditve tudi ukinejo oziroma 

sploh ne bodo več financirane 

iz občinske blagajne. Petek je 

poskušal še z eno rešilno bil-

ko: „Predlagam, da letos vse 

ostane enako kot doslej, za 

naprej pa se bomo dogovori-

li.“ Svetniki so sicer dvignili 

roke za zadnji Petkov predlog, 

a zaman.

Jasno je bilo, da so dregni-

li v osje gnezdo, saj je župan 

Kokot še zadnjič dvignil glas: 

„Nima smisla, na ta predlog 

dajem veto, če s tem sklepom 

mislite resno! Hvala lepa, deč-

ki! Tako pač ne bo šlo, kot ste 

si zamislili! Za vse letošnje pri-

reditve v okviru občinskega 

praznika, od gasilcev do upo-

kojencev in športnikov, je de-

nar prepolovljen! Na osrednji 

proslavi pa bo, kot sem rekel, 

pripravljen le en meni! Če se 

'špara', se bo 'šparalo' pri vseh, 

ne le pri občinski proslavi!“ In 

vsakršen poskus nadaljnjega 

prepričevanja župana je bil 

končan, saj je župan gladko 

prešel na točko sklepov odbo-

rov in komisij.

Zakaj komasacija le 
na polovici območja

Svetniki so nato zavrnili tri 

prošnje za donacije kulturnih 

društev, prav tako so soglasno 

zavrnili tudi občinsko sofinan-

ciranje krvodajalskega avtobu-

sa, saj da je takšna naložba ne-

rentabilna, ker se krvodajalci 

enkrat ali dvakrat na leto lah-

ko oglasijo v zdravstveni usta-

novi, Šuman pa je še dodal, da 

bi nakup takšnega avtobusa 

verjetno krepko zamajal ob-

stoj oddelka v zdravstvenem 

domu in bolnišnici ...

Sicer pa je gorišniški občin-

ski svet soglasno potrdil vse 

akte, potrebne za objavo in 

izbiro koncesionarja za odvoz 

odpadkov, s pogojem, da se 

koncesija lahko podeli le za 

obdobje petih (in ne 15 let). 

Župan je pojasnil, da bodo pri 

tem pogoju vztrajali, četudi 

bodo vse ostale občine dajale 

koncesijo za 15 let. Nato pa je 

svetnike še seznanil, da se bo 

občina prijavila na (predvido-

ma) junijski razpis kmetijskega 

ministrstva za sofinanciranje 

komasacij in agromelioracij: 

„Vendar pa se bomo na razpis 

lahko prijavili žal le s projek-

tom zložb v južnem delu ob-

čine. Kot veste, je za začetek 

postopka komasacije treba 

imeti 67 % soglasje lastnikov 

na tem območju. Želeli smo 

sicer izvesti zložbe tako na 

severnem kot v južnem delu 

občine, a smo uspeli pridobiti 

70 % soglasje le v južnem delu, 

v severnem pa je dalo soglasje 

le 47 % lastnikov. Škoda, da so 

bili proti prav največji kmetje, 

med katerimi sem pričakoval 

največ posluha. Ampak tako 

je ... srečanja in sestanki niso 

pomagali. Z uspešno kandida-

turo na razpisu lahko prido-

bimo popolno financiranje 

zložbe, razen vrednosti DDV. 

Če bi nam uspelo na obeh 

območjih, bi šlo za vrednost 

okoli 1,7 milijona evrov, zdaj 

pa računam, da bo vrednost 

projekta za okoli 300 hektar-

jev na južnem območju med 

800.000 in 900.000 evri. Večji 

del zemljišč, okoli 450 hektar-

jev, je v severnem delu, kjer pa 

zložbe pač ne bo ...“

Svetniki so obvestilo spre-

jeli brez posebnega komen-

tarja, slišati je bilo le, da glede 

na nasprotovanje največjih 

kmetov v severnem območju 

najverjetneje ni pričakovati 

spremembe miselnosti niti 

do konca tega leta, ko naj bi 

bil objavljen še en razpis in s 

tem dana nova možnost, da bi 

v projekt komasacije vključili 

tudi severni del občine.
SM

Gorišnica � S seje občinskega sveta

Občinski praznik letos z enim menijem ...
Enajsta redna seja gorišniškega občinskega sveta bi lahko bila še ena v nizu tistih dolgočasnejših srečanj lokalnih politikov, ko vse teče kot po maslu 
in vsi soglasno podprejo vse predlagane sklepe, če se ne bi zalomilo prav na koncu – z modrovanjem nekaj svetnikov, da bi bilo treba nekoliko oklestiti 
stroške osrednje proslave ob občinskem prazniku.

Foto: SM

Župan Jože Kokot: „Hvala lepa, dečki! Tako ne bo šlo! Če se bo 'šparalo', se bo 'šparalo' pri vseh 
prireditvah ob občinskem prazniku, ne le pri osrednji občinski proslavi! Od letos naprej so za vse 
prireditve sredstva prepolovljena!“

Smo družba s tradicijo. V Ener-
giji plus, hčerinski družbi Elek-
tra Maribor, d.  d., katere kore-
nine segajo v daljno leto 1914, 
dnevno prodajamo energijo 
in storitve gospodinjskim in 
poslovnim kupcem, razvijamo 
napredne storitve in inovativne 
pakete, trgujemo z električno 
energijo, svetujemo in posredu-
jemo pri prodaji.
Električna energija je nenado-
mestljiv del našega vsakdana. 
Zato ni nenavadno, da v Energiji 
plus posvečamo veliko pozornosti 
razvoju in porabi električne ener-
gije ter v svoje delovanje vključu-
jemo nove kupcu in okolju prijaz-
ne produkte.
Za trajnostni razvoj družbe je po-
membno pridobivanje električne 
energije iz obnovljivih virov in 
njena učinkovita raba. Zato je to 
tudi naša zaveza, h kateri vsekakor 
lahko veliko pripomore tudi vsak 
posameznik – kupec. Zato je naš 
servis usmerjen tudi v elektronsko 
poslovanje in sisteme napredne-
ga merjenja. Kot prvi slovenski 
trgovec z električno energijo smo 
javnemu in storitvenemu sektorju 
ter industriji omogočili prek razpi-
sa pridobiti nepovratna sredstva 
za izboljšanje energetske učinko-
vitosti, brezplačno tudi svetujemo 
o učinkoviti rabi energije.
Nov inovativen paket oskrbe e+4, 
ki bo vsem našim kupcem na voljo 
z začetkom junija, bo omogočal 
spremljanje in prilagajanje porabe 
v štirih časovnih intervalih. Name-
njen bo vsem tistim, ki želite s pri-
lagajanjem porabe aktivno sode-
lovati pri učinkoviti rabi energije 
in takoj prihraniti. Dodatno še ob 
fiksnih cenah do konca leta 2013.
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Junija bomo omogočili tudi stori-
tev, ki bo kupcu večkrat tedensko 
omogočala nekajurno cenejšo 
elektriko! Izberite jo in si zagotovi-
te posebne urne cene. O času za-
četka, trajanju in višini popusta na 
ceno električne energije vas bomo 
obveščali prek e-pošte, SMS- spo-
ročil, spletne strani in Facebooka.
To pa še ni vse. Ker cenimo zve-
stobo naših kupcev, bomo od 
maja 2012 vsak mesec nagradili 

5 srečnežev s plačilom zadnjega 
mesečnega računa za električno 
energijo. Ker pa se zavedamo, da 
področje učinkovite rabe energije 
kupcem dolgoročno zagotavlja 
bolj stabilne in predvidljive cene, 
v tem letu načrtujemo še nekaj 
dodatnih ugodnosti in novosti na 
področju učinkovitega spremlja-
nja in upravljanja porabe.
Spremljajte našo ponudbo in no-
vosti tudi v prihodnje! Več infor-
macij na www.energijaplus.si.



V ponudbi je tudi program 
Knjige so zame, ki je nedavno 
potekal v prostorih Knjižnice 
Franca Ksavra Meška Ormož, 
vodila pa ga je Ljuba Fišer. Na-
menjen je tako mlajšim kot 
starejšim udeležencem, pri ka-
terih organizatorji želijo spod-
bujati branje, komunikacijo in 
medgeneracijsko druženje. „V 
praksi to pomeni prebiranje 
knjig, pogovor o njih in uži-
vanje ob tem. V program se je 
vključilo 10 udeleženk in en 
udeleženec,“ je povedala Ljuba 
Fišer.

Program je obsegal 24 ur, do-
dali so jih nekaj izven progra-
ma, saj so si organizirali še izlet, 
v okviru katerega so si ogledali 
tudi ptujsko knjižnico in preži-
veli prav prijeten dan na Ptuju. 
Ljuba Fišer je udeležencem 
pripravila zelo zanimivo vse-
bino. Prebirali so pisma Rada 
Kukovca, zanimivega Ormoža-
na, strastnega zbiratelja starin, 

kmečkega orodja, numizmati-
ka, planinca in popotnika, ki je 
na Hardeku ustvaril pravi malo 
arboretum. Svojo knjižnico pa 
je obogatil tudi z lastnimi deli, 
saj je napisal veliko spominov, 
razmišljanj, pesmi, potopisov. 
Živel je v Ljubljani. Spomine na 
rodni kraj iz časa pred 2. sve-
tovno vojno, med njo in takoj 
po njej je pisal v obliki pisem 
in jih pošiljal več ljudem v Or-
možu, med drugimi tudi Ljubi 
Fišer, ki je vsa ta pisma shra-
nila. „Opisoval je kraj, ulice, 
hiše, ljudi in njihove usode, do-
godke. Tematika je bila zato za 
udeležence zelo zanimiva, saj 
Rado Kukovec opisuje nekda-
nje življenje preprostega člove-
ka in mesta precej drugače kot 
recimo zapisi v kroniki Ormož 
skozi stoletja. Udeležencem je 
bila ta domoljubna tematika 
zelo všeč, saj se nekateri starej-
ši udeleženci določenih zgradb 
ali stvari še spominjajo ali pa 

Ormož � Ljudska univerza poživila dogajanje

Branje, pogovori in druženje ob knjigi
V Ljudski univerzi Ormož v okviru usposabljanja za življenjsko uspešnost izvajajo vrsto programov – Razgibajmo življenje z učenjem, 
Berem za znanje in za zabavo, Beremo in pišemo skupaj, Most do izobrazbe.

Program letošnjega dneva 
šole je bil v znamenju dedišči-
ne in običajev iz območja obči-
ne Markovci. Vodja prireditve 
je bila učiteljica Janja Hunjet, 
ki je v dogajanje povezala so-
dobno preživljanje prostega 
časa otrok in prikaz ljudske de-
diščine. Prireditev se je pričela 
s klepetom dveh učencev po 
družabnem omrežju, sledil je 
ples na popularno pesem Koni-
chiwa, nato pa se je dogajanje 
prek dialoga med dedkom in 
vnukom preselilo v preteklost. 
Dedek, odigral ga je Alojz Le-
tonja iz Zabovcev, je pripove-
doval, kako je nekoč potekalo 
življenje v teh krajih, in kako 
so v času, ko še ni bilo traktor-
jev in druge mehanizacije ob-
delovali posestva in opravljali 
delo na kmetijah. Dogajanje 

(s prikazom kmečkih opravil) 
je obiskovalca popeljalo skozi 
štiri letne čase, prihod posame-
znega letnega časa pa so s svo-
jim nastopom naznanile balet-
ke. Učenci so prikazali košnjo 
in žetev na star način, mletje 
moke v mlinu, pogovor kmetic 
pri mlekarni, trgatev, veselico, 
luščenje orehov in snubljenje 
dekleta. Prireditev se je zaklju-
čila z zimskim časom, s poroko 
mladoporočencev ter plesom 
folkloristov in kopjašev pred 
cerkvijo. Čisto ob koncu pa so 
se ob ritmih sodobne glasbe še 
enkrat predstavili učenci deve-
tega razreda.

Prireditev je bila tehnično 
brezhibna, z video in glasbeno 
podlago, lepo in domiselno iz-
delana je bila tudi scenografija. 
Pod vodstvom zborovodkinje 

Slavice Lajh so zapeli pevci šol-
skega zbora, prav tako so se v 
različnih sestavih, prilagojenih 
posamezni točki nastopa, pred-
stavili številni instrumentalisti. 
Nastopili so tudi učenci, ki so-
delujejo v mlajši in starejši fol-
klorni skupini. 

Ravnatelj OŠ Markovci Ivan 
Štrafela in župan občine Mar-
kovci Milan Gabrovec sta v za-
ključnem nagovoru pohvalila 
ves trud in delo, ki so ju v pri-
reditev vložili učenci in njihovi 
mentorji, ravnatelj Štrafela pa 
je učencu 9. razreda Mitji Ko-
stanjevcu izročil kip markec 
– nagrado za posebne učne 
dosežke in udejstvovanje v ob-
šolskih dejavnostih. »Mitja si je 
nagrado prislužil s svojim ve-
stnim, odgovornim in zaneslji-
vim delom. Je učenec, ki svet 

okrog sebe spoznava s široko 
odprtimi očmi. Skorajda ni po-
dročja, za katerega ne bi našel 
vsaj delčka zanimanja. Najbolj 
pa je doma na naravoslovnem 
področju, kjer je postal že pravi 
mali mojster. Velik del prostega 
časa namenja glasbi – obiskuje 
glasbeno šolo, je član marko-
vske godbe na pihala, v kateri 
igra rog. Sprostitev najde tudi 
ob dobri knjigi ter v športu, 
trenira namreč karate. Zelo se 
razume s svojim fotoaparatom, 
s katerim je zabeležil že veli-
ko nepozabnih trenutkov. Je 
odličnjak, resen, zanesljiv in 
vesten učenec. Udeleževal se 
je tekmovanj z različnih učnih 
področij, na katerih je uspešno 
predstavljal šolo in si s tem 
prislužil številna priznanja – 
zraven bronastih se ponaša s 
srebrnimi priznanji iz fizike 
in matematike, najbolje pa se 
je odrezal letos na državnem 
tekmovanju iz fizike, na kate-

rem je dobil zlato Stefanovo 
priznanje. Prizadevno in samo-
iniciativno je sodeloval pri šte-
vilnih interesnih dejavnostih, 
na proslavah in prireditvah, 
pri pripravah scen, na revijah 
otroškega in mladinskega pev-
skega zbora, v projektu Evrop-
ska vas, urejal je spletno stran 
šolskih novinarjev, bil glavni 
urednik šolskega glasila, sode-
loval na šolskem področnem 
kiparskem srečanju Forma viva 
v Malečniku in na festivalu At-
tacca. Z odgovornim delom se 
je uvrstil v skupino učencev, 
ki je v lanskem šolskem letu v 
Belgiji in letošnje leto na Ni-
zozemskem predstavljala šolo, 
kraj in državo v projektu Nor-
čavo skozi Evropo. Predvsem 
pa je Mitja učenec, ki je imel ve-
dno lep in spoštljiv odnos tako 
do učiteljev kot tudi sošolcev,« 
so v obrazložitvi za podelitev 
nagrade markec zapisali v OŠ 
Markovci.

Te dni pa se vodstvo marko-

vske osnovne šole veseli še ene 

za šolo in kraj pomembne pri-

dobitve. V kratkem naj bi se na-

mreč v Markovcih (pri osnovni 

šoli) začela gradnja novega 

devetoddelčnega vrtca. »Novi 

vrtec bo za naš kraj in za obči-

no velika pridobitev. Vzgojo in 

varstvo bomo lahko zagotovili 

vsem otrokom, ki jih septem-

bra ne bomo mogli sprejeti v 

sedanji vrtec. Teh otrok je čez 

50. Vsekakor pa bo novi vrtec 

zagotavljal tudi bistveno boljše 

pogoje za kvaliteto dela in biva-

nja v njem,« je pojasnil ravnatelj 

Ivan Štrafela in dodal, da OŠ 

Markovci v tem šolskem letu 

obiskujejo 303 učenci, ki so 

razdeljeni v 18 oddelkov. Pod 

okrilje šole sodi tudi vrtec, ki 

ga to leto obiskuje 119 otrok. V 

šoli in vrtcu je trenutno zapo-

slenih 65 sodelavcev.
Mojca Zemljarič

Markovci � Proslavili dan šole

Košnja, žetev, trgatev, veselica, gostüvaje in še kaj
V mesecu maju so učenci in zaposleni v osnovni šoli Markovci proslavili dan šole. Prireditev so s svojim obiskom počastili številni gostje – starši, dedki in babice 
otrok, župan Milan Gabrovec, oba podžupana Franc Ferčič in Franc Rožanc, člani občinskega sveta, častni občan občine Markovci Štefan Vugrinec, nekdanji zapo-
sleni na OŠ Markovci ter predstavniki sosednjih osnovnih šol.
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Foto: Viki Ivanuša

Ob zaključku programa Knjige so zame so se udeleženci najprej malo posladkali, nato pa nadaljevali 
druženje ob knjigah in ročnih delih.

Foto: MZ

»Gostovejnski ples« pred markovsko cerkvijo

so slišali o njih pripovedovati. 

Nekatere udeleženke progra-

ma so Rada Kukovca tudi oseb-

no poznale, drugi pa so želeli 

spoznati Ormož tudi v takšni 

luči,“ je povedala Ljuba Fišer, ki 

meni, da so se približali zasta-

vljenim ciljem programa.

Ob zaključku programa 

so udeleženci doživeli tudi 

majhno presenečenje. Ob 10. 

obletnici smrti Rada Kukovca 

so njegovi otroci izdali knjigo 

zapisov zgodb Kratke zgodbe 

iz moje mladosti, ki so jih poda-

rili vsem udeležencem. Kljub 

temu da se je program končal, 

pa želijo udeleženci druženje 

nadaljevati v okviru izdelova-

nja ročnih del in branja.

Štefka Zemljič iz Ormoža, ena 

izmed udeleženk, je povedala, 

da se je programa udeležila, 

ker rada bere in se druži, zato 

ni izpustila niti enega predava-

nja: „Ob zapisih Rada Kukovca 

smo se zabavale, saj so pogosto 

tudi humorni, ob tem pa smo 

se spomnile tudi marsikakšne-

ga dogodka iz preteklosti. Zelo 

dobro je, da je Ljudska univerza 

Ormož pripravila takšno obli-

ko druženja tudi za starejše, ki 

se preveč zapirajo v svoje štiri 

stene in se premalo družijo.“
Viki Ivanuša

Foto: MZ

Košnja na star način



Ptujski župan je tudi na maj-

ski seji poudaril, da če do 10. 

junija MO Ptuj ne bo imela 

potencialnega koncesionarja, 

drugega vira financiranja za 

izgradnjo športne dvorane 

ne bo predlagal. V nobenem 

primeru se za ta projekt MO 

Ptuj ne bo zadolžila, ker je v 

tem trenutku odprtih več po-

membnejših projektov, ki jih 

je treba izpeljati v korist večje 

kakovosti življenja v tem oko-

lju. To pa je II. faza izgradnje 

podtalnice, izgradnja CERO 

Gajke, novogradnja OŠ dr. Lju-

devita Pivka, vrtec Mačice. Za 

izpeljavo teh projektov bodo 

po odobritvi ministrstva za 

finance lahko najeli pet milijo-

nov evrov kredita. V prvi fazi 

so iskali denar pri 12 bankah, 

v drugi pri 15, v tem trenutku 

sta samo dve banki v Sloveniji 

zmožni zagotoviti ta potrebna 

denar. Na vprašanje svetnika 

iz Zaresa Mira Vambergerja, 

ki ga je zanimalo, ali je MO 

Ptuj doslej karkoli plačala KZ 

Slovenije, je ptujski župan od-

govoril, da do tega trenutka še 

niti evra. Vprašanje je postavil 

glede na informacijo na sple-

tni strani KZ Slovenije, da je 

MO Ptuj že nakazala določeni 

denar, da pa je v zaostanku in 

da sedaj noče plačati.

Štefan Čelan je ob tem še 

povedal, da je bilo na sestan-

ku s predstavniki vlade tudi 

dogovorjeno, da morajo vse 

sodelujoče občine in KZ Slo-

venije uskladiti pogodbe skla-

dno z zakonom o izvrševanju 

proračuna in zakonom o jav-

nem naročanju. Nobena od 

občin v tem trenutku še nima 

čistopisa zahtevanih pogodb. 

Pogodbe so bile podpisane 

s »pogojniki«, da je Slovenija 

sploh dobila kandidaturo za 

EPK 2013. Če Slovenija do 

marca 2011 ne bi imela z ob-

činami podpisanih načelnih 

pogodb, ne bi bila uspešna s 

kandidaturo. Edina občina, ki 

je doslej nakazala del denarja 

KZ Slovenije, je bila MO Novo 

mesto, MO Koper pa niti pred-

pogodbe ni podpisala, ampak 

je sprejela le sklep, ker je rav-

no v tistem času potekala me-

njava oblasti. Ne glede na to 

pa so stroški, ki pri projektu 

nastajajo, vezani na izdelavo 

projektov. V tem trenutku gre 

za okrog 300 tisoč evrov.

Mirko Kekec iz SDS pa je 

vprašal, kaj se bo zgodilo s ko-

tizacijo, ki jo je potrdil mestni 

svet, če pride do črnega scena-

rija. Ali jo bo tudi v tem prime-

ru MO Ptuj dolžna plačati? V 

primeru scenarija B, če bodo 

za izvedbo projekta izbrane 

druge občine, bo vlada na 

predlog KZ Slovenije nemu-

doma spremenila sklep, ker v 

tem primeru ne bo več šlo za 

novogradnje objektov, temveč 

rekonstrukcije objektov in do 

razreza sredstev v višini 4-krat 

po 1,5 milijona evrov. Vsaka 

nova občina, ki bo vstopila v 

projekt, bo tudi prevzela vse 

obveznosti občine predhodni-

ce v projektu EPK 2013, tako 

tudi plačilo kotizacije.

Podpora 
Štefanu Petku, 
odgovor CID-a 
za zlonamerno 
prijavo

V točki volitve in imeno-

vanje so mestni svetniki iz-

glasovali pozitivno mnenje h 

kandidaturi Štefana Petka za 

ravnatelja Glasbene šole Karo-

la Pahorja Ptuj. Štefanu Petku 

se drugi mandat ravnatelja iz-

teče konec oktobra letos. Svet 

zavoda je sprejel sklep o razpi-

su prostega delovnega mesta, 

ki je bil v Štajerskem tedniku 

objavljen 27. marca letos. Na 

razpis je prispela ena vloga, 

vloga dosedanjega ravnatelja 

Štefana Petka, ki je v celoti 

ustrezala razpisnim pogojem. 

Mestni svet je ob podaji po-

zitivnega mnenja ocenil, da 

dosedanji ravnatelj strokovno 

uspešno vodi zavod. S svojim 

osebnim pristopom in vklju-

čevanjem šole v različne pri-

reditve v MO Ptuj kaže tudi na 

pozitiven pristop šole do oko-

lja, v katerem ta deluje.

Mestni svetniki so se na 

majski seji tudi seznanili z od-

govorom na vprašanja Mira 

Vambergerja (Zares), ki je na 

17. seji vprašal, ali je res, da je 

ministrstvo za kulturo začasno 

blokiralo sredstva, namenjena 

za program Art v Mestnem 

kinu Ptuj v višini osem tisoč 

evrov za leto 2011 in opravilo 

inšpekcijski pregled v CID-u 

Ptuj, ker naj bi šlo za nepra-

vilno prikazovanje stroškov 

financiranja filmskega progra-

ma Art ministrstvu za kulturo. 

Kot je pisno pojasnil direktor 

CID-a Ptuj Aleksander Kraner, 

ta trditev ne drži. CID je za 

leto 2011 na rednem letnem 

ciljnem razpisu ministrstva za 

kulturo RS za sofinanciranje 

mreže kinematografov Art 

pridobil 8500 evrov, o čemer 

pričata odločba in podpisana 

pogodba. Sredstva pa jim še 

niso bila izplačana, kar je de-

loma posledica institucional-

nih sprememb na ministrstvu, 

deloma pa zlonamerne ano-

nimne prijave, ki je bistveno 

upočasnila postopek. Ministr-

stvo je ob tem tudi zahtevalo 

večkratna pojasnila delnega in 

končnega poročila, na podlagi 

prijave pa jih je obiskal tudi 

kriminalist, a ni ugotovil ne-

pravilnosti. Po zadnji informa-

ciji, ki so jo prejeli od ministr-

stva, naj ne bi bilo več ovir za 

izplačilo dodeljenega denarja, 

zato pričakujejo, da bodo de-

nar v kratkem prejeli. Mestni 

kino Ptuj je s 13.699 gledalci 

v letu 2011 zasedel visoko dru-

go mesto po obiskanosti med 

manjšimi mestnimi kinemato-

grafi v Sloveniji, je v odgovoru 

mestnemu svetu še zapisal 

Aleksander Kraner.
MG
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Streznjenje
Klub golih pesti in prizadetih ljudi

Verjetno si vas je kar nekaj ogledalo 

film ''Klub golih pesti'', v katerem ble-

stita Brad Pitt in Edward Norton. V ko-

likor ga še niste, vam samega poteka 

filma ne bom razkrival, lahko vam pa 

omenim, da v filmu gre za kar precej 

pretepanja, iskanja prvinskega obču-

tja življenja skozi bolečino in eksistencialnih vprašanj 

v svetu, kjer se tisti, ki imajo vse ali skoraj vse, vedno 

bolj sprašujejo, kaj še dobiti ali početi, da bi spet za-

čutili srčni utrip. Bistveni sta bolečina in kri, ta rdeča 

življenjska tekočina. Žal vam moram nekoliko pokva-

riti končno izkušnjo filma, a to je pač nujno za potrebe 

današnjega pisanja; na koncu se namreč izkaže, da je 

Norton mentalno neuravnovešen, psihično bolan – z 

drugimi (in bolj vsakdanjimi besedami), da je nor. Da 

potrebuje klinično pomoč in terapijo.

Klub golih pesti mi je s svojim sporočilom prišel na 

misel, ko sem pred dnevi zasledil (ponoven) pretep v 

ukrajinskem parlamentu. Tega sicer ''krasi'' kar lepa 

zgodovina pretepanja, saj kar pogosto lahko zasledi-

mo novice na to temo in opazujemo prizore, za katere 

bi marsikdo privoščljivo rekel, da so povsem na mestu, 

saj si politiki zaslužijo batine – in kaj je lepšega od tega, 

da si jih podelijo kar med sabo. Take prizore bi veliko 

ljudi označilo za tragikomične. A to ne drži. Ti prizori 

niso niti najmanj komični, ampak izrazito tragični. 

Pri njih gre namreč za to, da ti, ki kot podivjani delijo 

udarce vse naokoli, niso neki navadni lopovi, ampak 

ljudje, ki vodijo državo; ki skrbijo za blagostanje celo-

tnega naroda. In pri teh, ki odločajo o najpomembnej-

ših stvareh, gre za mentalno bolne, klinične obravna-

ve, terapije potrebne ljudi. Kajti pretepe v parlamentu 

si lahko razlagate kot zgolj podaljšek trdnih stališč in 

burne razprave, v kateri so se poslanci zavzemali za 

pravice svojih volivcev.

Imate vso pravico, da si barbarstvo iz ukrajinskega 

parlamenta tolmačite na ta način. A ker sam obsojam 

vsakršno nasilje in ne-umno dejanje ter obnašanje, si 

prizore krvi, batin, prerivanja, brcanja, leteče stole in 

podobno razlagam kot dejanja barbarov in primitiv-

cev, ki niso vredni niti enega samega samcatega glasu; 

kot divjanje mentalno hendikepirane svojati, ki bi mo-

rala fine obleke, kravate in bele poštirkane srajce (to 

poceni masko, ki dandanes naznanja ''uspešnega'' člo-

veka) zamenjati z belimi prisilnimi jopiči v obloženih 

sobah psihiatričnih ustanov.

Nastopil je namreč skrajni čas, da tisti, ki še nismo 

popolnoma znoreli, ljudem, ki tako očitno delujejo v 

popolnem nasprotju z zdravim razumom, etiko, člo-

večnostjo in intelektualnim imperativom, rečemo to, 

kar so – mentalni bolniki, norci, intelektualno prikraj-

šani ljudje, potrebni strokovne pomoči, nato pa dosti-

krat tudi sodnega preganjanja. Dovolj. Dovolj je bilo 

vljudnostnega toleriranja in ''akademske'' pasivnosti 

(pri nekaterih pa tudi strahospoštovanja). Stvari so na-

mreč resne in bobu je treba končno reči bob, bolnikom, 

ki tako očitno delajo v škodo državljanov, pri tem pa 

se trkajo po prsih in razglašajo, kako vse skupaj delajo 

v dobrobit naroda, pa mentalni bolniki, ljudje s popol-

noma zgrešeno percepcijo realnosti, dostikrat tudi pri-

mitivci, ki so potrebni klinične pomoči in/ali sodnega 

pregona.

Nekateri ljudje si pač zaslužijo, da jih pogledaš v oči 

in pred njimi mastno pljuneš na tla, ne pa da jih, jaro 

gospodo, vse ''okravatene'' in v oblekah za tisoč evrov, s 

strahospoštovanjem naslavljaš z gospod ali gospa.

Resnici je treba pogledati v obraz. Tudi in še posebej 

v Sloveniji.
Gregor Alič

Pa brez zamerePtuj � Še o majski seji mestnega sveta

Dan D za odločitev o športni 
dvorani vse bliže
Nadaljevanje s strani 1

Kolikšen je komunalni prispevek MO Ptuj
Primerjava izračunov komunalnega prispevka, ki so jo pripravili v Mestni hiši, kaže na 

to, da MO Ptuj nima tako visokega komunalnega prispevka, kot se to pogosto prikazuje 
v javnosti, če se primerja z drugimi MO, občutno višji pa je ta v primerjavi z ostalimi 
občinami v njeni neposredni bližini. To je potrdila tudi primerjava višine komunalnega 
prispevka med mestnimi in ostalimi občinami, ki so jo pripravili na primeru parcele, 
velike 800 m², in neto tlorisa stanovanjske stavbe 150 m². V MO Ptuj ta znaša 14.072 
evrov, MO Novo mesto 18.544, MO Nova Gorica 18.209, v MO Murska Sobota 6337 
evrov, MO Velenje 20.306 evrov MO Kranj 20.761 evrov, v MO Celje (cona A) 17.431 
evrov, MO Ljubljana – PO Brdo 46.466 evrov. Od sosednjih občin, s katerimi bi se mo-
rala MO Ptuj po mnenju mestnih svetnikov tudi primerjati, ne pa z ostalimi slovenskimi 
mestnimi občinami, ji je po višini komunalnega prispevka najbliže občina Markovci, v 
kateri znaša komunalni prispevek v primeru parcele s površino 800 m² in neto tlorisa 
stanovanjske stavbe 150 m² 13.219 evrov, v občini Ljutomer 6.627 evrov, v Slovenski 
Bistrici 9221 evrov, v občini Ormož 6297 evrov, v Gorišnici 5038 evrov in v Kidričevem 
4029 evrov. Primerjava višine komunalnega prispevka za parcelo s površino 10 tisoč 
m² in neto tlorisa industrijskega objekta 5000 m² pa pokaže, da bi ta investitorja v MO 
Ptuj stal dobrih 320 tisoč evrov, v MO Celje (cona A) 424 tisoč evrov, MO Ljubljana – PO 
Brdo 809 tisoč evrov, MO Novo mesto 405 tisoč evrov, MO Kranj 332 tisoč evrov, MO 
Nova Gorica 369 tisoč evrov, MO Murska Sobota 138 tisoč evrov, MO Velenje 256 tisoč 
evrov, MO Slovenj Gradec 300 tisoč evrov, v občini Markovci 324 tisoč evrov, v občini 
Ljutomer 267 tisoč evrov, v občini Slovenska Bistrica 164 tisoč evrov, v občini Ormož 
231 tisoč evrov, v občini Dornava 235 tisoč evrov, v občini Gorišnica 148 tisoč evrov, v 
občini Hajdina 161 tisoč evrov in v občini Kidričevo dobrih 94 tisoč evrov. Iz podatkov 
izhaja, da je komunalni prispevek v obeh kategorijah najnižji v občini Kidričevo.

Vir: MO Ptuj 

P tuj Markovci S lov.  B is trica Ormož G oriš nica K idričevo
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V četrtek je parkirišče pred 

Šolskim centrom Ptuj postalo 

prizorišče izjemno zanimive-

ga dogajanja. 20 ekip širšega 

ptujskega območja, od tega 1 

iz Srednješolskega centra Ptuj, 

ostale pa osnovnošolske, so se 

preizkušale v vožnji z ekstra-

mobili. Da je bilo vse še toliko 

bolj zanimivo, je šlo za vozila, 

pri izdelavi katerih so osnov-

nošolci sodelovali sami. Kot 

pojasnjuje vodja projekta Go 

car go Stanko Kostanjevec, so 

podvozje 30 tako imenovanih 

ekstramobilov izdelali dijaki 

Strojne šole Šolskega centra 

Ptuj. Imela so le krmilni sis-

tem in zavoro, vse ostalo pa je 

bilo prepuščeno inovativno-

sti osnovnošolcev in njihovih 

mentorjev. Ti so tako morali 

izdelati dno vozila, vgraditi 

ročno zavoro, sedež z varno-

stnim pasom in krmilo ozi-

roma volan. Tudi nadgradnja 

v smislu zunanjega izgleda je 

bila v celoti prepuščena eki-

pam. Čeprav so naštete stvari 

le osnovni pogoji, ki omogo-

čajo sodelovanje na tekmova-

nju, so ekipe dokazale, da so 

pripravljene narediti še veli-

ko več. Iz leta v leto se namreč 

natančneje lotevajo nadgra-

dnje ekstramobilov. To lahko 

praktično počnejo skozi celo 

leto, saj so podvozja, ki so 

jih izdelali v Šolskem centru 

Ptuj, trajna last osnovnih šol. 

Čeprav je projekt še relativno 

nov, saj so z njim začeli pred 

tremi leti, se izredno hitro 

razvija in kar je najpomemb-

neje, pridobiva pozornost 

osnovnošolcev. „Naš namen 

je promovirati poklice, za ka-

tere izobražujemo v Šolskem 

centru Ptuj. Skozi izdelavo 

ekstramobilov in tekmova-

nja osnovnošolci s pomočjo 

mentorjev spoznajo različna 

področja: ekonomsko-marke-

tinško, strojno-tehniško, elek-

trotehniško in biotehniško. S 

tem jim pomagamo, da dejan-

sko otipajo svoj bodoči poklic 

in odkrijejo, kaj jih zanima,“ 

pojasnjuje Kostanjevec.

Omenjeno tekmovanje in 

priprava nanj pa ni namenje-

no le spoznavanju poklicev, 

povezanih z izdelavo avtomo-

bilčka, ampak tudi medseboj-

nemu spoznavanju in druže-

nju osnovnošolcev z dijaki.

Najbolj zagreti in zavzeti 

tekmovalci so tudi letos bili 

nagrajeni. Priznanja so po-

novno podelili v različnih 

kategorijah. Za prvo mesto je 

bilo treba biti tudi spreten in 

hiter, saj je štel čas, v katerem 

je določena ekipa prevozila 

progo. Posebna priznanja pa 

so podelili tudi najlepšim go-

kartom.

Med zanimivejšimi avtomo-

bilčki je vsekakor bil tisti, ki 

so ga naredili v OŠ Majšperk. 

Nekateri so ga poimenovali 

potujoča cvetličarna, saj je bil 

izjemno lepo urejen s cvetlica-

mi. Poglede je vabil tudi fiček, 

pa vozilo Red bull in še mnogi 

drugi. Vsak je bil poseben po 

svoje. V minulem vikendu so 

bili postavljeni na ogled tudi 

v nakupovalnem centru Qlan-

dija na Ptuju.

S tekmovanjem in predsta-

vitvijo vozil se za letos projekt 

Go car go zaključuje. Po bese-

dah vodje in avtorja projekta 

naj bi se v prihodnosti še širil 

in postal mednarodni. Doslej 

je to edini tovrstni projekt v 

Sloveniji.
Dženana Kmetec
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Ptuj � Projekt Go car go

Avtomobilčki, ki jim ni para
Da domišljija osnovnošolcev in dijakov ne pozna meja, so ponovno dokazali na tekmovanju Go car go! Izdela-
li so neverjetno lepo urejene, inovativne in uporabne ekstramobile, s katerimi pa je bilo treba prevoziti tudi 
določeno progo. Gre za projekt, ki je med osnovnošolci izjemno priljubljen, letos je namreč sodelovalo kar 
150 mentorjev in učencev.

Na mladih svet stoji!
Se še spomnite dneva mladosti? Štafete mladosti, proslav in 

zastavic, pa solza sreče ob spremljanju prenosa predaje štafete 
na nedvomno najmanj kontroverzen praznik rajnke Jugoslavije – 
dan mladosti 25. maja? Verjetno vas je večina prikimala, se no-
stalgično zazrla v svojo mladost in dejala: »Ja, to so bili cajti …!« 
Posebni, drugačni in nepozabni.

Če odmislimo resnice o »raju« zaradi zadolževanja in jugo ta-
lilnem loncu, ki so ga ustvarjali ob pomoči mita o bratstvu in 
enotnosti, skrivanju nacionalističnih trenj in različnosti, so bili 
časi nekdanje Jugoslavije, vsaj kar se mladih tiče, res nepozab-
ni. Mladi so bolj kot kdajkoli v zgodovini imeli svoje mesto v druž-
bi in celo svoj praznični dan. Družba je stavila nanje, jim verjela 
in dan za dnem ponavljala, da so njena prihodnost. Čeprav je 
sistem od pionirjev do mladincev na ta način ustvarjal le mno-
žice poslušnih in vodljivih državljanov, vendarle ni bil tako slab. 
Mladim je dajal tudi samozavest in jim vlival upanje, da so si 
zastavili cilje in jih uresničili. 

In danes? Kje smo izgubili ves ta zanos? Že res, da so drugi 
časi, Jugoslavije in Tita že dolgo ni več, slovenska družba pa se 
stara in zdi se, da s cincanjem pri sprejemanju nujne pokojninske 
reforme v ospredje postavlja le upokojence in njihove tegobe. Z 
vsem spoštovanjem do generacij, ki uživajo zasluženi »penzion« 
želim dodati le, da bi bilo mladim spet treba dati večji pomen, 
jim jasno in glasno povedati, da verjamemo vanje in njihovim 
sanjam. Najsodobneje opremljeni vrtci in šole ter spremembe 
normativov na področju izobraževanja so žal premalo, kot tudi 
odločitev ptujskega mestnega sveta, da z znižanjem komunal-
nega prispevka za gradnjo novih blokov skrbi za mlade družine. 
A res ni nemara v ozadju nekdo, ki želi s tem le znižati stroške 
gradnje in v svoj žep pospraviti, kar se pospraviti še da?

Ob poplavi takšnih in drugačnih slovenskih, evropskih in med-
narodnih dni, s katerimi obeležujemo pomembne dosežke in 
dogodke, kot tudi polemike o ohranjanju državnih in cerkvenih 
dela prostih praznikov, bi bilo še najlažje za začetek en dan v 
letu brez slabe vesti posvetiti mladim upom naše prihodnosti. 
Če že vse bolj hirajoče se gospodarstvo in država ne moreta za-
gotoviti šolanja in dela za vse, jim naj državnozborski kreatorji 
sedanjosti podarijo vsaj delček tistega, česar so bili deležni sami 
in generacije pred njimi: dan mladosti in vidnejše mesto v družbi, 
da bodo lahko dokazali, kako pomemben člen družbe so. Ni tre-
ba dodati štafete, ne proslav in ne zastavic, le kanček pristnega 
navdušenja, da na mladih res svet stoji, kot ga je znal izraziti žal 
le nepozabni Tito. Ali je v vsesplošni krizi in v vedno bolj ustra-
hovani družbi, ki skuša živelj spraviti na kolena, tega sploh kdo 
sposoben, je seveda druga zgodba. Morda pa nam bo znana že 
jeseni, ko bo tudi Slovenija izbirala novega predsednika.

Anemari Kekec, Radio Ptuj

Komentar tedna

Slovenska nacionalna komi-

sija UNESCO in UNESCO ASP 

mreže šol sta v sodelovanju z 

Gimnazijo Ptuj organizirali če-

trto nacionalno prireditev ob 

dnevu kulturne raznolikosti, 

dialoga in razvoja. Za prizori-

šče dogajanja so si letos izbra-

li dvorano ptujske Gimnazije, 

ki je bila zadolžena za izpelja-

vo programa. To priložnost 

so ptujski gimnazijci skupaj 

z zaposlenimi na šoli odlično 

izkoristili in še enkrat zaigra-

li v Cirkusu Gimnaziusu. V 

sklopu tega so pričarali na-

smehe na lica številnih gostov 

in dokazali, da je raznolikost 

dejansko tisto, kar nas bogati. 

Oder so prevzeli klovni, ple-

salke, mažoretke, akrobati in 

vsi ostali nepogrešljivi člani 

vsakega cirkusa.

21. maj so tako obeležili na 

izjemen način in ponovno do-

kazali, da se zavedajo pomena 

dialoga in razvoja ter seveda 

sprejemanja raznolikosti. Pri-

reditev je obenem sodila tudi 

v sklop prireditev, ki so jih 

posvetili 1. mednarodnemu 

tednu kulturno-umetnostne 

vzgoje.

Da je ptujska Gimnazija 

prava izbira za gostiteljico le-

tošnje nacionalne prireditve, 

je prepričana tudi Marjutka 

Hafner, generalna sekretarka 

nacionalne komisije za UNE-

SCO. Kot je dejala, je želja 

komisije, da se prireditve od-

vijajo po šolah, saj so ravno 

šolarji tisti, ki še razvijajo svo-

je mnenje o raznolikosti in ki 

igrajo pomembno vlogo pri 

sprejemanju raznolikosti. Gi-

mnazija Ptuj kot ena izmed 80 

v mreži šol UNESCO je tako 

dobila priložnost, da dokaže, 

da jim raznolikost nikakor ni 

tuja, s Cirkusom Gimnaziu-

som pa so to vsekakor potrdi-

li in še enkrat dokazali, da nji-

hov dober renome ni le mrtva 

črka na papirju, ampak nekaj, 

k čemur svoj delček doprine-

se prav vsak dijak in zaposleni 

na šoli. Nad prireditvijo je bila 

navdušena tudi slavnostna 

govornica klovnesa Eva Ško-

fič Maurer.
Dženana Kmetec

Ptuj � Ob svetovnem dnevu kulturne raznolikosti

Raznolikost kultur nas bogati
Za gostiteljico nacionalne prireditve ob svetovnem dnevu kulturne raznolikosti, dialoga in razvoja, je sloven-
ska nacionalna komisija za UNESCO letos izbrala Gimnazijo Ptuj. Ta je pripravila zanimivo prireditev z naslo-
vom Cirkus Gimnazius.

Foto: DK

Avtomobili so pokazali, da so osnovnošolci in njihovi mentorji izjemno inovativni in da so vanje vložili 
veliko prostovoljnega dela.

Foto: DK

Ptujski gimnazijci so se predstavili v Cirkusu Gimnaziusu. 



Bojan Flis je zadnji dve se-
zoni in pol odlično krmaril 
kidričevsko barko po vodah 2. 
lige – to trditev potrjujeta dva 
zaporedna osvojena naslova 
prvakov. Letošnji je njegovi po-
sadki prinesel toliko želeno na-
predovanje v 1. ligo, ki je izziv 
za vsakega trenerja in igralca. 

Končno se vam bo ure-
sničila želja po igranju v 1. 
ligi.

B. Flis: »V prejšnjem letu 
smo bili precej razočarani, ko 
nismo napredovali v 1. ligo, 
letos se nam željo po napre-
dovanju uresničili. V bistvu je 
šlo samo za to, ali se igralci in 
strokovno vodstvo strinjamo s 
finančnimi in drugimi pogoji, 
ki nam jih je ponudila uprava. 
Na te pogoje smo takoj prista-
li, saj si vsakdo, ki je vsaj malo 
ambiciozen, želi igrati v naši 
najmočnejši ligi. Igranje v 1. 
ligi je nov izziv, na katerega se 
moramo ustrezno pripraviti in 
primerno odzvati. Z ekipo, ki 
jo imamo trenutno na razpo-
lago, ter z mladinci iz naše no-
gometne šole mislim, da lahko 
uspešno nastopamo tudi v 1. 
ligi. Kot vsak novinec, si bomo 
tudi mi prizadevali, da doseže-
mo obstanek v ligi.«

Na začetku letošnje sezo-
ne je bilo edino vprašanje, 
ali bo motivacija po lan-
skem razočaranju na pri-
merni ravni. Te vam očitno 
ni manjkalo, saj ste imeli 
na koncu 20 točk prednosti 
pred tekmeci.

B. Flis: »Pred prvenstvom 
sem se resno spraševal, kako 
motivirati sebe in nato igralce. 

Na začetku je bilo to nekoliko 
težje, vendar smo nato vsi sku-
paj pozabili na lansko odloči-
tev in se osredotočili na tekočo 
sezono. Prevladal je športni 
motiv, v katerem je želja zma-
govati – mi smo si to želeli in 
bili pri tem uspešni, zato smo 
spet na vrhu.«

V Aluminiju je prisotna 
zelo izrazita kombinacija 
izkušenih in mlajših igral-
cev: na eni strani so Kme-
tec, Topolovec, Sambolec, 
Murko, Bingo, Režonja, na 
drugi Kurež, Petek, Med-
ved, Ploj, Lozinšek, Majer, 
Rešek …

B. Flis: »Res imamo takšno 
kombinacijo, zanimivo pa je, 
da imamo večino izkušenih 
igralcev na defenzivnih položa-
jih, mladi pa zasedajo ofenziv-
ne položaje. Zaradi tega smo 
letos dosegli nekoliko manj 
zadetkov, vendar je bila zato 
obramba toliko bolj čvrsta.«

Rezultat bo v 1. ligi vse-
kakor bolj v ospredju, kot 
je bil v 2. ligi. Je možno ob 
tem pritisku vzgajati mla-
de?

»Dolga leta sem bil trener 
mlajših kategorij Maribora, 9 

Jeruzalem – Krka 
27:30 (14:17)

JERUZALEM: Jelen (5 obramb), 
Belec (9 obramb), Žuran; Korpar 3, 
Krabonja 2, Žmavc 1, Rajšp 2, Bo-
gadi 1, Čudič 4 (3), Špiljak 5, Sok 
2, Kljajič, Cingesar 1, Šišmanovič 1, 
Hrastnik 5. Trener: Saša Prapotnik.

KRKA: Štangelj, Vrbinc (7 
obramb), Grubar (1 obramba); 
Flajs, Leban 2, Fink 5, Didovič, 
Svetelšek 8, Potočar, Papež 11 (1), 
Cvikl 2, Jurečič, Hotko, Klobčar 2. 
Trener: Slavko Ivezić.

SEDEMMETROVKE: Jeruzalem 
3/3; Krka 1/1.

IZKLJUČITVE: Jeruzalem 6; Krka 
6 minut.

IGRALEC TEKME: Jernej Papež 
(Krka Novo mesto).

Za slovo od sezone 2011/12 
sta se na Hardeku pomerili za-
sedbi Jeruzalema in Krke. No-
vomeščani so v Ormož prispeli 
z lepo popotnico devetih zapo-
rednih zmag in enim remijem. 
Obe ekipi sta želeli sezono 
končati z zmago, na koncu pa 
so veliko več prikazali varovan-
ci Slavka Ivezića, ki so zaslu-
ženo slavili pred več kot 200 
gledalci. 

Vinarji, ki so nastopili brez 
Mateja Hebarja in Siniše Raduj-
kovića, so dobro pričeli tekmo 
in povedli s 7:4. V 1. polčasu je 
v golu Jeruzalema Boštjan Be-
lec zbral 9 obramb in bil glavni 
»krivec«, da prednost Dolenj-
cev na odmoru ni bila višja od 
treh točk. Krki je v prvem delu 
tekme uspela izjemna serija 

z delnim izidom 9:2, ki jim je 
omogočila prevzem vodstva s 
13:9. Ormožani so v drugem 
delu poskušali uloviti Novome-
ščane, vendar so grešili v osno-
vah rokometne igre – podajah. 
Zaradi napačnih podaj so za-

pravili vsaj pet obetavnih (pol)
protinapadov. S pametno in or-
ganizirano igro so Novomešča-
ni držali vse niti igre v svojih 
rokah ter ohranjali prednost 
treh do šestih golov. Nazadnje 
so s 6 goli vodili pri rezultatu 

25:19. Vinarjem se je na koncu 
uspelo približati na dva zadet-
ka zaostanka, bližje pa zaradi 
tehničnih napak ni šlo, čeprav 
je vratar Krke Urban Grubar v 
2. polčasu zbral le 1 obrambo.

Tako je Krka sezono zaključi-
la kot sedma, Jeruzalem pa z 8 
zmagami, 3 remiji in 17 porazi 
(791:834) kot deveti. Ekipo 
Jeruzalema zagotovo zapušča-
jo Tadej Sok (Maribor), Darko 
Cingesar (Gorenje) in Gašper 
Hrastnik (Cimos). Spisek od-
hodov bo v naslednjih dneh 
najbrž postal še daljši.

Uroš Krstič

Nogomet
Uspešen krog naših 
štajerskoligašev

Stran 14
Nogomet
Med veterani naslova 
Vidmu in Ormožu

Stran 15

Golf
V razigravanju slavil 
Anglež McDonnell

Stran 12
Šah
Podkrižnik zaenkrat dru-
gi v kvalifikacijah za DP

Stran 12

Tenis
Izjemen teden na med-
narodnem prozorišču

Stran 13
Beachmaster
Spektakla na Ranci letos 
verjetno ne bo

Stran 13

Urednik športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Danilo Klajnšek, Uroš 
Krstič, Milan Zupanc, Niko Šoštarič, 
Peter Golob, Ivo Kornik, Simeon Gönc, 
Sebi Kolednik, Janko Bezjak, Franc 
Slodnjak, Uroš Esih, Silva Razlag, 
Janko Bohak, Črtomir Goznik, Matija 
Brodnjak, Aleksandra Jelušič

E-mail: sport@radio-tednik.siE-mail: sport@radio-tednik.si

Nogomet � Bojan Flis, trener Aluminija

»Želimo igrati napadalno«

Rokomet � 1. A SRL (m)

Tudi Ormožani niso ustavili Krke

Na nekaterih mestih bi pred vstopom v 1. ligo zagotovo želeli 
okrepitve. Katera so ta mesta?

B. Flis: »Tekmovanje v 1. ligi prinaša večje število tekem, zato 
morajo biti vsa mesta temu ustrezno pokrita. Prvi, ki bodo zapolnili 
vrzeli v ekipi, so zagotovo mladi igralci naše lastne nogometne šole. 
V obrambi bi si želel kakšnega igralca več na bočnem položaju, vsak 
trener pa si želi tudi večje število napadalcev. Tudi moja filozofija je 
takšna, da želim igrati napadalno. Eden od takšnih rekov pravi: ko mi 
napadamo, nismo napadeni. Cilj je zbrati 22 igralcev, tako da bomo 
lahko v vsakem trenutku ustrezno ukrepali in zapolnili vrzel.«

Foto: Črtomir Goznik

Bojan Flis: »Na pogoje uprave smo takoj pristali, saj si vsakdo, ki je vsaj malo ambiciozen, želi igrati 
v naši najmočnejši ligi.«

Foto: Črtomir Goznik

Tadej Sok je zaenkrat odigral zadnjo tekmo v dresu Jeruzalema, v 
prestopnem roku bo namreč okrepil ekipo Maribor Branik.

let sem vodil kadete. Tam in 

tudi sedaj, tukaj pri Alumini-

ju, vzgajamo mlade. Ti si ob 

starejših igralcih pridobivajo 

izkušnje in se razvijajo. Ob tej 

vzgoji pa vsi skupaj stremimo 

k čim boljšemu rezultatu, kar 

je v človeški naravi. K dobrim 

rezultatom pa vodijo različne 

poti: jaz vedno težim k temu, 

da igramo nogomet v najbolj-
šem pomenu te besede. Več-
krat sem tudi sam pred dilemo, 

čemu naj dam prednost: vzgoji 
mladih ali rezultatu. Največ-
krat pridem do tega, da posku-

šam združiti oboje in da eno ali 
drugo ne trpi na ta račun.«

Jože Mohorič

1. A SRL (m) - 
LIGA ZA PRVAKA

10. KROG: Cimos Koper – Trimo 
Trebnje 31:24 (15:12), Gorenje Ve-
lenje – Celje Pivovarna Laško 34:31 
(17:16), Maribor Branik – Krško 
39:29 (19:16)

1. GORENJE VELENJE 30 29 1 0 59
2. CELJE PIVO. LAŠKO 30 22 2 6 46
3. CIMOS KOPER 30 21 1 8 43
4. TRIMO TREBNJE 30 14 0 16 28
5. MARIBOR BRANIK 30 10 4 16 24
6. KRŠKO 30 8 1 21 17

LIGA ZA OBSTANEK
10. KROG: Jeruzalem Ormož – 

Krka 27:30 (14:17), Istrabenz plini 
Izola – Ribnica Riko hiše 31:37 
(14:19)

1. KRKA 29 13 4 12 30
2. RIBNICA RIKO H.  29 12 3 4 27
3. JERUZ. ORMOŽ 29 8 3 18 19
4. ISTRABENZ IZOLA 29 8 2 19 18
5. ŠMARTNO 29 4 5 19 13

V sredo sklepno dejanje sezone v 
pokalu MNZ Ptuj

V sredo, 30. 5., s pričetkom ob 17. uri, bo v Športnem parku v 
Zavrču na sporedu finalni obračun v pokalu MNZ Ptuj za sezono 
2011/2012. Nasproti si bosta stala stara tekmeca Zavrč in Aluminij, 
ki bosta v naslednji sezoni nastopala v rangu višje: domačini v 2. 
ligi, medtem ko bodo Kidričani igrali v najelitnejšem nogometnem 
tekmovanju pri nas – 1. ligi. 

Finale pokala, ki bi moral biti prava poslastica za vse ljubitelje 
nogometa na našem področju, pa bo žal okrnjen, saj bodo Kidriča-
ni nastopili z mladinsko zasedbo. Vzrok temu je uvrstitev v 1. ligo 
in zgodnji začetek priprav na novo sezono (prvi zbor je napovedan 
že 11. 6.). Igralci bodo imeli na voljo izjemno kratek oddih, zato je 
večina že na odmoru. Zaradi tega so v vodstvu Aluminija skušali do-
seči spremembo termina, vendar pri tem niso bili uspešni. Zavrč je 
namreč prav v teh dneh dobil nove reflektorje (prvič so jih poskusno 
prižgali 24. 5. ob 21. uri) in je želel, da bi bilo finale pokala odigrano 
v večernem terminu na spektakularen način, zato ni želel prestavi-
tve termina. Toda na žalost se ni izšlo po njihovih željah, zato bodo 
reflektorji na vzorno urejenem športnem parku premierno zasvetili 
šele v zadnjem prvenstvenem krogu, 8. 6., proti Dravogradu (tekma 
se bo pričela ob 20. uri). Kakorkoli že, pokalno srečanje bo tako odi-
grano v sredo, glede na okoliščine pa bodo domačini v vlogi izrazitih 
favoritov. Lansko pokalno lovoriko MNZ Ptuj branijo igralci Zavrča.

Tadej Podvršek



gral sanjskih sedem udarcev 

pod parom igrišča in je prevzel 

vodstvo (–10). Matjažu Gojčiču 
tudi drugi dan ni šlo najbolje, 
saj je odigral dva udarca nad 
parom igrišča in se je v rez uvr-
stil s 26. mesta. Skupaj se je v 
rez (cut) uvrstilo 56 igralcev, 
kar nekaj jih je še imelo prilo-
žnost za naskok na vrh. Vodilni 
McDonnell je imel pred dru-
gouvrščenim Francozom Je-
romom Landom Casanovo 
tri udarce, pred Angležem To-
mom Sherreardom pa pet 
udarcev prednosti. 

A zadnji, tretji dan turnirja, 
McDonnellu, ki je bil očitno 
pod velikim pritiskom zmage, 
ni in ni šlo, tako da je za 18 
lukenj porabil kar 73 udarcev 
– njegov končni rezultat je bil 
–8. Enak dosežek je uspel tudi 
Francozu Fournierju, ki je za-
dnji dan odigral odlično in do-
segel rezultat –4. Dramatičen 
zaključek je dobil epilog v raz-
igravanju na 18 luknji, kjer sta 
se najboljša golfista letošnjega 
turnirja pomerila za zmago. V 
tem delu je McDonnell odigral 
bolj zbrano, s čimer je slavil 
zmago, ki mu je prinesla 5800 
evrov. 

Zadnji dan turnirja se je iz-
kazal tudi Matjaž Gojčič, saj 
je odigral 69 udarcev (–2) in je 
turnir zaključil s parom oziro-
ma 213 udarci. To mu je prine-
slo končno 15. mesto. Tako je 
le za malenkost zaostal za svojo 
najboljšo uvrstitvijo na Ptuju, 
lani je bil enajsti. Vsekakor gre 
za dober rezultat, saj ima Goj-
čič že dalj časa velike težave s 
hrbtenico. Slovenci smo imeli 
v rezu še enega igralca – An-
dreja Kraljiča, ki je s sedmi-
mi udarci nad parom igrišča 
turnir zaključil na 40. mestu.

Ptujski profesionalni turnir 
Lumar Slovenian golf open je 
bil znova organiziran na viso-
kem nivoju, prav tako pa so 
nam igralci ponudili odlične 
igre. Najboljši, 30-letni Newca-
stlečan Chris McDonnell, si 
je iz 40 tisoč evrov visokega 
nagradnega sklada prislužil 
5800 evrov in nekaj praktičnih 
nagrad.

David Breznik

Na ptujskem igrišču za golf 
smo lahko na turnirju Lumar 
Slovenian golf open spremlja-
li na delu zares prave mojstre 
golfa in po treh dneh pravo 
dramo za končno zmago na 
turnirju. Pete izvedbe edinega 
slovenskega profesionalnega 
golf turnirja serije Alps Tour 
se je udeležilo 120 igralcev iz 
16 držav. Med njimi je bilo 14 
Slovencev, največ oči je bilo 
uprtih v domačina Matjaža 
Gojčiča. Ta je pred ptujskih 
nastopom odigral dva turnirja 
»za ogrevanje« (v Italiji in Av-
striji), na zadnjem je bil v Grad-
cu odličen šesti. 

Iz Avstrije se je večina igral-
cev serije Alps Tour preselila 
v Slovenijo, kjer je prvi dan 
najboljše začel Španec Emilio 
Rodriguez. Ta je za osemnajst 
lukenj zahtevnega in pred-
vsem zelo ozkega ptujskega 
igrišča potreboval 66 udarcev, 
kar je pet udarcev pod parom 
igrišča. S štirimi udarci pod 
parom sta mu sledila Francoza 
Thomas Fournier in Domi-
nique Nouailhac ter Severni 
Irec Gareth Shaw. Gojčič je 
odigral par igrišča, 71 udarcev. 

Drugi dan tekmovanja je 

stvari v svoj prid obrnil Anglež 

Chris McDonnell, ki je odi-

Končano je kegljaško tek-
movanje v 2. ligi OTS Maribor, 
v kateri nastopa tudi druga 
ekipa KK Drava Deta center 
iz Ptuja. Ne glede na kakovost 
lige so tekme v takšnih ligah 
vedno zanimive. Ptujčani so po 
koncu tekmovanja dosegli 5. 
mesto, z malo več sreče pa bi 
lahko bila uvrstitev za kakšno 
mesto višja, saj so bile razlike 
do drugega mesta majhne.

»Treniramo večinoma na 
dvosteznem kegljišču pod tri-
buno Mestnega stadiona, tek-

me v 2. ligi OTS pa potekajo 
na štiristeznem kegljišču Deta 
centra. Viden je napredek v 
ekipi, čeprav bi rezultati lahko 
bili nekoliko boljši. V prvi vrsti 
moram povedati, da je malce 
težje začeti trenirati in učiti 
igralca, ki je k nam pristopil s 
svojim načinom kegljanja, ki 
pa ni dal želenih rezultatov. Na 
treningu doseči dober rezultat 
sploh ni težava, težje je na tek-
mi,« je dejal vodja ekipe Miran 
Ritonja.

Danilo Klajnšek

V organizaciji Šahovske 
zveze Slovenije in tehnični 
izvedbi Šahovskega društva 
Tehcenter Ptuj je minuli ko-
nec tedna potekal prvi del 
kvalifikacij za posamično 
člansko državno prvenstvo 
za leto 2012. V dvorani Na-
rodnega doma Ptuj se je 
zbralo 42 šahistov in 9 ša-
histk iz 16 slovenskih klu-
bov in društev.

Največ udeležencev je bilo 
iz domačega ŠD Tehcenter 
Ptuj, med katerimi je tudi 
devet članov mladinske šaho-
vske šole, ki jo vodi MM Da-
nilo Polajžer. Prvi nosilec je s 
2357 ratinškimi točkami MM 
Zvonko Merštrovič (ŠK Tri-
glav Krško), drugi, MM Leon 
Mazi (ŠD Podpeč), jih ima 
2352, medtem ko jih ima do-
mačin Gregor Podkrižnik na 
tretjem mestu 2337.

Prvih pet kol je potekalo v 

znamenju izkušenejših, med 
njimi velja izpostaviti doma-
čega mojstra Fide Gregorja 
Podkrižnika, ki je trikrat 
zmagal in dvakrat remiziral 
ter s štirimi točkami zasedel 
drugo mesto, pol točke za Ža-
nom Tomazinijem iz Sloven-
ske Bistrice. Tri točke je osvojil 
Klemen Janžekovič, po dve 
pa trije mladi ptujski šahisti 
Andraž in Tomaž Šuta ter 
David Zagoršek.

Nekoliko slabša je udeležba 
med šahistkami, saj se jih je 
zbralo le devet, med njimi tudi 
članica ptujskega društva Alja 
Janžekovič. Ta v prvih petih 
kolih ni bila pretirano uspešna. 
Prvi favoritinji sta MK Špela 
Orehek in Lara Unuk.

Turnir se bo nadaljeval v pe-
tek, 1. junija, v prostorih četr-
tne skupnosti Breg, v tako ime-
novanem koruzjaku.

Silva Razlag
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Na zaključnem turnirju so za Jeruzalem Gorišnico nastopili: Ke-
vin Caf (17 obramb), Gregor Fekonja (4 obrambe); Vid Lukman 8, Nejc 
Šandor 2, David Bezjak 3, Miha Kavčič 3, Gašper Vesenjak 8, Dejan 
Kociper 3, Boštjan Žižek Cvetko 2, Aljaž Tement 1, Dominik Ozmec 
3, Matic Štumberger 7, Tilen Kosi (pošk.), Matic Topolovec, Miha Kol-
mančič 11. Trenerja: Franc Šandor in Uroš Krstič.

Kegljanje 

Lahko bi bilo bolje …

Šah � Kvalifikacije za DP

Podkrižnik zaenkrat 
drugi

Golf � Lumar Slovenian golf open

V razigravanju slavil Anglež McDonnell

Foto: Črtomir Goznik

Gregor Podkrižnik (ŠD Tehcenter Ptuj)

Fotografija: Miran Ritonja

Ekipa Deta center Drava II

Foto: Aleš Fevžer

Na edinem profesionalnem turnirju v Sloveniji je slavil Anglež 
Chris McDonnell.

Foto: Aleš Fevžer

Matjaž Gojčič je na »domačem« igrišču na Ptuju najboljšo igro prikazal zadnji dan turnirja.

Lumar Slovenian open (Alps tour), rezultati:
1. Chris McDonnell (Anglija)   205 udarcev (68, 64, 73)
2. Thomas Fournier (Francija)   205 udarcev (67, 71, 67)
3. Julien Foret (Francija)   206 udarcev (72, 67, 67)
15. Matjaž Gojčič (Slovenija)   213 udarcev (71, 73, 69)

Chris McDonnell, zmagovalec turnirja: »Za-
res sem zelo zadovoljen s svojo igro in zmago. 
Zadnji dan v prvih devetih luknjah nisem ujel 
pravega ritma. V nadaljevanju sem igral bolje 
in sem želel narediti nekaj birdiejev, kar mi je 
tudi uspelo. Ko sem ujel svoj ritem igre sem 
dobro odigral tudi „playoff” in sem z zmago do-
končal svojo delo, ki sem ga odlično opravil v 
prvih dveh dneh turnirja.«

Matjaž Gojčič, najvišje uvrščeni slovenski 
igralec: »Dosegel sem kar soliden rezultat. 

Sam sem po treh tednih igranja na turnirjih 
serije Alps Tour dodobra utrujen. Vidi se, da 
nimam dovolj igralne kondicije, oziroma da v 
tem trenutku nisem dovolj dobro pripravljen, 
da bi lahko kontinuirano nastopal na takšnih 
turnirjih. Lahko rečem, da sem generalno 
gledano zadovoljen s svojo igro v teh treh te-
dnih, mogoče nekoliko manj s to igro tukaj na 
Ptuju. Pričakovanja na domačem turnirju so 
vedno visoka in pritisk je zame takšen, kot da 
igram s 300 kilogrami dodatne teže na hrbtu. 

S tem 'bremenom' je zelo težko igrati in sam 
sebi lahko očitam le to, da tega bremena ne 
znam postaviti na stran, da bi lahko odigral 
tako, kot znam.«

Andrej Bauman, glavni organizator turnir-
ja: »Ko zaključimo turnir tako razburljivo, kot 
je bil finale in ko nas je skozi turnir spremljalo 
lepo vreme, moram reči, da smo na koncu zelo 
zadovoljni. Turnir je namreč odlično uspel in že 
danes razmišljamo o tem, da bomo turnir tudi 
v prihodnjem letu organizirali tukaj na Ptuju.«

Zaključni turnir za 
uvrstitev od 5. do 8. 
mesta

V Športni dvorani Gorišnica je po-
tekal zaključni turnir od 5. do 8. me-
sta v državi za starejše dečke A, letni-
ke 1997 in mlajše. Poleg gostiteljev 

so nastopile še ekipe Krim Olimpija 
Ljubljana, Rudar Trbovlje in Črnomelj.

Največ je pokazala ekipa Jeru-
zalema Gorišnice, ki je v polfinalu 
ugnala Črnomelj 26:15 in v tekmi 
za 5. mesto še Krim Olimpijo 25:22. 
Jeruzalemčki so dan prej sodelovali 
z letniki 1997 in 1998 na turnirju 
v Trebnjem in pri igralcih je v nede-

ljo bila prisotna velika utrujenost in 
tudi strah pred spodrsljajem. Z rota-
cijo vseh igralcev so fantje na obeh 
tekmah držali visok ritem in ob do-
bri igri v obrambi zasluženo ugnali 
oba nasprotnika. V štirih letih so bili 
letniki 1997 dvakrat državni prvaki 
in dvakrat peti.

Štirje Ormožani v 
reprezentanci 1998

Za slovensko reprezentanco 
letnika 1998 so na turnirju v Treb-
njem nastopili tudi štirje člani RK Je-
ruzalem Ormož, in sicer Tilen Kosi 
(srednji zunanji), Boštjan Žižek 

Cvetko (desni zunanji), Gašper Hor-
vat (levi zunanji), Dominik Ozmec 
(levo krilo). Fantje so bili med naj-
boljšimi posamezniki svoje ekipe in 
so se selektorju Marjanu Potokarju 
ter Janiju Klemenčiču predstavili v 
lepi luči. Ob tem na vrata reprezen-
tance 1998 trka še nekaj Ormoža-
nov, ki so tokrat v Trebnjem zaradi 
večje minutaže oblekli klubski dres. 
Tudi v reprezentanci letnikov 1996 
je lepo število Jeruzalemčkov: Rok 
Cvetko, Tomaž Cvetko, Miha Kol-
mančič, Matic Topolovec. Pozivi v 
reprezentanco morajo fantom služi-
ti kot vzpodbuda za še bolj marljivo 
ter trdo delo na klubskih treningih.

uk

Rokomet � Mlajše selekcije 

Starejši dečki Jeruzalema Gorišnice peti v državi



ki v času krize iščejo možnosti 
varčevanja na vseh področjih. 
Športna sponzorstva so žal 
med tistimi ne najbolj nujnimi 
investicijami podjetij. Obenem 
so bili sodelovanje primorani 
odpovedali tudi nekateri zvesti 
partnerji turnirja. Kljub temu 
da bomo morali Beachmaster 
najverjetneje odpovedati, osta-
jamo aktivni v odbojki na miv-
ki, saj smo pridobljena sredstva 
preusmerili v delo z mladimi 
odbojkarji in odbojkaricami 
ter v razvoj odbojke na mivki 
na Ptuju in v okolici. S tem pa 
usoda Beachmastra, ki je po-
stal močno prepoznaven tako 
v Sloveniji kot izven njenih 
meja, saj je Ranca ob Ptujskem 
jezeru vsako leto poleg najbolj-
ših slovenskih ekip privabila 
tudi atraktivne dvojice iz Bra-
zilije, Španije, Švedske, Danske, 
Slovaške, Češke, Madžarske, 
Srbije in Hrvaške, ni zapečate-
na. Dogovori s potencialnimi 
partnerji še vedno potekajo in 
v primeru, da bi vendarle uspe-
li pridobiti potrebna finančna 
sredstva, je za četrto izvedbo 
turnirja vse pripravljeno. V 
kolikor pa nam tokrat ne uspe, 
bomo Beachmaster znova sku-
šali organizirati že prihodnje 
leto, ostajajo pa tudi dolgo-
ročni načrti, torej organizacija 
enega od turnirjev Challenger 
oziroma Satellite pod okriljem 
Evropske odbojkarske zveze 
CEV ali Svetovne odbojkarske 
zveze FIVB.«

tp
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Pikado
V Ljutomeru so pripravili 

sedmi rang turnir v pikadu. 
Med posamezniki v ligi A je 
slavil Mitja Habjan iz Velenja, 
drugi je bil Jože Vavtar s Ptu-
ja, tretji pa Leon Mertuk iz 
ekipe Top Gun Grlava. Med 
posamezniki v moški ligi B 
je slavil Stane Francekovič 
iz Brežic pred Gorazdom Ro-
barjem iz Maribora in Miše-
lom Gašperutom s Ptuja.

Med ženskami je bila naj-
boljša Nika Progar iz Poljčan, 
drugo mesto je zasedla Vik-
torija Klaneček s Ptuja, tretje 
pa Branka Špec iz Poljčan. 
V moških dvojicah sta bila 
najboljša Mišel Gašperut in 
Bruno Furlan, pri ženskah 
pa Nataša Krajnc in Blanka 
Guštin.

NŠ

Mladinski turnir ITF, Nikšič: 
rezultati, dvojice: 
1. krog: Krajnc Domiter/Sitar – Baryshev/

Makarov (Rusija) 6:2, 7:5;
četrtfinale: Krajnc Domiter/Sitar – Jancour/

Rakotomalala (Francija) 0:6, 6:1, 10:3;
polfinale: Krajnc Domiter/Sitar – Kraljević/

Walterscheid-Tukić (Hrvaška/Nemčija) 6:4, 
7:6(4);

finale: Krajnc Domiter/Sitar – Majchrzak/
Zielinski (Poljska, 2) 6:3, 6:0.

Mladinski ITF turnir, Budimpešta:
rezultati, posamezno:

1. krog: Nina Potočnik (4) – Diana Spissa-
kova 6:3, 6:2;

2. krog: Potočnik – Petra Melounova (Češka) 
6:3, 6:0;

četrtfinale: Potočnik – Anastasiya Fedo-
ryshyn (Ukrajina) 6:3, 6:2

polfinale: Potočnik – Dalma Galfi (Madžar-
ska) 1:6, 2:6.

Bergantov memorial, Maribor:
rezultati, dvojice – U-16:
četrtfinale: Zidanšek/Pislak (1) – C. Jung/J. 

Jung 6:3, 6:1;
polfinale: Zidanšek/Pislak (1) – Buchta/We-

iss (Avstrija, 4) 6:2, 6:2;
finale: Zidanšek/Pislak (1) – Brglez/Vovk 

6:3, 6:3.
rezultati, dvojice – U-14:
1. krog: Lah/Goručan – Holmgren/White 

(Danska) 6:2, 6:3;
2. krog: Lah/Goručan – Bergs/Daels (Belgi-

ja, 1) 6:3, 7:6(5);
četrtfinale: Lah/Goručan – Holm/Lindber-

get (Švedska, 6) 4:6, 6:1, 10:7;
polfinale: Lah/Goručan – Smith/West (Veli-

ka Britanija, 3) 6:3, 4:6, 11:9;
finale: Lah/Goručan – Odens/Rudolph (Švi-

ca, 2) 3:6, 3:6.

Od 20. do 21. julija bi se mo-
ral na Ranci odvijati že četrti 
spektakel v odbojki na mivki, 
imenovan Beachmaster. A tega 
letos najverjetneje ne bo, saj or-
ganizatorjem turnirja za izved-
bo ni uspelo zagotoviti dovolj 
finančnih sredstev. Globalna 
gospodarska situacija po svetu 
in tudi v Sloveniji je pač takšna, 
da je težko zagotoviti sredstva 
za nemoteno življenje, kaj šele 
za druge dejavnosti, med ka-
tere spadajo tudi odmevnejši 
športni dogodki, kar ptujski 
turnir nedvomno je.

Beachmaster, največji slo-
venski turnir v odbojki na 
mivki, ki vsako leto poteka v 
sklopu serije Slovenian Beach 
Tour (pod okriljem OZS), velja 
za enega največjih športnih do-
godkov na Ptuju, idilična okoli-
ca Ptujskega jezera pa mu daje 
še dodaten čar. Od leta 2009, 
ko je bil prvič na sporedu na 
ptujski Ranci, je sam dogodek 
rasel tako po tekmovalni kot 
po organizacijski plati, vse 
skupaj pa je vse dni spremljal 
bogat spremljevalni program. 
Ptujčani so ga vzeli za svojega, 
zato je še toliko večja škoda le-
tošnje verjetne odpovedi.

Direktor turnirja Mitja 
Kmetec je v sporočilu za jav-
nost zapisal: »Trenutne raz-
mere žal kažejo na to, da Bea-
chmaster ne bo doživel svoje 
četrte izvedbe. Težave pri fi-
nanciranju turnirja izhajajo iz 
splošnega pojava vse manjših 
investicij v športna sponzor-
stva med slovenskimi podjetji, 

zih, 6:4, 6:3. Manj uspešna je 
bila v 2. krogu, kjer jo je izloči-
la Avstralka Jelena Stojanovič; 
rezultat je bil 6:2, 4:6, 6:7(2). 
Turnir je osvojila Manca Pislak.

Prav Pislakova in Zidanško-
va sta združili moči med dvo-
jicami – bili sta postavljeni za 
1. nosilki. Ta naziv sta povsem 
upravičili in brez izgubljenega 
niza osvojili turnir. Po vrsti sta 
bili boljši od nemške in avstrij-
ske dvojice (v 1. krogu sta bili 
prosti), v finalu pa sta v sloven-
skem obračunu opravili še s 
Pio Brglez in Laro Vovk.

V konkurenci fantov U-14 je 
s posebnim povabilom orga-
nizatorjev nastopal tudi Sven 
Lah. Ta je v 1. krogu z rezulta-
tom 6:7(4), 6:3, 6:0 ugnal Hrva-
ta Frana Ninčevića, v drugem 
pa se je meril z 9. nosilcem Bri-
tancem Marcusom Waltersom. 
Slednji je zmagal 6:2, 6:3 ter se 

kasneje prebil vse do polfinala. 

Zanimivo je, da so vsa štiri pol-

finalna mesta zasedli Britanci.

Med dvojicami je Sven, sku-

paj s Celjanom Amadejem Go-

ručanom, pripravil izjemno 

presenečenje. Kot neposta-

vljeni par sta po vrsti namreč 

izločila 1., 6. in 3. nosilce ter se 

prebila vse do velikega finala. 

Šele tam sta priznala premoč 

2. nosilcema iz Švice, a se kljub 

temu zasluženo veselila velike-

ga uspeha – uvrstitve v finale.

Jože Mohorič

Mladinski turnir ITF 
v Nikšiču ...

Pretekli teden je bil zelo 
uspešen za igralce TK Terme 
Ptuj, ki so nastopali na mla-
dinskih turnirjih serije ITF in 
Europe tennis. Urh Krajnc 
Domiter je nastopal na mla-
dinskem turnirju ITF 4. kate-
gorije v Nikšiču v Črni gori. 
Med posamezniki je preskočil 
1. krog, s 6:1, 6:4 je ugnal Rusa 
Merkulova. V 2. krogu se je po-
meril s 1. nosilcem Poljakom 
Janom Zelinskim (okrog 220. 
na lestvici ITF, Urh je 820.) in 
izgubil 4:6, 4.6. Prav Poljaki so 
imeli na turnirju izjemno moč-
no zastopstvo, saj so bili kar 
štirje med nosilci turnirja – na 
koncu je slavil Kamil Majchr-
zak (6.).

Med dvojicami je Urh združil 
moči z Rokom Sitarjem (ŽTK 
Maribor), kombinacija pa se je 
izkazala za izjemno uspešno. 
Mlada Slovenca sta po vrsti 
premagala ruski, francoski in 
hrvaško-nemški par ter se pre-
bila v finale. Tukaj je bil poljski 
par previsoka ovira, kljub temu 
pa je že sama uvrstitev v finale 
lep mednarodni uspeh.

... in Budimpešti 
Istočasno je na podobnem 

turnirju na Madžarskem (5. 
Europe Tennis Centre Cup) 
nastopala Nina Potočnik, ki 
se po poškodbi počasi vrača na 
turnirje. Nina je trenutno na 
212. mestu mladinske lestvice 
ITF in je bila v Budimpešti 4. 
nosilka. Med posameznicami 
je po vrsti ugnala predstavnice 
iz Slovaške, Češke in Ukrajine 
ter se uvrstila v polfinale. V 
njem se je merila z mlado, šele 
13-letno domačinko Dalmo 
Galfi, ki je pred tem že izločila 

2. nosilko turnirja. Madžarka je 
prikazala odličen tenis in je na 
koncu zasluženo osvojila zma-
go na turnirju.

Med dvojicami sta Nina in 
Ana Oparenovič v četrtfinalu 
tesno, 6:3, 3:6, 9:11, izgubili s 
kasnejšima zmagovalkama, Če-
hinjama Petro Melounovo in 
Vendulo Zovincovo.

Bergantov memorial
V Mariboru je pretekli te-

den potekal turnir evropske 
mladinske serije, tradicionalni 
Bergantov memorial. Igralci 
in igralke so nastopali v kon-
kurenci U-14 in U-16. Tamara 
Zidanšek se je že v 1. krogu v 
starejši konkurenci pomerila s 
5. nosilko, Slovakinjo Danielo 
Kucharekovo. Mlada članica 
TK terme Ptuj je prijetno pre-
senetila in zmagala v dveh ni-

Tretji tekmovalni dan leto-

šnje kasaške sezone – drugi na 

ljutomerskem hipodromu – je 

potekal v znamenju kasačev 

domačega kluba, saj so Ljuto-

merčani slavili v vseh šestih 

dirkah. Pred okoli 600 gledalci 

se je pomerilo 58 konjev, ki so 

na daljši – 2100 metrov dolgi 

stezi, prikazali odlično pripra-

vljenost in pri tem dosegali 

zelo dobre kilometrske čase. 

Najboljši rezultat je na zadnji 

dirki dosegel 10-letni Menelik 

(1:17,4) z voznikom Jožetom 

Sagajem, ki je z izvrstno taktič-

no vožnjo v samem cilju ugnal 

dotlej vodilno 6-letno kobilo 

Nicolino. V spominski dirki 

Marka Slaviča st. sta za 1. mesto 

v ciljni ravnini povsem enako-
vredno tekmovala brata Sagaj; 
več uspeha je imel Janko s 3-le-
tnim Arrived dreamom (na po-
snetku), Jože pa se je z lansko-
letnim najboljšim dvoletnikom 
Lucky boyem moral zadovoljiti 
z 2. mestom.

REZULTATI – 1. dirka za 3–4-le-
tne kasače, zaslužek do 500 
evrov: 1. Scarlet (Ma. Slavič ml.) 
1:20:1, 2. Florida (Jože Sagaj ml.) 
1:20,2, 3. Pasijon (Ma. Slavič, 
vsi Ljutomer) 1:20,2. 2. dirka za 
3–14-letne kasače, zaslužek do 
1.500 evrov: 1. Des (Ma. Slavič ) 
1:18,4, 2. Illy Road (Jo. Sagaj ml.) 
1:18,5, 3. Leo Gerd (De. Jureš, 
vsi Ljutomer) 1:19,0. 3. dirka za 
3–14-letne kasače, zaslužek do 
12.500 evrov: 1. Defender (Ma. 

Slavič) 1:19,2, 2. Lamiral (Hanžeko-
vič, oba Ljutomer) 1:19,3, 3. Izmir 
(Gregorc, Komenda) 1:19,4. 4. dir-
ka za 3-letne kasače, spomin na 
Marka Slaviča: 1. Arrived Dream 
(Ja. Sagaj) 1:19,5, 2. Lucky Boy (Jo. 
Sagaj ml., oba Ljutomer) 1:19,7, 
3. Apollo (Lovrenčič, Slov. gorice, 
Lenart) 1:19,9. 5. dirka za 5- do 
10-letne ljutomerske kasače: 1. 
Leonidas OZ (Hanžekovič, Ljutomer) 
1:18,0, 2. Dinica (Dolinšek Trontelj, 
Ljubljana) 1:18,2, 3. Rambo (Ser-
šen, Ljutomer) 1:18,2. 6. dirka za 
3–14-letne kasače, zaslužek do 
3.500 evrov: 1. Menelik (Jo. Sagaj 
ml., Ljutomer) 1:17,4, 2. Nicolina 
(Hočevar, Šentjernej) 1:17,6, 3. Glo-
ri Sage (Fras, Ljutomer) 1:17,6. 

NŠ

Foto: Črtomir Goznik

Nina Potočnik (Terme Ptuj) se je na mladinskem ITF turnirju na Madžarskem uvrstila v polfinale.

Na Ptuju DP U-16
V soboto, 2. 6., se bo na 

igriščih TK Terme Ptuj s kva-
lifikacijami začelo letošnje 
državno prvenstvo v kategoriji 
U-16.

Tenis � TK Terme Ptuj

Izjemen teden na mednarodnem prizorišču

Ljutomer � Kasaške dirke - 3. tekmovalni dan

Domačinom vseh šest zmag

Odbojka na mivki

Spektakla na Ranci 
letos verjetno ne bo

Foto: Črtomir Goznik

Letos na Ptuju najverjetneje ne bomo imeli možnost spremljanja 
najboljših slovenskih igralcev in igralk v odbojki na mivki.
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3. SNL – vzhod: Grad 
šokiral Zavrč, Rakičan 
pa Stojnce

REZULTATI 24. KROGA: Zavrč – 
Grad 1:2 (1:1), Tehnostroj Veržej – 
Odranci 4:1 (1:0), Čarda – Malečnik 
2:2 (2:0), Kovinar Štore – Koroška 
Dravograd 1:1 (1:1), Paloma – Zre-
če 1:2 (0:0), Stojnci – Rakičan 1:3, 
Tromejnik G-Kalamar – AHA EMMI 
Bistrica 1:0

1. ZAVRČ 24 21 1 2 88:22 64
2. K. DRAVOGRAD 24 9 12 3 33:24 39
3. ČARDA 24 11 6 7 45:39 39
4. STOJNCI 24 11 3 10 40:40 36
5. ZREČE 24 9 8 7 29:28 35
6. TROMEJNIK 24 11 2 11 36:41 35
7. KOVINAR ŠTORE 24 9 6 9 34:36 33
8. TEHNO. VERŽEJ 24 9 4 11 35:33 31
9. MALEČNIK 24 7 9 8 38:39 30
10. GRAD 24 8 3 13 38:49 27
11. ODRANCI 24 8 2 14 32:48 26
12. A. E. BISTRICA 24 8 2 14 28:45 26
13. PALOMA 24 7 4 13 33:42 25
14. RAKIČAN 24 7 4 13 37:60 25

Medtem ko je na vrhu tretjeliga-
ške lestvice vzhod že zdavnaj vse 
odločeno, se na dnu vse bolj za-
pleta. Kar pet ekip se bo v zadnjih 
dveh krogih borilo za obstanek, 
moštva pa ločita le dve točki. V zelo 
neprijetnem položaju je tudi ekipa 
iz Slovenske Bistrice, ki je tokrat 
sklonjenih glav zapustila igrišče v 
Kuzmi. Veter v jadra so pred kon-
cem kot kaže ujele Zreče, ki so to-
krat slavile v Sladkem Vrhu, doma-
ča Paloma pa bo na preostalih dveh 
srečanjih skušala rešiti, kar se rešiti 
da. Tudi lanski prvaki iz Odrancev 
bijejo bitko s samimi seboj in bodo 
po pravi mali blamaži na srečanju z 
Veržejem v zadnjih dveh krogih is-
kali pot do obstanka.

ZAVRČ – GRAD 1:2 (1:1)
STRELCI: 1:0 Murat (1.), 1:1 Bu-

ček Huber (17.), 1:2 Gabor (65.)
ZAVRČ: Golob, Gabrovec (od 68. 

Avguštin), Lenart, Murko, Kokol, 
Kuserbanj (od 56. Marinič), A. Čeh, 
Šnajder, Dugolin (od 46. Letonja), 
Kelenc, Murat. Trener: Miran Emer-
šič.

Čeprav nogometaši Zavrča že 
zelo dolgo niso doživeli poraza na 
domačem igrišču, pa so vedeli, da 
bo slej ali prej do tega prišlo. In ta 
dogodek je napočil v soboto, ko je 
v goste prišla ekipa Grad iz Goričke-
ga, ki krčevito išče točke obstanka v 
ligi. Domačini sicer niso igrali slabo, 
imeli so veliko število priložnosti, 
vendar so Prekmurci izkoristili vse 
njihove slabosti. Poleg tega so bili 
tokratni gostje ena redkih ekip – če 
ne celo edina –, ki je v Zavrč prišla 
igrat nogomet in ne zgolj bunkerja. 
Poraz sam po sebi sploh ni tragi-
čen, če se bo le belo-črna zasedba 
iz njega kaj naučila.

Domačini so srečanje odprli sanj-
sko in povedli že v 16. sekundi! Na-
pako gostujoče zasedbe je izkoristil 
Murat, ki je dosegel že svoj 19. gol 
v tem prvenstvu, s čimer je še pove-
čal prednost na listi najboljših strel-
cev. Gostov to ni zmedlo in v nasle-
dnjih minutah si je sila kvalitetna 
zasedba (pozimi se je precej okre-
pila z igralci našega področja: Arsi-
čem, Zilićem, še prej z Gorinškom in 
nekdanjimi igralci Mure: Gaborjem, 
Kramarjem) priigrala kar tri lepe 
priložnosti, od katerih je tretjo prek 
Bučka Huberja tudi izkoristila. Nato 
je na sceno počasi stopil strelec pr-
vega zadetka na srečanju Murat, ki 
je do konca prvega polčasa zapravil 
kar tri lepe priložnosti. S festivalom 
zgrešenih strelov je prvi strelec 3. 
lige nadaljeval tudi v drugem pol-
času, ko je v 52. in predvsem 61. 
minuti zgrešil nemogoče. Kazen je 
bila vzgojna in v 65. minuti je za go-
ste, ki so nastopili brez prve violine 
Gorinška (kazen rdečega kartona), 
po kotu Arsiča zadel Gabor. Nekaj 
minut kasneje je isti igralec zapravil 

še eno izjemno priložnost za poviša-
nje vodstva. Zavrč je sicer ožil obroč 
okrog gostujoče zasedbe, bil boljši, 
toda nevarnejših poskusov si varo-
vanci Mirana Emeršiča niso priigra-
li. Stošič je na nasprotni strani v 73. 
minuti s strelom v vratnico zapravil 
priložnost, da dokončno odloči zma-
govalca. Zadnjo priložnost na sreča-
nju so domačini, ki so vse stavili v 
napad, zapravili v 75. minuti, ven-
dar Letonja ni bil uspešen.

STOJNCI – RAKIČAN 1:3 
(0:1)

STRELCI: 0:1 Slavič (14.), 1:1 S. 
Meznarič (49.), 1:2  Palfi (74.), 1:3 
Palfi (90.)

STOJNCI: Vitez, Milošič, Jan-
žekovič, Golob, Vinkovič (od 78. 
Magdič), Pečnik (od 56. Gajšek), 
P. Pernek, Kokot, Korez, Draškovič 
(od 46. Ratek), S. Meznarič. Trener: 
Boris Klinger.

V primeru zmage se je nogome-
tašem Stojncev obetal sanjski raz-
plet: ob spodrsljajih tekmecev, ki 
so jih storili v tem krogu, bi namreč 
skočili na izvrstno 2. mesto, takoj 
za nedotakljivim Zavrčem. A to je bil 
račun brez krčmarja, kljub temu da 
so Stojnci doma gostili Rakičan, eki-
po, ki je v zadnjem času »v prostem 
padu«. Toda nogomet je čudna igra, 
v kateri napisana pravila preprosto 
ne veljajo in tako se lahko že odpi-
sana četa legendarnega Štefana 
Škaperja še naprej nadeja, da bo 
tudi v bodoče nastopala med tre-
tjeligaši.

Uvod je minil v previdni igri na 
obeh straneh, kar pa je s pravim 
projektilom iz kakšnih 22 metrov 
v 14. minuti prekinil Slavič (gol gre 
deloma na rovaš domačega vratar-
ja Viteza). Gostje so bili tudi po vod-
stvu boljši, domača igra je bila ne-
razpoznavna in daleč od tistih, s ka-
terimi so Sebastjan Golob in tovari-
ši navduševali do sedaj. Belo-zeleni 
so do konca prvega dela igre zapra-
vili še dve lepi priložnosti, medtem 
ko so bledi domačini edini omembe 
vreden strel proti vratom Rakičana 
sprožili šele v 30. minuti (Kokot). 
Drugi polčas je bil boljši, predvsem 
po zaslugi domačinov, kakšnih 150 
gledalcev pa je videlo še 3 zadetke. 
Domačini so v uvodu pritisnili in S. 
Meznarič je s podobnim zadetkom, 
kot ga je v prvem delu igre dosegel 
Slavič, v 49. minuti poskrbel za ize-
načenje. Toda vse bolj so se pričele 
kazati razpoke v igri domače enaj-
sterice in v 73. minuti je gostujoča 
zasedba, okrepljena z igralci Mure 
05 (Slavič, Bencak, Gruškovnjak), 
ponovno vodila – po hitrem protina-
padu je zadel Palfi. Stojnci so si v 
končnici prek Magdiča in P. Perne-
ka priigrali dve imenitni priložnosti 
za remi, toda še enkrat več se je 
v nogometu potrdilo staro pravilo 
»kdor ne da, dobi« in nogometaši 

iz predmestja Murske Sobote so v 
zadnji minuti zadeli še tretjič.

Tadej Podvršek

Štajerska liga: 
Šmarje že prvak

Do konca prvenstva sta še samo 
dva kroga, ta krog pa je že dal do-
končni odgovor o prvaku Štajerske 
lige. To so postali nogometaši iz 
Šmarja pri Jelšah, ki so v derbiju 
kroga (prvenstva) premagali dru-
gouvrščeno Tehnotim Pesnico na 
njenem igrišču. Razlika med njima 
sedaj znaša sedem točk. Prijetno 
so presenetili nogometaši Boča iz 
Poljčan, ki so osvojili točko v Rušah. 
Če bi se prvenstvo končalo sedaj, bi 
to za njih pomenil obstanek v ligi in 
odlično pripravo na visoki jubilej (v 
juniju bodo praznovali 80-letnico). 
A do takrat je še dolga pot … S tem 
rezultatom so »pomagali« Podvin-
čanom, ki so slavili v Črni na Koro-
škem in se s tremi osvojenimi toč-
kami prebili na 3. mesto, tik za dru-
go Pesnico. Končno so svoj »strelski 
dan« dočakali člani NŠ Drava, do 
točke pa so po dolgem času prišli 
tudi nogometaši Ormoža. Zadnja 
dva kroga bosta najbolj zanimiva, 
pestra in razburljiva za klube, ki se 
borijo za obstanek.

REZULTATI 24. KROGA: NŠ Dra-
va Ptuj – MU Šentjur 5:0 (3:1), Car-
rera Optyl Ormož – Marles hiše 1:1 
(1:1), Peca – Podvinci Betonarna 
Kuhar 1:2 (1:1), Pohorje – Boč Polj-
čane 1:1 (0:0), Tehnotim Pesnica – 
Šmarje pri Jelšah 2:5 (1:1), Koroške 
Gradnje – Šoštanj 1:5 (0:2)

1. ŠMARJE PRI J.  23 18 4 1 70:16 58
2. TEH. PESNICA 23 16 3 4 59:32 51
3. PODVINCI B. K.  23 15 3 5 52:23 48
4. POHORJE 23 15 2 6 55:32 47
5. NŠ DRAVA PTUJ 23 13 5 5 61:27 44
6. MARLES H. - 1 24 11 5 8 45:34 37
7. ŠOŠTANJ 23 9 5 9 48:45 32
8. PECA 23 10 2 11 34:47 32
9. KOVINAR TEZNO 23 7 1 15 30:63 22
10. MU ŠENTJUR 23 6 1 16 35:63 19
11. BOČ POLJČ. 23 4 4 15 22:50 16
12. KOROŠKE G. -1 23 4 4 15 26:52 15
13. C. O. ORMOŽ 24 4 2 18 27:69 14
14. KRŠKO B 13 4 1 8 11:22 13

PECA – PODVINCI BETO-
NARNA KUHAR 1:2 (1:1)

STRELCI: 1:0 Piko (30.), 1:1 Vin-
diš (45.), 1:2 D. Brumen (66.)

PODVINCI BETONARNA KUHAR: 
Vesenjak, Šebela, Toplak, Marinič, 
Lah, Topolovec, Juršek (od 81. Zor-
ko), Zagoršek, K. Brumen (od 59. 
Mori), D. Brumen (od 89. Čeh), Vin-
diš (od 86. Simonič). Trener: Miran 
Ljubec.

Na neugodno gostovanje v Črno 
na Koroškem so nogometaši Pod-
vinc odšli optimistično razpoloženi, 

čeprav so nastopili v okrnjeni se-
stavi. Gostje so brez prejetega gola 
prestali uvodni pritisk domačinov in 
kmalu prevzeli pobudo na igrišču. V 
30. minuti pa so jih domačini prese-
netili in dosegli zadetek za vodstvo. 
Po nekaj minutah so gostje znova 
našli svoj ritem in v zadnji minuti 
prvega polčasa prek Marcela Vin-
diša rezultat izenačili. Seveda je bil 
to pozitiven impulz za igranje v dru-
gem polčasu, ki ga je po lepi akciji 
v 66. minuti izkoristil Denis Brumen 
in pripeljal svoje moštvo v vodstvo. 
To so varovanci Mirana Ljubca ohra-
nili do konca srečanja, saj si doma-
čini niso priigrali prave priložnosti 
za izenačenje.

CARRERA OPTYL ORMOŽ 
– MARLES HIŠE 1:1 (1:1)

STRELCA: 0:1 Garmut (18.), 1:1 
Govedič (44.)

CARRERA OPTYL ORMOŽ: Fi-
javž, Babšek, Jurčec, Šeruga, R. Mli-
narič, Srša (od 69. Cimerman), Go-
vedič (od 86. Zidarič), Prapotnik (od 
65. Strmšek), L. Mlinarič, D. Trste-
njak, Štiberc. Trener: F. Trstenjak.

Danilo Klajnšek

NŠ DRAVA PTUJ – 
MU ŠENTJUR 5:1 (3:0)

STRELCI: 1:0 Nežmah (11.) 2:0 
Nežmah (13.), 3:0 Antolič (17.), 3:1 
Jazbec (25.), 4:1 Furh (49), 5:1 An-
tolič (87.)

NŠ DRAVA PTUJ: Simonič, Gori-
čan, Topolnik (od 82. Pukšič), Hor-
vat, Rakovec, Antolič, Furh (od 55. 
Wagner), Zdovc, Levanič (od 71. 
Šešo), Nežmah, Druzovič. Trener: 
Borut Šalamun.

Na srečanju med NŠ Dravo in 
MU Šentjurjem so lahko gledalci 
videli šest zadetkov in še veliko 
lepih priložnosti na obeh straneh. 
Po začetnem otipavanju je pobudo 
na igrišču prevzel tokratni kapetan 
ptujske ekipe Nežmah, ki je v 9. 
minuti najprej za las streljal čez 
vrata, dve minuti kasneje pa je do-
segel izredno lep zadetek s strelom 
iz kakšnih 20 metrov. V 13. minuti 
je zelo aktivni Levanič poslal pre-
dložek s strani, ki ga je Nežmah na 
drugi vratnici s strelom z glavo spre-
menil v nov zadetek. Tudi po vod-
stvu 2:0 so bili Ptujčani aktivnejša 
ekipa, kar so unovčili že v 17. minu-
ti: Levanič je na levi strani ponovno 
izigral obrambo Šentjurja in tokrat 
natančno podal do Antoliča, ki je z 
natančnim diagonalnim strelom po 
tleh še tretjič premagal nemočnega 
Đuriča. Po treh hitrih zadetkih so 
domačini nekoliko popustili in go-
stje so v 25. minuti znižali na 3:1. 
Po prostem strelu je zaradi neodloč-
nosti domače obrambe žoga prišla 
do neoviranega Jazbeca, ki je z de-
setih metrov z lahkoto premagal ne-
močnega Simoniča. Zadetek je dal 

Nogomet � 3. SNL – vzhod, Štajerska liga, Lige MNZ Ptuj

Uspešen krog naših štajerskoligašev

Foto: Črtomir Goznik

Gledalci so na tekmi NŠ Drava – MU Šentjur videli šest zadetkov in še kopico lepih priložnosti.

gostom dodatnega zagona in tako 
je Prelovšek po strelu z glavo zadel 
tudi vratnico.

V nadaljevanju srečanja so do-
mačini ponovno prevzeli popolno 
kontrolo nad tekmo in hitro prišli do 
četrtega zadetka: Fruh je izkoristil 
veliko napako Đuriča. Sledilo je ob-
dobje, v katerem sta obe ekipi ime-
li nekaj priložnosti, piko na i pa je 
tik pred koncem srečanja s svojim 
drugim zadetkom na tekmi postavil 
Antolič – bil je prehiter za gostujočo 
obrambo in vratarja Đuriča ter je z 
leve strani kazenskega prostora po-
slal žogo v mrežo. 

David Breznik

1. Liga MNZ Ptuj: 
Središče že prvak

REZULTATI 24. KROGA: Podvinci 
Agrocenter Ptuj – Središče 1:3, 1A 
Avto Gerečja vas – Rogoznica 5:0, 
Oplotnica – Videm 1:1, Hajdina – 
Lovrenc 1:0, Makole – Apače 0:1, 
Skorba – Dornava Vrtnarstvo Kova-
čec 2:0, Gorišnica – Bukovci 3:2

1. SREDIŠČE 24 17 6 1 69:24 57
2. 1A GER. VAS 24 16 3 5 66:25 51
3. HAJDINA 24 14 2 8 51:41 44
4. OPLOTNICA 24 13 4 7 50:41 43
5. VIDEM 24 12 3 9 52:54 39
6. BUKOVCI 24 11 4 9 49:43 37
7. APAČE 24 9 7 8 46:38 34
8. GORIŠNICA 24 10 4 10 43:45 34
9. SKORBA 24 9 4 11 43:54 31
10. ROGOZNICA 24 7 6 11 32:40 27
11. PODVINCI A. P.  24 6 6 12 38:47 24
12. DORNAVA V. K. 24 5 5 14 36:66 20
13. LOVRENC 24 4 5 15 14:41 17
14. MAKOLE 24 4 3 17 25:55 15

HAJDINA – LOVRENC 1:0 (1:0)
STRELEC: 1:0 Pal (31.)
1A AVTO GEREČJA VAS – ROGO-

ZNICA 5:0 ( 3:0)
STRELCI: 1:0 Debevec (24.), 2:0 

Kokot (29.), 3:0 Leben (33.), 4:0 
Hertiš (62.), 5:0 Leben (79.) 

MAKOLE – APAČE 0:1 (0:0)
STRELEC: 0:1 Ivančič (59.)
OPLOTNICA – VIDEM 1:1 (1:1)
STRELCA: 1:0 Grifič (14.), 1:1 

Merc (40.)
SKORBA – DORNAVA VRTNAR-

STVO KOVAČEC 2:0 (1:0)
STRELCA: 1:0 Brodnjak (15.), 

2:0 Vogrinec (80.)
GORIŠNICA – BUKOVCI 3:2 

(0:1)

STRELCI: 0:1 Zorko (2.), 1:1 Pe-
tek (51.), 2:1 Petek (73.), 3:1 Zavec 
(87.), 3:2 Habrun (89.)

PODVINCI AGROCENTER PTUJ – 
SREDIŠČE 1:3 (1:1)

STRELCI: 1:0 R. Petrovič (12.), 
1:1 Krajnčec (27.), 1:2 Novak (70. 
iz 11-m), 1:3 Lesjak (88.) 

2. Liga MNZ Ptuj: 
Majšperk do zmage v 
zadnjih minutah

REZULTATI 21. KROGA: Maj-
šperk – Cirkulane 3:2, Hajdoše 
– Tržec 1:2, Podlehnik – Spodnja 
Polskava 0:4, Grajena – Slovenja 
vas 1:2, Markovci – Pragersko 8:0, 
Leskovec – Zgornja Polskava 1:4

1. MAJŠPERK 21 20 1 0 74:13 61
2. TRŽEC 21 19 1 1 90:18 58
3. MARKOVCI 21 12 1 8 64:38 37
4. CIRKULANE 21 11 3 7 60:48 36
5. HAJDOŠE 21 11 2 8 46:43 35
6. PODLEHNIK 21 9 5 7 40:37 32
7. SP. POLSKAVA 21 9 3 9 33:38 30
8. SLOVENJA VAS 21 8 3 10 31:33 26
9. PRAGERSKO 21 4 3 14 27:60 15
10. LESKOVEC 21 3 4 14 23:61 13
11. GRAJENA 21 3 1 17 19:61 10
12. ZG. POLSKAVA 21 2 3 16 25:82 9

GRAJENA – SLOVENJA VAS 1:2 
(0:2)

STRELCI: 0:1 Sel (34.), 0:2 Le-
nart (42.), 1:2 Strelec (85. iz 11-m)

LESKOVEC – ZGORNJA POL-
SKAVA 1:4 (0:2)

STRELCI: 0:1 Žeželj (39.), 0:2 
Klajderič (44.), 0:3 Leva (57.), 0:4 
Smogavec (59.), 1:4 Mlakar (62.)

MARKOVCI – PRAGERSKO 8:0 
(3:0)

STRELCI: 1:0 M. Horvat (8.), 2:0 
Janžekovič (20. iz 11-m), 3:0 Stre-
lec (43.), 4:0 Janžekovič (56.), 5:0 
Vnuk (63. iz 11-m), 6:0 Vnuk (75.), 
7:0 Vnuk (80.), 8:0 A. Horvat (84.)

PODLEHNIK – SPODNJA POL-
SKAVA 0:4 (0:2)

STRELCI: 0:1 Justinek (3.), 0:2 
Krajnčič (40.), 0:3 Malinger (47., 
avtogol), 0:4 Dolenc (75.)

MAJŠPERK – CIRKULANE 3:2 
(1:1)

STRELCI: 1:0 Tominc (7.), 1:1 
Belšak (11. iz 11-m), 1:2 Kristovič 
(86.), 2:2 Frlež (88. iz 11-m), 3:2 
Tominc (90.)

Danilo Klajnšek

Nogomet � Finale Regions Cupa
V torek, 29. 5., bo v Domžalah potekalo povratno finalno srečanje 

Regions Cupa, na katerem se bosta pomerili reprezentanci MNZ Lju-
bljane in Ptuja. Prvo srečanje na Ptuju se je končalo z rezultatom 1:1.

Finale pokala MNZ Ptuj
V sredo, 30. 5., bo ob 17.00 v Zavrču potekalo finalno srečanje 

za pokal MNZ Ptuj, in sicer med domačim Zavrčem in Aluminijem 
iz Kidričevega.

Mali nogomet � Nočni turnir v Vitomarcih 
Klub malega nogometa Vitomarci Petlja prireja 12. tradicionalni 

Sandijev memorial, nočni turnir v malem nogometu, ki bo pote-
kal v soboto, 2. 6., na asfaltnem igrišču pri OŠ Vitomarci. Igra se 
po pravilih FIFA 4 + 1.

Ob 11. uri se bodo najprej pomerili igralci v kategoriji U-18, ob 
14. uri veterani, ob 19.00 pa bo še prijateljska tekma ženskih ekip. 
Sandijev memorial za prehodni pokal (nagradni sklad je zagotovljen 
in bo znašal 1900 evrov) se bo pričel ob 20.30. Prijave ekip spreje-
majo do žreba pred pričetkom turnirja (75 evrov za ekipo; za ekipe 
udeleženke zadnjih dveh članskih turnirjev je prijavnina 50 evrov). 

V okviru spremljevalnega programa bo v petek, 1. 6., s pričet-
kom ob 19. uri potekal turnir med zaselki občine Sveti Andraž ter 
zabava z ansamblom Trubadurji in DJ-jem.

Šport invalidov � EP v kegljanju v Celju
Zveza za šport invalidov Slovenije – Paraolimpijski komite vabi 

na ogled 13. evropskega prvenstva v kegljanju za slepe in slabo-
vidne, ki bo od 30. maja do 2. junija na kegljišču Golovec Celje. 
Skupno bo nastopilo več kot 90 udeležencev iz desetih držav, med 
njimi bo tudi 17-članska slovenska delegacija. MDSS Ptuj bo zasto-
pal Mitja Žalar, glavna trenerka reprezentance Slovenije je Andreja 
Razlag, njena pomočnica pa Silva Razlag. 

Otvoritev prvenstva bo v sredo, 30. 5., ob 10. uri, finalni nastopi 
pa bodo na sporedu v soboto, 2. junija, med 9. in 15. uro. Vabljeni!

DK, JM

Športni napovednik



še dečke, letnike 1997 in mlajše. 
Poleg gostiteljev, OŠ Primoža Tru-

barja Velike Lašče, so nastopile še 
naslednje osnovne šole: OŠ Ivana 
Cankarja Ljutomer, OŠ Domžale in 
OŠ Ormož. Žreb polfinalnih parov je 
bil opravljen tik pred začetkom tur-
nirja in je Ormožanom namenil go-
stitelje, Ljutomerčanom pa Domžal-

čane. Prleki iz Ljutomera so najprej 
s 4:0 zanesljivo ugnali Domžale; Or-
možani pa so proti Velikim Laščam 
zapravili vodstvo z 2:1 in na koncu 
izgubili z rezultatom 2:4. V malem 
finalu so varovanci trenerja Bori-
sa Polaka zaigrali odlično in s 4:2 
presenetili Domžalčane. V velikem 
finalu so več pokazali Ljutomer-
čani, ki so povedli z 2:0, vendar je 
gostiteljem zaključnega turnirja ob 
obilici sreče uspelo izenačiti na 2:2 
in nato celo zmagati po šestmetrov-
kah ter postati državni prvak.

V finalu se je igral soliden nogo-
met, tako da so ljubitelji okroglega 
usnja prišli na svoj račun. V šol-
skem letu 2011/12 je OŠ Ormož na 
državnem nivoju osvojila srebro v 
rokometu in bron v nogometu.

Končni vrstni red:
1. OŠ Primoža Trubarja Velike 

Lašče
2. OŠ Ivana Cankarja Ljutomer
3. OŠ Ormož
4. OŠ Domžale
Bron za OŠ Ormož so osvojili: 

Miha Kolmančič; Klemen Zlatnik, 
Dejan Kociper, Aleks Vizjak, Žiga 
Rajh, Mitja Gašparič, Gašper Hor-
vat, Taras Savčak, Jan Vočanec, 
Mario Kuster, trener Boris Polak.

Uroš Krstič

Končano je tekmovanje v obeh 
veteranskih ligah pod okriljem MNZ 
Ptuj. V ligi veteranov – 35 so prvo 
mesto prepričljivo osvojili nogome-
taši veteranske ekipe NK Videm. 
Slednji imajo v svojih vrstah tudi 
najboljšega strelca, saj je Maksim 
Mohorko dosegel 24 zadetkov. V ligi 
veterani – 40 so prvo mesto osvojili 
nogometaši Ormoža.

VETERANI 35

REZULTATI 18. KROGA: Videm 
– Boč 4:1, Skorba – Dornava 2:2, 
Polskava – Cirkulane 2:3, Hajdina 
– Borovci 3:7, Pohorje Oplotnica – 
Grajena 4:2

1. VIDEM 18 16 1 1 64:21 49
2. BOROVCI 18 11 4 3 71:41 37
3. POHORJE OPL. 18 11 3 4 42:22 36
4. HAJDINA 18 8 3 7 46:32 27
5. SKORBA 18 7 6 5 38:31 27
6. GRAJENA 18 5 3 10 22:48 18

7. BOČ 18 5 2 11 26:54 17
8. CIRKULANE 18 4 4 10 29:54 16
9. POLSKAVA 18 4 3 11 36:47 15
10. DORNAVA 18 3 3 12 28:52 12

VETERANI 40
REZULTATI 18. KROGA: Ormož 

– Gorišnica 1:1, Markovci – Prager-
sko 75 4:3, Tržec – Leskovec 2:3, 
Podvinci – Lovrenc 5:1, Podlehnik 
– Zgornja Polskava 1:2

1. ORMOŽ 18 10 4 4 40:22 34
2. PRAGERSKO 75 18 9 3 6 41:35 30
3. ZG. POLSKAVA 18 9 3 6 27:23 30
4. GORIŠNICA 18 7 6 5 34:23 27
5. LESKOVEC 18 8 2 8 30:34 26
6. PODLEHNIK 18 6 5 7 24:25 23
7. PODVINCI 18 6 5 7 35:38 23
8. MARKOVCI 18 7 2 9 29:36 23
9. LOVRENC 18 6 5 7 22:30 23
10. TRŽEC 18 2 5 11 23:39 11

Danilo Klajnšek

V Velikih Laščah je potekal za-
ključni turnir v nogometu za starej-

torek � 29. maja 2012   15Šport mladih, rekreacija

Najboljši mladi tekmovalci in tekmovalke so se uvrstili na po-
dročno tekmovanje, ki bo na sporedu v sredo, 30. maja, od 10. ure 
naprej na ptujskem Mestnem stadionu.

Nogomet � Veteranski ligi MNZ Ptuj

Pri veteranih naslova Vidmu in Ormožu

Šolski šport � Nogomet

OŠ Ormož tretja v državi

Veterani Vidma – zmagovalci lige 35

Zavod za šport Ptuj, AK Ce-
stno podjetje Ptuj in OŠ Ljud-
ski vrt so izvedli medobčinsko 
prvenstvo v atletiki za OŠ. Na 
njem so tekmovali otroci iz 
14 šol. Glede na to da je tek-
movanje spremljalo slabo vre-
me, so bili doseženi rezultati 
nekoliko slabši. Na ptujskem 
Mestnem stadionu so potekale 
tekaške discipline, na pokriti 
atletski stezi stadiona je pote-
kalo tekmovanje v skoku v da-
ljino, medtem ko je v športni 
dvorani Mladika bilo izvedeno 
tekmovanje v skoku v višino. 
Največ zmag – osem – je do-
segla OŠ Ljudski vrt, s petimi 
ji sledi OŠ Mladika in s štirimi 
OŠ Breg.

Pri mlajših učenkah so naj-
boljša rezultata dosegli Katja 
Belca v teku na 600 metrov 
in Maja Bedrač v skoku v da-
ljino. Najboljše rezultate so pri 
mlajših učencih dosegli v teku 
na 60 metrov Blaž Prelog, na 
600 metrov Luka Sagadin in 
v skoku v daljino Jaka Kosta-
njevec. Med starejšimi učen-
kami so se najbolj izkazali Ana 
Marija Veselič v teku na 60 
metrov in Barbara Borovčak 
v metanju vorteksa. Pri starej-
ših učencih je bilo odličnih 
rezultatov kar nekaj; izstopa-
joči tekmovalci so bili Grega 
Pavlovič v teku na 60 metrov, 
Jan Bezjak v teku na 300 me-
trov, Žan Malek Petrovič v 
teku na 1000 metrov, Tilen 
Ahec v skoku v daljino, Alen 
Fostnarič v suvanju krogle in 

Liga ŠD As
REZULTATI 5. KROGA: ŠD Tržec 

Bar Osmica – ŠD As 4:3, ŠD AS 
Evroavto – KMN Draženci 2:2, ŠD 
Pobrežje – Koranti Demoni 5:5, 
KMN Majolka – FC Optimisti 2:3, 
UŠR Višnjica – ŠD Majski Vrh 7:1, 
Mix Team – Joe Fernandes 1:4

1. FC OPTIMISTI 4 4 0 0 14:6 12
2. J. FERNANDES 5 3 2 0 12:5 11
3. AS EVROAVTO 3 2 1 0 10:6 7
4. KMN MAJOLKA 4 2 1 1 9:6 7
5. UŠR VIŠNJICA 3 2 0 1 15:6 6
6. ŠD MAJSKI VRH 4 2 0 2 18:14 6
7. KMN DRAŽENCI 4 1 2 1 6:7 5
8. ŠD POBREŽJE 5 1 1 3 8:9 4
9. KORANTI DEM. 4 1 1 2 12:17 4
10. ŠD TRŽEC 4 1 0 3 7:23 3
11. ŠD AS 4 0 1 3 5:10 1
12. MIX TEAM 4 0 1 3 4:11 1

RLMN Haloze
REZULTATI ZAOSTALEGA 3. 

KROGA: ŠD Stoperce – ŠD Žeta-
le 3:9, Ptujska Gora I. – ŠD Rim 
0:4, Plajnsko – ŠD Cirkovce 2:2, 
TD Naraplje – ŠD Ptujska Gora II. 
0:3. V tem krogu je bila prosta eki-
pa ŠD Stopno.

1. ŠD RIM 5 4 1 0 20:4 13
2. ŠD ŽETALE 4 4 0 0 25:7 12
3. PLAJNSKO  4 2 2 0 13:6 8
4. ŠD CIRKOVCE 4 2 1 1 12;10 7
5. PTUJ. GORA II. 5 2 0 3 13:18 6
6. STOPNO 4 1 0 3 9:13 3
7. NARAPLJE 5 1 0 4 9:19 3
8. ŠD STOPERCE 4 1 0 3 9:22 3
9. PTUJ. GORA I. 5 1 0 4 7:19 3

Danilo Klajnšek

Šolski šport � Atletika

Najuspešnejša OŠ Ljudski vrt

Mali nogomet 

Gašper Vesenjak v metanju 
vorteksa. Odlična rezultata sta 
zabeležili tudi zmagovalni šta-
feti na 4 x 100 metrov, kjer je 
pri fantih zmagala OŠ Mladika, 
pri dekletih pa OŠ Ljudski vrt. 

Rezultati:
mlajši učenci: 60 m: 1. Leon 

Prelog (OŠ Breg); 300 m: 1. Urban 
Gnilšek (OŠ Ljudski vrt); 600 m: 1. 
Luka Sagadin (OŠ Cirkovce); višina: 
1. Tim Emeršič (OŠ Gorišnica); dalji-
na: 1. Jaka Kostanjevec (OŠ Ljudski 
vrt); vorteks: 1. Niko Cartl (OŠ Mar-
kovci);

mlajše učenke: 60 m: 1. Tinka 
Valenko (OŠ Ljudski vrt); 300 m: 
1. Sara Serdinšek (OŠ Ljudski vrt); 
600 m: 1. Katja Belca (OŠ Cirkov-
ce); višina: 1. Urška Korošec (OŠ 
Gorišnica); daljina: 1. Maja Bedrač 
(OŠ Breg); vortex: 1. Nuša Puž (OŠ 
Olga Meglič);

starejši učenci: 60 m: 1. Grega 
Pavlovič (OŠ Mladika); 300 m: 1. 
Jan Bezjak (OŠ Mladika); 1000 m: 
1. Žan Malek Petrovič (OŠ Mladika); 
4 x 100 m: 1. OŠ Mladika; višina: 1. 
Tilen Ahec (OŠ Majšperk); daljina: 
1. Blaž Hazemali (OŠ Ljudski vrt); 
krogla: 1. Alen Fostnarič (OŠ Cirku-
lane); vorteks: 1. Gašper Vesenjak 
(OŠ Gorišnica);

starejše učenke: 60 m: 1. Ana 
Marija Veselič (OŠ Mladika); 300 m: 
1. Ana Maja Bernhard (OŠ Ljudski 
vrt); 1000 m: 1. Lea Šalamun (OŠ 
Ljudski vrt); 4 x 100 m: 1. Ljudski 
vrt; daljina: 1. Tjaša Purg (OŠ Maj-
šperk); višina: 1. Amadeja Zupanič 
(OŠ Breg); krogla: 1. Mihaela Kodrič 
(OŠ Markovci); vorteks: 1. Barbara 
Borovčak (OŠ Breg).

David Breznik

Nogometaši OŠ Ormož so osvojili 3. mesto v državi.

Končni vrstni red:
1. Jure Kelher, 2. Jernej 

Novak, 3. Gregor Kovačec, 

4. Franc Horvat, 5.–8. mesto 
Stanko Bezjak, Andrej Do-
večar, Janez Kumer, Goran 

Korban, 9.–16. mesto Mitja 
Pintarič, Mitja Meško, Franc 
Zemljič, Dejan Žunec, Marko 
Skok, Saša Fišer, Anja Šadl, Ma-
tjaž Šenet, 17.–19. mesto: Robi 
Šoštarič, Danijel Pintarič, Mi-
hael Pintarič.

UK

V športni dvorani v Veliki 
Nedelji je pred časom v or-
ganizaciji KS Velika Nedelja 
v okviru krajevnega prazni-
ka potekal 1. badmintonski 
turnir. Organizatorji so bili 
več kot zadovoljni, saj se je 
zbralo 19 tekmovalcev iz 
cele Slovenije, ki so pokaza-
li zavidljivo znanje badmin-
tona. Pobudo za turnir so 
dali ljubitelji badmintona, 
ki že vrsto let gojijo ta ple-
meniti šport.

V dobrih petih urah se je na 
štirih igriščih odigralo skupaj 
43 tekem. Končno zmago si 
je priboril Jure Kelher iz Ce-
lja, drugi je bil Jernej Novak iz 
Lendave in tretji Gregor Kova-
čec iz Vidma.

Badminton

Ljubitelji badmintona uživali v Veliki Nedelji



Kot je povedala športna pe-

dagoginja Bojana Moravec iz 

Gimnazije Ormož, so predsta-

vili predvsem športe, ki jih v 

okviru rednega programa v 

šoli učencem in dijakom tež-

ko približajo. Tako so mladi 

spremljali demonstracije aiki-

da, se preizkusili v tenisu, hoji 

po vrvi, igri s frizbijem, touch 

ragbiju (tekma na dotik), zum-

bi, hip-hopu in spidmintonu. 

Spidminton je zvrst športa, po-

dobna badmintonu, za katero 

potrebujemo dve igrišči v ve-

likosti 5 krat 5 metrov. Igra se 

z malo težjimi loparji in žogico 

kot badminton in je zato tudi v 

vetru idealna zabava.

Predstavitev je bila namenje-

na popularizaciji športa med 

mladimi, koristni izrabi pro-

stega časa in skrbi za skladen 

in zdrav razvoj. Na gimnaziji 

spodbujajo dijake k športnim 

aktivnostim in mnogi trenirajo 

v klubih in društvih ter dosega-

jo zavidljive rezultate na držav-

ni ravni. Nekateri pa po osnov-

ni šoli šport opustijo. „Zlasti 

zapostavljena so v Ormožu de-

kleta, ki nimajo veliko možno-

sti za organizirano ukvarjanje s 

športom. Zato jim predstavljam 

športne dejavnosti, s katerimi 

se lahko prosto ukvarjajo celo 

življenje. Nujno je, da uvidijo, 

da je športna dejavnost v da-

našnjem času zelo pomembna 

kot sprostitev, preventiva … 

Predvsem kolesarjenje, rolanje, 

frizbi in košarka so za dekleta 

zelo zanimivi športi. Sedeči 

način življenja pušča posledi-

ce in predvsem dekleta imajo 

vidne posledice v drži, okvarah 

hrbtenice, imajo šibka kolena, 

na katerih so pri najmanjšem 

naporu vidne poškodbe,“ je po-

vedala Bojana Moravec.

Proti večeru pa so dijaki gim-

nazije v grajski pristavi predsta-

vili raziskovalno nalogo. Njihov 

mentor je bil športni pedagog 

Anton Lah, ki jim je pomagal 

sestaviti anketni vprašalnik, na 

osnovi katerega so zbirali naj-

različnejše podatke o društvih. 

Zanimivo je, da je v občini 

Ormož kar 19 športnorekrea-

cijskih društev, ki jim občina 

letno za delovanje nameni sku-

pno 134.000 evrov.
Viki Ivanuša

Prizadevni domačini iz Dru-

štva vojnih invalidov Ptuj so se 

tudi tokrat izkazali kot odlični 

organizatorji, saj je tradicional-

no tekmovanje v športnem ri-

bolovu potekalo brezhibno. Po 

jutranji dobrodošlici in prijavi 

tekmovalcev so opravili žreba-

nje štartnih mest. Potem ko jih 

je vodja tekmovanja seznanil 

s pravili tekme in ribolova, pa 

so se nekaj pred 10. uro odpra-

vili na svoja mesta, nato pa do 

trinajste ure preizkušali svojo 

ribiško znanje in srečo.

Tekmovanje, na katerem je 

sodelovalo 24 vojnih invalidov 

iz vse Slovenije, je potekalo v 

ugodnih vremenskih razme-

rah. Kot je poudaril predse-

dnik ptujskega društva vojnih 

invalidov Boris Fras, pa je več 

kot samo tekmovanje mnogim 

pomenilo veliko že samo dru-

ženje z vrstniki. Tistim nekaj 

posameznikom z minimalnimi 

ribiškimi izkušnjami pa so tudi 

tokrat pomagali z asistenco 

ptujskih ribičev, ki so tekmo-

valcem pomagali pri pripravi 

ribiškega pribora. Tudi letos 

so ženske in moški lovili loče-

no oziroma vsak na svoji trasi, 

med dolgimi tremi urami ri-

bolova pa so organizatorji po-

skrbeli za žejne tekmovalce in 

jim postregli s pecivom, ki so 

ga pripravile članice Društva 

vojnih invalidov s Ptuja. Nekaj 

težav, ki so jih povzročile odja-

ve na dan tekmovanja, so spro-

ti odpravili.

Najbolj pričakovan trenutek 

tekme je bilo zagotovo tehtanje 

ulova, ki so ga nadzirali tako 

člani tekmovalnega odbora 

kot tudi drugi udeleženci. Po 

skupnem kosilu pa so se okoli 

14. ure zbrali na svečani raz-

glasitvi rezultatov. Tekmovalni 

odbor je vodil sodnik Ribiške 

zveze Slovenije Srečko Leben, 

sestavljali pa so ga še delegat 

Zveze društev vojnih invalidov 

Slovenije Vlado Pegan, vodja 

tekmovanja Franc Širovnik, 

predsednik DVI Ptuj Boris Fras 

in tajnica društva Marija Ura-

tnik.

V kategoriji vojnih invalidov 

je slavil Franc Širovnik iz DVI 

Ptuj, ki je ujel 5100 gramov rib, 

drugo mesto je osvojil Peter 

Terbuc iz DVI Maribor, tretje 

pa Smiljan Gabrovec – Mišo iz 

DVI Ptuj. Tudi v ženski konku-

renci so slavile domačinke, saj 

je prvo mesto dosegla Zinka 

Kokol iz DVI Ptuj, ki je ujela 

2100 gramov rib, druga je bila 

Majda Korban iz DVI Zasav-

je, tretja pa Jelka Hren iz DVI 

Maribor. Priznanja sta podelila 

predsednik ptujskega društva 

Boris Fras in tajnik Zveze dru-

štev Vlado Pegan, ki je kot de-

legat tekmovanja tiste, ki so iz-

polnili normo za udeležbo na 

državnem prvenstvu, seznanil 

s pravili državnega ribiškega 

tekmovanja, ki ga organizira 

Zveza za šport invalidov Slo-

venije. Tekmovalni odbor oce-

njuje, da je bila tekma na Ptuju 

korektno izvedena, pa tudi voj-

ni invalidi in člani društev iz 

vse Slovenije so Ptuj zapustili z 

dobrimi vtisi.
-OM
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Ptuj � Vojni invalidi lovili ribe

Najboljši so bili domačini 
Ob ribniku na Rogoznici je bilo v soboto, 19. maja, kvalifikacijsko tekmovanje Zveze društev vojnih invalidov 
Slovenije v lovu rib s plovcem; med 24 tekmovalci pa so bili najboljši domačini iz DVI Ptuj, ki so osvojili prvo 
mesto v moški in ženski konkurenci.

Ormož � Osnovnošolci in gimnazijci spoznavali športe

Šport za zdravo in zadovoljno življenje
V sklopu sokolskega dogajanja v Ormožu so v petek pripravili tudi športne delavnice za osme razrede osnov-
nih šol iz Ormoža, Miklavža pri Ormožu, Središča ob Dravi in Svetega Tomaža, popoldne pa so istih devet 
delavnic predstavili še ormoškim gimnazijcem.

Foto: M. Ozmec 

Dobitniki zmagovalnih medalj v družbi vodje ribiškega tekmovanja in predsednikom DVI Ptuj Bori-
som Frasom (drugi z desne).

Foto: Viki Ivanuša

Učenci in dijaki so imeli priložnost spoznati športe, s katerimi se ne ukvarjajo med poukom.

Od tod in tam
Hajdina � Navdušili s koncertom 

V cerkvi sv. Martina na Hajdini je 18. maja potekal 
prvi samostojni koncert učiteljsko-vzgojiteljskega pev-
skega zbora OŠ Hajdina, ki ga sestavljajo zaposlene v 
vrtcu in OŠ Hajdina. Njihov zborovodja je Uroš Sagadin. 
Zbor je eden najmlajših na Ptujskem, ustanovili so ga febru-
arja leta 2011. Na začetku je v njem pelo 18 pevk, danes jih 
je 12. V zelo kratkem času se jim je uspelo pripraviti na prvi 
samostojni koncert, na kar so zelo ponosne, je povedala pred-
sednica zbora Viktorija Vrabl. V svojem repertoarju imajo 
ljudske, umetne, narodne, črnske duhovne in zimzelene slo-
venske popevke. Vadijo enkrat tedensko v učilnici vrtca. V do-
brem letu delovanja so nastopile že desetkrat. Ognjeni krst so 
imele z nastopom v šoli, sledili so nastopi v lokalnem okolju, 
udeležile pa so se že tudi že revije pevskih zborov na Ptuju. Na 
prvem samostojnem koncertu so se jim pridružili tudi mladi 
glasbeniki na harfi in citrah ter ansambel Šestica, s katerim 
zborovodja Uroš Sagadin občasno sodeluje. Za klavirjem je 
bil Tom Hajšek. MG

Ljutomer � Sobota za mobilnost

Ljutomer je prva in edina občina v Sloveniji, ki se je v 
okviru evropskega projekta Active Travel Network pri-
družila mednarodni mreži partnerskih mest za spodbu-
janje aktivne mobilnosti v strjenih naseljih in še zlasti 
na kratkih vsakodnevnih poteh. Da bi se aktivnosti tudi 
uresničevale, je v občini Ljutomer pripravljen lokalni akcijski 
načrt za spodbujanje t. i. mehkih ukrepov. Nekatere dejavno-
sti so od lanskega poletja, ko je projekt nastal, že bile izvede-
ne, zelo obsežna minulo soboto pa je bila v celoti namenjena 
množičnemu gibanju in druženju. Udeleženci so spoznavali 
alternativne načine potovanj. Aktivnosti so sicer predvidene 
za štiri cilje skupine, ki jih sestavljajo otroci v vrtcih, učenci 
osnovnih šol, podjetja in širša civilna družba, v pestrem so-
botnem dopoldanskem dogajanju pa so se družile generaci-
je vseh starosti. Na ploščadi mestnega središča so se odvijale 
spretnostne vožnje s kolesi (na posnetku), predstavljeni pa sta 
bili tudi peš pot in kolesarska karta mesta Ljutomer. NŠ

Užice � Ljutomerski tamburaši gostovali

Na povabilo združenja estradnih umetnikov iz Užic 
(Srbija) je ljutomerska tamburaška skupina, ki od lan-
skega leta delujejo kot samostojna sekcija pri Klubu pr-
leških babic iz Pristave, sodelovala na 8. mednarodnem 
festivalu malih tamburaških skupin v Užicah. Mesti sta 
pobrateni že od leta 1974 z vmesno desetletno prekinitvijo, 
od leta 2000 pa so ponovno vzpostavljeni tesnejši stiki na 
političnem, kulturnem in obrtniškem področju. Ljutomerski 
tamburaši so se v promenadnem nastopu po mestnih ulicah 
Užic predstavili s prleškimi in slovenskimi skladbami iz za-
kladnice ljudskega izročila. Za popestritev je trio zaigral tudi 
narodno zabavne melodije. V večernem festivalskem progra-
mu je skupina nastopila s petimi skladbami in požela buren 
aplavz prepolne gledališke dvorane.  Vodja sklada kulturnih 
dejavnosti Ljutomer Mira Rebernik Žižek se je že dogovorila 
za  nadaljnje sodelovanje. NŠ

Foto: NŠ

Foto: MG

Foto: NŠ



Dogodek v mestu Flensburg
Nekje sva prebrala, da je vasi-

ca Møgeltønder najlepša vasica 
v Evropi in o tem sva se hotela 
prepričati na lastne oči. Ob za-
hodni obali Danske sva prispela 
v to pravljično vas, ki v živo si-
cer ni izgledala slabo, vendar pa 
ni bila, da padeš dol. Danci še 
verjetno niso bili na Štajerskem, 
da bi videli lepe vasi … Vhod so 
oznanjala velika kamnita vrata, 
levo in desno pa so stala lepo 
obrezana drevesa ter hiške, ki so 
bile skoraj do potankosti enake. 
Če se ga je gospodar hiše v tej 
vasici kdaj malce nalil, je imel 

verjetno kar težave, preden je 
našel svojo lastno hišo.

Temnilo se je že, midva pa sva 
še kar veselo pohajkovala. Ne-
nadoma ugledava ogromen hlev 
in močno luč, ki je sijala daleč 
na cesto. Hm, človek ne bi bil 
presenečen, če bi notri ugledal 
še Jezusa in tri kralje, ampak to, 
kar sva videla, pa naju je skoraj 
vrglo na rit. V hlevu, ki je bil si-
cer očiščen, je mrgolelo različnih 
starinskih stvari. Od pohištva, 
koles, lučk, ogledal, skratka, kar 
ti srce poželi. Daleč na koncu je 
sedela starejša gospa in pridno 
pletla nek pulover. Huh, ko sva 

začela raziskovati, temu potem 
ni bilo ne konca ne kraja. Teta 
prijazno pride do naju in nama 
pove, da imajo poleg tega ogro-
mnega poslopja še dva za od-
tenek manjša prostora z veliko 
stvarmi. In res, še na podstrešju 
je bilo brižno očiščenih in lepo 
restavriranih ogromno stvari. Z 
možem sta se dobri dve desetle-
tji nazaj odločila, da bosta začela 
preprodajati starine, in posel se 
jima je odlično obrestoval. Do-
bila sta celo milijonsko subven-
cijo za obnovitev hleva, stranke 
pa imata zdaj bojda kar po celi 
Evropi. Zares interesantno …
Polna vtisov sva končno narav-
nala volan proti nemški meji.

Za naslednji dan smo imeli 
načrt, da gremo pogledat daleč 
gor na sever Danske. Kot že to-
likokrat do sedaj je tudi zjutraj 
posijalo pet sončnih žarkov, ki 
pa so se čez dan razblinili med 
oblaki. Avto lepo do vrha napol-
nimo z gorivom, nato pa sem šel 
obrnit v eno od stranskih ulic. 
Strah pred nemško policijo je 
mojo težko nogo vedno držal 
v normalnih mejah, a tokrat se 
nekako ni izšlo. Prihajali smo 
v zadnji ovinek in čeprav sem 
peljal res počasi, nas je začelo 
nesti kar naravnost, nato pa – 
bam. Zabili smo se v pločnik in 
skočili na nos na travnik. No, 
pozabil sem omeniti, da je bil 
v avtu tudi Oto, zato nekako 
ni bilo čudno, da se je pripeti-
la nesreča. Kaj pa sedaj? Cesta 
je bila res samo na tem koncu 
čisto ledena. Komaj sem jo 
prečkal in si pri sosedu sposodil 
lopato, da bi izkopal avto. Pod 
njim je bilo preveč zemlje, ni šlo 
ne naprej in ne nazaj. Tačas je 
še en avto pripeljal z minimal-
no hitrostjo in tudi tega je vrglo 
na pločnik, a se je na srečo rešil. 
Moja prijatelja sta šla iskat koga, 
da bi me potegnil ven, tačas pa 

pride kdo drug kot – policija. 
Poklical jih je pa sosed, ker je 
pač to po pravilih in da je lahko 
oprezal skozi okno, kaj bo. Prvi 
policist, ki je stopil na cesto, se 
je kar po riti pripeljal do mene, 
drugi pa je tudi komajda naredil 
pet metrov. Potem se pa začne 
pregovarjanje, kdo smo, kam 
gremo itd., jaz sem pa lagal, da 
se je kadilo. Ker ne vem, kakšna 
je procedura v Nemčiji, sem pač 
hotel narediti vtis, da pravkar 
pakiramo v Slovenijo in da nas 
nikoli več ne bodo videli. Kaj pa 
veš, kaj lahko piči policista …

Tudi policista, ki sta mi pre-
metala prtljažnik in spraševala 
neumnosti, sta poklicala vleč-
no službo, ki je prispela hkrati 
z bližnjim kmetom in ta je kot 
za šalo potegnil avto spet na ce-
sto. Tako med vrsticami sem ju 
povprašal, ali bom morda fasal 
kaj kazni, pa sta mi odgovori-
la, da naj mi bo, ker sem tujec, 
sploh pa nimata časa, ker gresta 
na malico. Tam sta morala biti 
zgolj zato, da sta zavarovala ne-
srečo in da obvestita lastnika 
travnika, da je nekdo pač šaril 
po njem. Huh, super novica, 
vsaj za zdaj.

Prijaznemu kmetu sem stisnil 
dvajsetaka, sosedu pa sem se 
stežka ironično zahvalil za lopa-
to – gumpec trapasti. Možakar-
ja od avtovleke sta mi povedala, 
kje je VW servis, jaz pa sem 
zadovoljen ugotovil, da je avto 
celo vozen. Sicer je bilo zvito 
eno platišče skupaj s gumo, dru-
ga guma pa je bila porezana od 
bodeče žice z ograje, slišati pa ni 
bilo niti enega čudnega zvoka. 
Ha, to pa je Volkswagen.

Ko je mojster na servisu dvi-
gnil avto, sva najprej z motorja 
očistila pol kubika zemlje, nato 
pa sva se dogovorila, da ga pe-
ljem drugam, ker so tu predragi. 
Avto sem tako peljal v privatno 
delavnico, kjer smo hitro ugo-
tovili, da moramo zamenjati 
gume in peljati avto na optiko. 
A te zgodbe še ni bilo konec …

Nadaljevanje prihodnjič

Najlepša vasica v Evropi
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Torek, 29. maj
Danes goduje Magdalena.
Danes je svetovni dan pripadnikov mirovnih operacij ZN.
1917 se je rodil ameriški politik in 35. predsednik države John Fitzge-
rald Kennedy, žrtev atentata v Dallasu leta 1963.
1947 je indijski parlament tri mesece pred izglasovanjem neodvisnosti 
preklical zapostavljanje kaste »nedotakljivih«.
1953 sta novozelandski alpinist Edmund P.Hillary in vodja nosačev 
Tensing Norgay kot člana britanske ekspedicije prva stopila na najvišjo 
goro sveta Mount Everest.
1990 je Vrhovni sovjet Ruske federacije izvolil za svojega predsednika 
Borisa Jelcina. 
Sreda, 30. maj
Danes goduje Ivana.
1265 se je rodil v Ravenni eden največjih italijanskih pesnikov Dante 
Alighieri, simbol italijanske kulture 13. stoletja. 
1431 so sežgali na grmadi Devico Orleansko, »Jean d'Arc«, potem ko so 
jo razglasili za krivoverko.
1778 je umrl francoski književnik, zgodovinar in filozof Voltaire. 
1914 so dva meseca po koncu vojn proti cesarju Francozov Napoleo-
nu I. podpisala zastopstva štirih zaveznic in Francije v Parizu mirovno 
pogodbo. 
Četrtek, 31. maj
Danes goduje Angela.
Danes je svetovni dan boja proti kajenju in svetovni dan športa.
1492 sta Ferdinand Aragonski in Izabela Kastiljska izdala edikt o izgo-
nu vseh Judov iz Španije.
1578 so v Rimu po naključju odkrili katakombe, ki so bile od 10. stole-
tja najprej popolnoma pozabljene. 
1819 se je rodil književnik in novinar Walt Whitman, najpomembnejši 
ameriški pesnik druge polovice 19.stoletja.
1915 so Nemci s cepelinom prvič bombardirali London.
1990 so na pobudo Francije prepovedali uvoz britanske govedine v 
Evropo. Številni potrošniki so praktično šele tako izvedeli za bolezen 
norih krav.
1945 so Angleži predali slovenskim partizanom zadnji transport slo-
venskih domobrancev, ki so se po koncu vojne umaknili na avstrijsko 
stran v Vetrinje na Koroškem.
Petek, 1. junij
Danes goduje Fortunat.
1660 so v Bostonu javno obesili kvekerko Mary Dyer. 
1804 se je rodil ruski skladatelj Mihail Ivanovič Glinka. Najbolj znani 
sta njegovi operi Ivan Susanin ter Ruslan in Ljudmila. 
1875 je bila ustanovljena svetovna poštna zveza s sedežem na Du-
naju.
1916 se je končala največja pomorska bitka v prvi svetovni vojni, bitka 
pri Jutlandu, znana tudi kot bitka pri Skagerraku. 
1926 se je rodila ameriška filmska zvezda Marilyn Monroe. Leta 1962 
je naredila samomor.
1973 se je Grčija oklicala za republiko.
1989 je v Frankfurtu začela delovati Evropska centralna banka. Do 
konca leta je morala pripraviti vse potrebno za izdajo evra, skupne de-
narne enote na območju evropske denarne zveze. 
Sobota, 2. junij
Danes goduje Erazem.
Danes je dan slovenskih železničarjev.
455 so Vandali zasedli Rim in ga sistematično oplenili.
1835 se je rodil papež Pij X., ki je katoliško cerkev izoliral od moderne 
družbe in demokracije. Leta 1954 so ga razglasila za svetnika.
1904 se je rodil športnik in filmski igralec Johny Weissmuiler. Znan je 
bil kot filmski Tarzan in prvi plavalec, ki je 100 metrov preplaval v času 
pod eno minuto. 
1916 je prišlo v St. Lousisu v ZDA do velikih rasnih spopadov, v katerih 
je bilo več sto mrtvih.
1953 je v westminstrski opatiji v Londonu canterburyjski nadškof okro-
nal britansko kraljico Elizabeto II.
Nedelja, 3. junij
Danes goduje Pavla.
1621 so Nizozemci ustanovili Zahodnoindijsko družbo, ki se je ukvar-
jala predvsem s trgovino s sužnji. V Ameriki je ob reki Hudson družba 
ustanovila naselbino, ki je prerasla v New York.
1844 se je rodil nemški književnik Detlev von Liliencron, najdoslednej-
ši predstavnik impresionizma v nemški književnosti.
1875 je umrl francoski skladatelj Georges Bizet, mojster svetovne ope-
re, ki je doživel priznanje šele po smrti.
1896 je Henry Ford predstavil javnosti svoj prvi avto na bencinski po-
gon.
1899 je umrl »kralj valčka«, avstrijski kompozitor in dirigent Johann 
Straus ml..
1926 se je rodil ameriški pesnik beatniške generacije Allen Ginsberg. 
1974 so po odstopu Golde Meir izvolili za novega izraelskega premiera 
Jicaka Rabina, ki je končal kasneje življenje pod streli atentatorja. 
Ponedeljek, 4. junij
Danes godujeta Franc in Urh.
Danes je dan otrok – žrtev vojne in dan slovenskega krvodajalstva.
1738 se je rodil britanski kralj Jurij III., ki je bil hkrati tudi volilni knez, 
od 1814 pa hannovrski kralj. 
1798 je umrl beneški duhovnik, pisatelj, vojak, vohun in diplomat Glo-
vanni Giacomo Casanova, ki je ostal ljudem znan predvsem kot sino-
nim za lahkoživca.
1878 sta Velika Britanija in Turčija sklenili sporazum proti Rusiji, s ka-
terim se je Velika Britanija obvezala pomagati Turčiji, če bi jo napadli 
Rusi. 
1944 so zavezniške enote zavzele Rim.
1970 je kraljevina Tonga postala neodvisna država. Šteje okoli 90.000 
prebivalcev in ni članica OZN. Kraljevino sestavlja 170 otočkov v Tihem 
oceanu približno 1.600 km severno od Nove Zelandije. 
1989 so bile na Poljskem prve svobodne demokratične parlamentarne 
volitve, na katerih je premočno zmagal sindikat Solidarnost.
1989 je prišlo na osrednjem pekinškem trgu Tiananmen ali Trgu ne-
beškega miru v noči s 3. na 4. junij do vojaškega nastopa proti štu-
dentskim demonstrantom, ki so zahtevali demokratizacijo življenja na 
Kitajskem.

Na valovih časa

Domačinka, že pokojna Neži-

ka Sitar je vrsto let zbirala ljud-

ske pesmi, njen sin Jože pa je 

poskrbel, da se bodo ohranile 

tudi za poznejše rodove.

Avtor je k pesmim dodal šege, 

navade ter opis življenja, dela in 

praznikov v krajih sedanje obči-

ne Razkrižje po drugi svetovni 

vojni. Zbranih je okoli sto ljud-

skih pesmi, ki bi zagotovo šle v 

pozabo, če se ne bi ohranili za-

piski Sitarjeve matere, pa če ne 

bi bilo tudi vztrajnosti avtorja 

in še zlasti zbirateljice ljudske-

ga izročila Dušice Kunaver, ki je 

Jožetu nudila ustrezno pomoč 

pri izdaji. Izboru pesmi so do-

dane še druge številne zanimi-

vosti iz teh krajev, opisani pa so 

tudi dogodki v sosednji Štrigovi 

na Hrvaškem, na katero so bili 

tukajšnji krajani v preteklosti 

zelo navezani. Zanimivo je, da 

pesmi, zbrane v knjigi, niso 

lektorirali, temveč so jih pustili 

v prvotno zapisani obliki. Pred-

stavitve knjige sta se udeležili 

tudi predsednica društva Naše 

korenine Mojca Razbornik in 

urednica Nadja Puppis.
NŠ

Prlekija � Pesmi in šege iz Razkrižja

Publikacija Jožeta Sitarja
Knjiga Pesmi in šege iz Razkrižja in okolice avtorja Jožeta Sitarja ohranja prvobi-
tnost krajev ob meji s Hrvaško. 

Foto: NŠ

Jože Sitar, Dušica Kunaver, Nadja Puppis in Mojca Razbornik na predstavitvi knjige

Piše: Dani Zorko � Zimska avantura (4.)

Foto: D. Zorko

V vasici Møgeltønder so vse hiške enake.

Foto: D. Zorko

Človek ne more verjeti, ko stopi noter …



Kaj lahko naredimo, da bo nekaj solate na vrtu 
tudi v poletni vročini? Po dolgi zimi so utrujene 
tudi sobne rastline. Zdaj je zadnji čas, da jih pre-
stavimo ven, če imamo seveda kam, jih tudi presa-
dimo in seveda pričnemo gnojiti. Okrasne gredice 
pa prihajajo v svojo najlepšo podobo. Na njih je 
zdaj veliko cvetočih trajnic, cvetijo dvoletnice, 
svojo lepoto pa počasi pričenjajo razkazovati tudi 
enoletnice. Resnično, vrtovi dobivajo svojo najlep-
šo podobo.

Sobne rastline
Sobne rastline so pričele novo življenje, saj se 

je dan že občutno podaljšal. Če jih še niste, je 
zdaj primeren čas za presajanje tistih, ki so pre-
rasle svoje lončke. Po večini jih presadimo samo 
v eno številko večji lonček. Prevelik lonček lahko 
pomeni, da jih bomo enkrat preveč zalili, pa bodo 
propadle. Nekatere pa presajamo samo takrat, ko 
v lončku res ni več prostora za njihove korenine. 
Na prvem mestu so to seveda orhideje. Poleg njih 
pa zelo redko presajamo drevo življenja. V preve-
likem lončku skoraj zagotovo propade. Raje samo 
po vrhu dosujte nekaj svežega hranilnega substra-
ta. Tudi za cvetenje nekaterih je potrebna gneča v 
lončku. Najbolj znane so klivije, vendar tudi fl a-
mingovec in škrniclji cvetijo le, če je v lončku za 
njihove korenine premalo prostora.

Mogoče ni odveč opozorilo, da je dobro na po-
čivanje v miren in odročen kotiček postaviti kalan-
hoje, božične in velikonočne kaktuse in tiste vrste 

orhidej, ki zaključujejo cvetenje. Kaktuse in kalan-
hoje postavimo na polsončno mesto. Dobro je, da 
jih vsaj za nekaj ur na dan obišče sonce. Orhideje 
pa postavimo na senčna mesta, saj le redkokatera 
dobro prenaša sončne žarke. Orhideje bodo lepše 
in obilneje cvetele, če so poleti zunaj na prostem. 
Najbolje jih je obesiti nekam na ustrezna mesta. Le 
falenopsisov ni treba dajati na prosto, če cvetijo, 
pa sploh ne. Tudi ciklame in amarilisi naj počivajo 
nekje v polsenci. Pazimo pa, da ob obilnih pada-
vinah voda ne stoji v posodah, zato jih nikoli na 
prosto ne dajemo s podstavki.

Okrasne gredice
Balkone in okna smo že okrasili, prepričana 

sem, da imate lepo zasajene tudi okrasne gredice. 
V tem času se lahko veselimo cvetenja dveh lepih 
cvetlic. Obilno in lepo cvetijo turški nageljčki. 
Nekatere je sicer nekoliko prizadela rja, to so tisti 
rumeno oranžni kupčki na listih, vendar te liste 
preprosto odtrgamo, ko jih damo v vaze. Seveda 
pa teh potrganih listov ne puščamo na gredicah ali 
dajemo na kompost, ampak vržemo v smeti. Da se 
ta nadležna bolezen ne bo tako močno pojavila na 
naših nageljčkih, jih že v jeseni, ponovno pa kar 
zgodaj spomladi večkrat poškropimo z ekstraktom 
njivske preslice. Dobite ga tudi v trgovinah.

Druga lepotica, ki se je sedaj lahko veselimo na 
gredicah, pa je perunika. Verjetno so poleg orhidej 
ravno perunike tiste, ki pokažejo vse veličastvo in 
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ki imajo sicer tovrstne težave 
(celoletni ali sezonski alergij-
ski rinitis ipd.), so nanje ve-
dno pripravljene. Ostalim pa 
svetujemo, da imajo pri roki 
kak antihistaminik (zdravilo 
za zdravljenje alergij), ki bo 
ublažil omenjene alergične 
reakcije. Srbeče spremembe 
na koži lahko uspešno ubla-
žimo tudi s kremami ali geli, 
vendar bo to zelo uspešno le 
v primeru, da smo ukrepali 
takoj.

Pred insekti se lahko za-
ščitimo tudi z repelenti. V 
prostoru uporabimo »odga-
njalce« insektov s pomočjo 
pripomočkov, ki jih damo 
v električno vtičnico. Če se 
gibamo na prostem, si lahko 
pomagamo z elektronskimi 
odganjalci ali pa z repelenti v 
obliki sprejev in tekočin. Pre-
vidnost je potrebna pri majh-
nih otrocih, saj vsi repelenti 
niso primerni zanje!

Darja Potočnik Benčič, 
mag. farm., spec. 

Lekarne Ptuj

Zdravstveni nasveti

Pogled na koledar in v nebo 

nas spomni, da je čas pole-

tnih počitnic tik pred vrati. 

Ne glede na to, kje bomo pre-

živeli čas oddiha, ob morju, v 

gorah, na potovanju ali doma, 

je dobro, da imamo pri roki 

tista zdravila in pripomočke, 

ki nas obvarujejo pred neka-

terimi nevšečnostmi ali nam 

pomagajo odpraviti manjše 

zdravstvene težave.

Poletje je čas alergij, napa-

dajo nas insekti, rade se nas 

lotijo prebavne težave, izpo-

stavljeni smo soncu, zaradi 

aktivnosti na prostem so po-

gostejše tudi poškodbe.

Ko se odpravljamo na pot, 

razmislimo o naslednjem:

Kam grem? Zanima nas, 

katere bolezni se v obmo-

čju pojavljajo, kakšna je tam 

zdravstvena oskrba, kakšen 

je higienski standard in pre-

hranske navade. S tem v zvezi 

se tudi pravočasno pozani-

majmo za potrebno dodatno 

zdravstveno zavarovanje z 

asistenco v tujini, obvezno 

in preventivno cepljenje ali 

potrebno zaščito z zdravili 

(natančni podatki so na voljo 

na spletni strani Inštituta za 

varovanje zdravja in v enotah 

Zavoda za zdravstveno var-

stvo).

Kakšne bodo moje aktiv-

nosti? Počitek in poležavanje 

v senci ali različne športne 

aktivnosti, raziskovanje ipd.

Kako dolgo bo trajalo po-

tovanje oz. oddih? Glede na 

to se odločimo o količini po-

trebnih zdravil in pripomoč-

kov.

Kakšen je način potovanja? 

Avto, ladja, letalo – morda 

bodo potrebni kakšni ukrepi 

glede slabosti.

Pri samem načrtovanju 

počitnic je pomembno, da 

upoštevamo zdravstveno sta-

nje, starost in sposobnosti. 

Počitnice je treba načrtovati 

drugače, če je v skupini maj-

hen otrok, nosečnica, starejša 

oseba ali kronični bolnik.

V potovalni in tudi v doma-

či lekarni naj bo nekaj zdra-

vil, ki nam olajšajo manjše 

zdravstvene težave. Ljudje, ki 

jih na poti muči potovalna 
slabost, si bodo potovanje v 

veliki meri olajšali s tabletami 

proti potovalni slabosti. Te je 

treba uporabiti pol ure pred 

pričetkom potovanja. Slabost 

na vožnji lajšajo tudi priprav-

ki iz ingverja. Nekateri prise-

gajo na zapestne trakove, ki 

delujejo na osnovi akupre-

sure. Otrokom pa so na voljo 

tudi pripravki v obliki lizik.

Zdravila za lajšanje bole-
čin in zniževanje telesne 
temperature so nepogre-

šljiva, ne samo na potovanju, 

ampak tudi v domači lekarni. 

Nikakor si ne smemo dovoli-

ti, da nam glavobol, bolečine 

v mišicah in sklepih, boleči-

ne ob manjših poškodbah, 

zobobol ali povišana telesna 

temperatura zaradi viroze po-

kvarijo počitnice. Zelo dobro 

bomo znali oceniti, ali gre res 

za manjše težave, pri katerih 

si pomagamo kar sami.

Zelo pogoste so tudi aler-
gije, v poletnem času zlasti 

zaradi pikov žuželk. Osebe, 

Potovalna lekarna (1.)

Foto: Črtomir Goznik

Darja Potočnik Benčič, mag. 
farm., spec.

Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Bliža se poletje
Čeprav je bilo vreme pred kakšnim mesecem dni bolj poletno kakor sedaj, se vendarle bliža čas, ko bo ponoči in podnevi bolj vroče. Plo-
dovke se v takem vremenu odlično znajdejo in se dobro počutijo, težave pa ima seveda solata.

lepoto narave, kako zna, s pomočjo človeka seveda, 
kombinirati različne barve in oblike cvetov. Meni 
so neskončno všeč.

Perunike so ene izmed najbolj trpežnih trajnic 
in zelo primerne tako za začetnike kakor za izkuše-
ne vrtnarje. Edini pogoj za njihov uspeh je, da jih 
sadimo na sončna mesta. So tudi ene izmed red-
kih, ki jih lahko presajamo v času cvetenja. Ker so 
naši vrtovi polni teh lepotic, ki se tudi hitro mno-
žijo, nam jih dobri sosedje in sorodniki brez težav 
lahko podarijo. Ravno zdaj vidimo, katere barve si 
želimo in jih tudi najlažje ločimo med seboj. Zato 
zanje brez strahu zaprosite sedaj. Dovolj je, da vam 
odstopijo rastlino s cvetnim steblom z enim pa-
rom nasprotnih listov in nekje 20– 25 cm dolgo 
korenino – rizomom. Doma zanje izberite sonč-
ne gredice, ki so lahko tako na peščenih kakor na 
glinastih tleh, imajo lahko veliko kamenja, saj vse 
to rastlin ne moti. Primerne so tudi za skalnjake, 
saj dajejo njihovi listi tudi po cvetenju vertikalni 
poudarek, ki ga ravno na skalnjakih rado manjka. 
Danes so zelo moderne tudi številne okrasne tra-
ve, perunike so ene izmed redkih cvetočih lepotic, 
ki jih lahko kombiniramo tudi na gredicah s temi 
lepoticami in jih bodo popestrile zdaj, ko trave še 
ne cvetijo.

Pred presajanjem rastlinam odrežemo cvetno 
steblo, liste pa prirežemo za kakšno tretjino, lahko 
tudi do polovice. Posadimo jih zelo plitko, tako da 
korenina oziroma rizom gleda iz zemlje. Le tako 
bo cvetela že v naslednjem letu. Pregloboko saje-
nje je lahko vzrok, da perunike dolgo ne zacvetijo. 
Grede ne gnojimo preveč, najbolje je, da je sploh 
ne pognojimo. Ker smo posadili plitko, je dobro, 
da ob rastlino za letos postavimo manjšo palčko, 
na katero jo privežemo samo, dokler se ne vraste, 
potem pa težav s padanjem nima več. Tudi zaliva-
nje in namakanje sta potrebna kasneje, ko vidimo, 
da se je rastlina že vrasla. V drugi polovici maja pa 
nam bo našo skrb povrnila s prekrasnimi cvetovi v 
številnih barvnih kombinacijah.

Solate za vroča poletja
Če želite imeti solato tudi poleti, potem je zdaj 

čas, da pričnete sejati poletne sorte. Solata je na-
mreč vrtnina, ki je močno odvisna od dolžine dne-
va. Starejše sorte v dolgem dnevu zelo hitro pože-
nejo v cvet. Obstajajo pa sorte, ki nekoliko bolje 
prenašajo poletno vročino.

Na prvem mestu in najbližje temu, kar ima rad 
povprečni Štajerec, je prav gotovo sorta unicum. 
Ta sorta naredi slabo sklenjeno, nekoliko višjo gla-
vo, list je rumeno zelene barve z rdečimi pegami. 
Na drugem mestu po mojem mnenju je dalmatin-
ska ledenka. Ta je podobna posavki, prezimni sor-
ti, kar seveda ni čudno. Posavka je namreč nastala 
s selekcijo dalmatinske ledenke – tako dolgo so jo 
sejali jeseni, da so se našli rastline, ki so prezimile. 
V nekaj letih je tako nastala nova sorta. Dalmatin-
ka naredi torej ploščato okrogle glave, list pa je te-
mno zelen. Najbolje pa prenaša vročino sorta great 
lakes. Žal pa zaradi močno nazobčanega listnega 
roba ni najbolj priljubljena, čeprav je njen list zelo 
krhek, kar poka pod zobmi, je sočen in okusen. 
Glava je tako močno sklenjena, da moramo pogo-
sto posamezne liste prav lupiti narazen.

Do sedaj naštete sorte so vse že dokaj stare, lahko 

bi rekli pri nas posvojene ali udomačene sorte. V 
zadnjih letih pa je k nam prišlo še nekaj zanimivih 
sort solat, ki jih prej nismo poznali. No, trgovci so 
nas zaradi lastnih interesov kar dobro seznanili s 
krhkolistno solato, ki ne naredi glav, ampak rozete. 
Sorta, katere seme lahko kupite tudi sami, se ime-
nuje gentilina. Kot je bilo že rečeno, je to rozetast 
tip solate, na videz podoben endiviji. Njena odlika 
je v tem, da lahko rozete režemo v vsakem času, saj 
se ves čas polnijo. Glavnato solato v vmesni fazi 
težko porežemo, saj nima veliko listov. Kakor hi-
tro vidite, da vam solata uhaja v cvet, jo preprosto 
porežete in pojeste. Nima pa tako žlahtnega do-
brega okusa kakor naša dobra glavnata krhkolistna 
solata.

Zelo zanimiv, prav poseben pa je sredozemski 
tip solate, ki odlično prenaša poletno vročino, se-
jemo pa jo lahko tudi še v jeseni. Ta tip solate ima 
rahlo mehurjast list, najbolj tipična pa je oblika 
glave, ki je podolgovata. Na prvi pogled spominja 
na kitajski kapus ali sladkorni radič. List je zelo 
krhek, nežen in primeren za vsake zobe, tudi tiste, 
ki imajo nekoliko starejši EMŠO. Res je dobra. Pri 
nas dobite zelenolistno romansko solato in rdečeli-
stno sorto ovired. Odlična je že kot berivka, naredi 
pa tudi lepe sklenjene glave.

Da ne bo solata prehitro uhajala v cvet, vam sve-
tujem, da jo čim več vzgajate preko sadik. Sadike 
morajo imeti seveda koreninsko grudo. »Puljene« 
sadike zacvetijo še hitreje. Če jo sejete direktno, 
jo je treba zelo zgodaj, a večkrat preredčiti. Čim 
se v gneči podaljšajo listi in jo privzdigne v zrak, 
bo prav gotovo hitreje zacvetela. Poleti se dobro 
počuti tudi v senci koruze ali visokega fi žola. Zdaj 
pa sadike s koreninsko grudo presadite med sadike 
paradižnika, paprike ali jajčevca. Preobilno gnoje-
nje z dušikom ravno tako pospešuje cvetenje, pov-
zroča pa tudi hitrejše gnitje – propadanje rastlin.

Da bo vedno nekaj zelenega v skledi, pa je zdaj 
tudi čas, da posejete radič – tržaški solatnik. Ta 
vam bo nadomestil solato tudi poleti, ko je zaradi 
vročine ne bo. Nujno je le, da ga ves čas režete, da 
so na razpolago vedno mladi, nežni zeleni listi. Ti 
ne bodo grenki in kosmati. Še manj bodo gren-
ki, če ga bomo redno zalivali. Zalivamo ga lahko 
po listih, vendar nikakor ne takrat, ko so rastline 
preveč segrete. Počakamo, da se zvečer nekoliko 
ohladi, če zalivamo po listih, ga pepelasta plesen 
ne napade.

Poletje je čas, ko je na našem vrtu veliko zelenja-
ve. Uživajmo jo.

Foto: Miša Pušenjak

Solata sorte romanska odlično prenaša vroče 
poletje.

Foto: Miša Pušenjak

Čudovit in pisan svet perunik

to: Miša Pušenjak

Sorta great lakes je nepriljubljena zaradi nare-
zljanega listnega roba, a prav gotovo najbolje 
prenaša vročino.



Očitno se nam obeta zelo 
vroče glasbeno poletje, saj 
bo v torek, 3. julija, štajerska 
prestolnica gostila zvezdnico 
svetovnega kova popularno 
ameriško pevko in tekstopi-
sko Macy Gray. Brez dvoma 
bo Macy Gray največja zvezda 
letošnjega jubilejnega 20. Fe-
stivala Lent, ki bo v mestu ob 
Dravi potekal med 22. juni-
jem in 7. julijem. Temnopolta 
diva, ki se lahko pohvali z zelo 
unikatnim vokalom, je v svoji 
bogati karieri posnela števil-
ne velike svetovne uspešnice. 
Prav tako pa je za svoje delo 
prejela številna pomembna 
glasbena priznanja, med dru-
gim je leta 1999 za svojo prvo 
veliko uspešnico I Try prejela 
tudi nagrado grammy. Macy 
Gray se je rodila kot Natalie 
McIntyre 6. septembra leta 
1967 v mestecu Canton v 
ameriški zvezni državi Ohio.

���
Pred dnevi je v 62. letu sta-

rosti po hudi bolezni v Lon-
donu umrl Robin Gibb, član 
legendarne glasbene skupine 
Bee Gees. Bratje Barry, Ro-

bin in Maurice so skupino 
Bee Gees ustanovili leta 1958, 
v več kot petih desetletjih 
ustvarjanja pa so na svetov-
no glasbeno sceno lansirali 
nekatere nepozabne, danes že 
zimzelene uspešnice, kot so 
Stayin’ Alive, I’ve Gotta Get A 
Message To You, Saturday Ni-
ght Fever, How Deep Is Your 
Love in številne druge. Bratje 
Gibb so v svoji karieri po ce-
lem svetu prodali več kot 220 
milijonov albumov, svetovno 
slavo pa so dosegli tudi s po-
močjo glasbe, ki so jo ustvarili 
za fi lm Saturday Night Fever, 
v kateri je glavno vlogo zai-
gral John Travolta. Omenjeni 
album je vztrajal kar 120 te-

dnov na uradni ameriški le-
stvici albumov. Pevec je kljub 
velikim zdravstvenim teža-
vam v zadnjih mesecih uspel 
posneti še svoj zadnji album 
Titanic requiem. Album je 
posnel skupaj s svojim sinom 
Robinom-Johnom, premier-
no pa je bil predstavljen 12. 
aprila v Londonu.

���
V Las Vegasu so podelili 

prestižne glasbene nagrade 
ameriškega časopisa Billbo-
ard. Največja zmagovalka le-
tošnje podelitve je bila pevka 
Adele, ki je zbrala rekordnih 
17 nominacij, na koncu pa je 
domov odnesla kar 12 zlatih 
kipcev, vključno s tremi naj-
pomembnejšimi za najboljše-
ga glasbenika leta, najboljšo 
žensko izvajalko in najboljšo 
pop izvajalko. Party rokerja 
LMFAO sta prejela šest na-
grad, Coldplay in Lil Wayne 
so osvojili po štiri nagrade, po 
dve pa so prejeli Casting Cro-
wns, Jason Aldean in Lady 
Gaga. Med ostalimi letošnji-
mi nagrajenci najdemo še 
naslednje izvajalce: Lady An-
tebellum, Shakira, Wiz Khali-
da, Beyoncé, Foster the Peo-
ple in Nicki Minaj. Prireditev 
sta povezovala dobra znanca 
z malih ekranov Ty Burell in 
Julie Bowen. Na podelitvi so 
se poklonili nekaterim glasbe-
nim velikanom, ki so umrli v 
letošnjem letu. Najprej so se 
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BILBOARDOVIH VROČIH 100 (ZDA)
1. SOMEBODY THAT I USED TO KNOW – GOTYE 
FT. KIMBRA
2. CALL ME MAYBE – CARLY RAE JEPSEN
3. PAYPHONE – MAROON 5 FT. WIZ KHALIFA

UK TOP 100 (VELIKA BRITANIJA)
1. R.I.P. – RITA ORA FT. TINIE TEMPAH
2. WE ARE YOUNG – FUN FT. JANELLE MONAE
3. CALL ME MAYBE – CARLY RAE JEPSEN

NEMČIJA
1. TOO CLOSE – ALEX CLARE
2. BORUSSIA, SCHENK UNS DIE SCHALE 
– NORBERT DICKEL & DER BVB – 
JAHRHUNDERTCHOR
3. DON'T THINK ABOUT ME – LUCA HANNI

11. ME MAYBE –LL ME MCACALL M  CARLY RAE JEPSPSSEEN
22. WE ARE YOUNG –WE ARE YWWE AR NG – FUN FT. JANELLE MONAEE MOMMONNAET. JA
3. SOMEBODY THAT I USED TO KNOW –EBOEB Y THAT I USED TO  GOTYE G
feat. KIMBRAMBIMB
4. DRIVE BY –E BY  TRAINAIN
5. SLAVE TO THE MUSIC –E TO TE MU  JAMES MORISSONMORIRIME
6.  BACK IN TIME –IN TIMK IN – PITBULL P
7. DANCE AGAIN –CE AGAINE AG  JENIFER LOPEZ FT. PITBULLEZ FFT. . P
8. FRIENND –DS – AURA DIONE feat. ROCK MAFIAt. RROC AU CK
9. I WON'T GIVE UP –N'T VE T GIV JASON MRRAZAZ
10. NEXT TO ME –XT T METO M  EMELI SANDEE
11. HEART SKIPS A BEAT –ART IPT SKI  OLLY MURS FT. Y MMURRS 
RIZZLE KICKSK SKICKS

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

spomnili Robina Gibba v na-
daljevanju je Jordin Sparks za-
pela skladbo Whitney Huston 
I Will Always Love You, Cee 
Lo Green in Goodie Mob sta 
se poklonila pokojnemu članu 
skupine Beastie Boys Adamu 
Yauchu s skladbo Fight for 
Your Right, Natasha Beding-
fi eld pa je skladbo Last Dance 
posvetila pokojni kraljici dis-
ko glasbe Donni Summer.

���
Po daljšem premoru se na 

svetovno glasbeno sceno z 
novim studijskim albumom 
vrača v Nemčiji rojena bri-
tanska pop-folk pevka Tanita 
Tikaram. Tanita Tikaram je 
bila na vrhuncu svoje slave v 
osemdesetih in devetdesetih 
letih prejšnjega stoletja, ko je 
tudi izdala dve svoji največji 
uspešnici Twist In My Sobri-
ety in Good Tradition. Njen 
zadnji studijski album z naslo-
vom Sentimental je izšel leta 
2005, a ni dosegel omembe 
vrednega uspeha. Nov album 
nosi ime Dust in my shoes in 
ga že lahko najdemo na pro-
dajnih mestih.

���
Mineva že tretje leto od 

smrti kralja pop glasbe Mi-
chaela Jacksona. Jackson je 
31. avgusta leta 1987 izdal 
danes že kultni album Bad, 
na katerem najdemo nekate-
re njegove največje uspešnice, 
kot so skladbe Bad, Liberian 
Girl in Man in the Mirror. 
Ob 25. obletnici izdaje albu-
ma Bad bodo album ponovno 
izdali, na njem pa bodo tudi 
Jacksonovi neobjavljeni vide-
oposnetki. Album, ki so mu 
simbolično nadeli ime Bad 25, 
bo izšel v mesecu septembru 
in bo vseboval tri zgoščenke 
in en DVD. Na DVD-ju bo 
posnetek njegovega koncerta 
iz leta 1988 , ko je napolnil 
znameniti stadion Wembley 
v Londonu, na koncertu pa 
sta bila tudi princ Charles 
in princesa Diana. Na prvi 
zgoščenki bo remasteriziran 
album, na drugi bodo zbra-
ni demo posnetki, remiksi in 
nikoli izdane skladbe, ki so 
nastale ob snemanju slovitega 
albuma, na tretji zgoščenki pa 
bo zvokovni posnetek koncer-
ta na Wembleyu.

Janko Bezjak

To je to

Zdravila
Vsake toliko časa kje vznikne ka-

kšna zgodba bolnega in obuboža-
nega človeka. Običajno so to posa-
mezniki, ki trpijo za kroničnimi bole-
znimi, zdravila zanje so še posebej 
draga, sami pa so na socialnem dnu. 

Opravljajo tako ali tako najbolj težaška dela, za najbolj mi-
zerno mezdo, po možnosti še živijo v slabih življenjskih po-
gojih in na skromni in enolični dieti. Bolezen, ki v takšnem 
primeru požre večino prihodkov temu seveda ne pomaga in 
tako se posameznik znajde v začaranem krogu, ko živi vse 
slabše, bolezen je zato vse dražja, zaradi te pa ponovno 
živi še slabše.

Vendar spremeni se nič. Zgodbe se ponavljajo, tu in tam 
se zbira denar, kdo se ob obljubah prijazno nasmehne in 
življenje gre naprej. Kajti ob vseh besedah je najpomemb-
nejši še zmerom denar. V bistvu niti ne toliko sam denar 
kot čim večji zaslužki. Saj veste, da so vlagatelji zadovoljni. 
Tako se zdravila pač prodajajo po ceni, po kateri se lahko. 
Ker vse bolj to postaja še eden v neskončni vrsti produktov, 
ki ga, če imaš denar, kupiš ali pa ne, ga prodaš, zamenjaš, 
unovčiš, vanj investiraš in tako naprej. Če ga ne kupiš ali 
pa ga preprosto ne moreš, je to tvoj problem, proda se ga 
najvišjemu ponudniku in to je to. Vse to v času, ko nam je 
na voljo več znanja in surovin kot kadarkoli. V času, ko me-
dicina dela čudeže in se nova zdravila ter terapije odkrivajo 
sleherni dan!

Saj problem niso razni aspirini, analgetiki ter ostali ob-
časni pripravki. Težave so z zdravili za resne, hude ter kro-
nične bolezni, ki ljudi življenjsko ogrožajo. In ker jih ljudje 
nujno potrebujejo, je cena lahko temu primerna. A ko o tem 
razmišljam, se mi bolj in bolj dozdeva, da je problem v sa-
mem sistemu. V tem, da se določene ljudi najprej potisne 
na dno in jih obuboža in ko potrebujejo pomoč, se za le to 
postavi visoka cena in izstavi račun. Krivi pa so si tako ali 
tako sami, kaj pa šarijo po rudnikih in tovarnah; v pisarne 
bi se spravili, pa bi bilo.

Postavlja se vprašanje, ali smo še družba. Nikdar ne 
razumem, zakaj se stvari ne spreminjajo in premikajo … 
Družba oziroma država smo namreč mi. Tako je po vsem 
svetu. Zdi se mi, da družba kot takšna vse bolj izginja. 
Spreminjamo se v džunglo. Množico posameznikov, div-
jakov, ki skačejo vsak po svoje. Vsemu skupaj pa diktira 
denar in njegova nevesta birokracija. Tudi to je diktatura. 
Vse bolj, pa četudi nima obraza na katerem bi se to poka-
zalo in katerega fotografije bi visele po učilnicah. Bojim se, 
da bi znal biti tak totalitaren sistem še veliko bolj uničujoč 
kot katerikoli bivši režim vzhodne Evrope. Denar namreč 
nima imena in priimka, nima nacionalnosti, vere, jezika in 
kulture. Kakšna pa je konec koncev razlika, ali nekdo čez 
noč „izgine”, ker ni prave barve, ali pa se mu preprosto 
odseka nujna zdravstvena nega in zdravila, ker nima dovolj 
težke denarnice. Tudi to so posledice tega, v čemer smo in 
vse huje bo, ne bolje. No ja, če bomo le sedeli in opazovali 
predstavo seveda.

Matic Hriberšek

Foto: wordpress.com

Macy Gray
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UGANKARSKI SLOVARČEK: LENIR: zastarel naziv za ravnilo, MARNO = vas pri Dolu pri Hrastniku, ODEVA = obleka, oblačilo (star.), SOBIBOR = poljsko koncentracijsko taborišče med 2. svetovno vojno, ŠARNIR = 
strešne škarje, TARANTAS = ruski potovalni voz, VIŽINTIN = slovenski fotograf (Jurij, 1971-), ŽEMA = preša, stiskalnica.

REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno: salaš, odeva, lenir, Upton, pontonir, Sobibor, rumenost, pravopisnik, maraska, Odra, Rateče, Ezop, Ir, dia, monom, cin, Tosca, RN, kavalir, Vižintin, saturn, priselek, vrt, eternit, 
Kartum, roka, karaoke, alpaka, kras

SESTAVIL 
EDI

KLASINC

MESTO IN 
LUKA V GRČIJI POSVEČENEC

SKLADBA V 
POČASNEM 

RITMU
LETALO STREŠNE 

ŠKARJE

PRISTAVA V 
VOJVODINI

OBLEKA, 
OBLAČILO 

(STAR.)

RAVNILO 
(ZASTAR.)

PISATELJ 
SINCLAIR

NOVINARKA 
GIROTTO

Štajerski
TEDNIK

SPODRSLJAJ, 
NAPAKA

RAZDALJA 
TOČKE, 

REDNICA

MOČVIRNAT 
SVET (REDKO)

HRVAŠKA 
TENIŠKA 
IGRALKA 
MAJOLI

VOJAK 
TEHNIČNIH 

ENOT
MAZILO, 

MAST

PESNIK 
LJUBEZEN-
SKIH PESMI

NAPETOST SREDIŠČE 
VRTENJA

ZVEZEK ZA 
SKICIRANJE

RUSKI 
POTOVALNI 

VOZ
BOLOGNA

POLJSKO 
KONCENTR. 
TABORIŠČE

VISOKA 
SAMOSTOJNA 

STAVBA

NIHAJOČE 
KOLESCE V 

URI

IVAN 
ČARGO

RUMENOTA
KOŠČEK, 
GRIŽLJAJ 

(NAR.)

ČRKOVALNIK
RDEČA 

DALMATINSKA 
ČEŠNJA

POLJSKA 
REKA

KRAJ V OBČINI 
KRANJSKA 

GORA 

GRŠKI 
BASNOPISEC IRIDIJ

ČEŠKO 
ŽENSKO IME

STRAŠNO 
BITJEVAS PRI DOLU

DIAPOZITIV
ENOČLENIK KOSITER PUCCINIJEVA 

OPERA

KOKOŠ IRANSKI 
DENAR PREŠA

RADO 
NAKRST

USTREŽLJIV 
MOŠKI

FOROGRAF 
(JURIJ)

KATRAN ORODJE 
ŽANJIC

VELIK 
PLANET

ZASELEK NASAD 
OB HIŠI

TELUR RUDI 
KLARIČ

STREŠNA 
KRITINA

GALVNO 
MESTO 

SUDANA
ZGORNJI UD

PETJE 
ZAČETNIKOV

NOVO 
SREBRO

APNENSKA 
POKRAJINA

Najslabši možni trenutek 
Kateri je najslabši možni tre-
nutek, da te zadene infarkt?
Med igranjem pantomime. 

☺☺☺
Rop banke 
Kaj pije blondinka, potem ko je 
oropala banko?
Čaj proti zaprtju.

☺☺☺
Ločevanje 
Cigan in ciganka se ločujeta. 
Ko sodnik proglasi zakon za 
ločen, ga cigan vpraša:
“Ampak, gospod sodnik, še 
vedno pa ostaneva brat in se-
stra, ali ne?”

☺☺☺
Po pregledu 
Ginekolog po pregledu:
“Gospa, stvar je kar resna, 
tri mesece z možem ne sme-
te imeti spolnih odnosov. Bo 
šlo?”
“Ni problema, saj imam ljubim-
ca.”

☺☺☺
Čokolada 
Gorenjec se je oženil, in da bi 
razveselil soprogo, kupi veliko 
čokolado. Zvečer jo pazljivo 
razpakira, odlomi kocko in jo 
da ženi, ostalo pa lepo zapaki-
ra in pravi: “Tako, to bova pa 
dala otrokom.”

“Ampak dragi, saj nimava 
otrok!”
“Jih bova že še imela …”

☺☺☺
Demokracija 
“Ati, kaj je to demokracija?”
“To je sistem, v katerem dve 
budali preglasujeta enega pa-
metnega.”

☺☺☺
Izguba na volitvah 
Zakaj je opozicija v Črni gori 
izgubila na volitvah?
Ker je vsem obljubila zaposli-
tev.

☺☺☺
Osebni podatki
Ob začetku obravnave na so-
dišču.
»Jaz sem tožencu samo rekel, 
da je vol!« je rekel toženi.
»Kako mi ti, konj, lahko rečeš, 
da sem vol?!« se je oglasil to-
žnik.
»No, zdaj, ko sta se predstavi-
la, pa lahko začnemo obravna-
vo!« se je oglasil sodnik.

☺☺☺
Previdnost
Zakaj imajo črnogorski avto-
mobili ključavnico za vžig avta 
v sredinski konzoli?
Zato, da pri sukanju volana ne 
zlomijo izvijača!

Smeh ni greh

TOREK
perutničke s krompirjem, solata
SREDA
zelenjavna enolončnica, čokoladne palačinke
ČETRTEK
puranji trakci v gobovi omaki*, riž, solata
PETEK
slivovi cmoki, jabolčna čežana
SOBOTA
pečena zelenjava**, solata
NEDELJA
goveja juha z ajdovo kašo, čevapčiči na žaru, 
pečen krompir, kumarična solata
PONEDELJEK
govedina v solati, polnozrnati kruh

*Puranji trakci v gobovi omaki
Sestavine: 2 puranja zrezka, sol, poper, olje, 1 če-

bula, 1 zavitek zmrznjenih šampinjonov, vegeta, 1 
mala kisla smetana, 2 dl sladke smetane.

Čebulo drobno sesekljajte in jo popražite na olju. Med-

tem na tanke trakce narežite meso in ga dodajte čebuli. 

Ko meso malo porjavi, dodajte zamrznjene gobe, solite 

in poprajte po okusu in počasi dušite, dokler tekočina 

ne izpari. Dodajte sladko in kislo smetano, če je omaka 

preveč redka, pa še kakšen trikotnik topljenega sira.

**Pečena zelenjava
Sestavine: 1 paket mešane zamrznjene zelenjave 

(brokoli, cvetača, korenje, grah, stročji fižol, koru-
za..), 1 kisla smetana, 3 jajca, sol, peteršilj, česen, 
moka, mleko, maslo, kos sira, 1 hrenovka.

Zelenjavo kuhajte približno 15 minut, nato jo odcedite 

in dajte v pekač. Zmešajte jajca, kislo smetano, sol, pe-

teršilj, česen in polijte po zelenjavi. Nasekljajte hrenov-

ko in sir ter zmešajte v zelenjavo. Dajte v pečico za 10 

minut na 180 stopinj. Za bešamel razpustite žlico masla, 

na njem popražite moko. Zalijte z mlekom, da se zgosti 

kot puding. Po potrebi zalivajte še z mlekom. Bešamel 

polijte po zelenjavi in malo pomešajte. Pecite še kakih 

20 minut pri 180 stopinjah; če imate radi več sira, ga še 

dodatno naribajte po vrhu.
Pripravila: Alenka Šmigoc Vinko

Kaj bomo danes jedli

Foto: AŠV

Perutničke s krompirjemPerutničke s krompirjem

Foto: AŠV

Zelenjavna enolončnicaZelenjavna enolončnica



Govori se …
... da imajo občine in mini 

občinice na Poetovionskem 
svoje občane raje kot na Ho-
lermuškem. Tam namreč z 
veliko lahkotnostjo kar po 
vrsti ukinjajo svoje krajevne 
urade, na Poetovionskem pa 
bog ne daj.

... da se Poetoviončani 
očitno dobro spoznamo na 
meso. Doma imamo perutni-
no, v sosednjem totem mestu 
ob Dravi pa je že drugi direk-
tor zapovrstjo ptujski sin. Če 
jim podtaknemo še kakšnega 
vinskega direktorja, jih bomo 
čisto obvladali.

... da postajajo seje naših ob-
činskih svetov vse bolj podob-
ne razpravam branjevk na 
tržnici. Ker pač ne odločajo o 
ničemer velikem, saj ni denar-
ja, postaja osrednje vprašanje 
občinskih razprav to, ali bodo 
na občinskem prazniku po-
stregli z dvema golažema, eno 
pečenko in parom hrenovk ali 
bo samo kak ajngemoht. Še 
malo sicer, pa bodo samo kul-
turne prireditve, sendvič pa si 

bomo prinesli od doma.

… da so v neki zelo resni 
strokovni raziskavi v šterntal-
ski občini med drugim ugoto-
vili, da so maše v Cirkovcah 
predolge. Taka je baje božja, 
oprostite župnikova volja: več 
je grehov, več je kesanja. Zdaj 
se takega maščevanja zelo bo-
jijo tudi v lovrenški fari.

… da je za žogobrcarji iz 
najmanjše haloške občine zelo 
slab teden: izgubili so prvo 
tekmo v drugem delu, novi re-

flektorji ne bodo pripravljeni 

do finala pokala MNZ Ptuj, za 

nameček pa bodo šumarji pri-

šli v goste z mladinsko ekipo.

Vidi se …
… da je novopečeni direktor 

šterntalske občinske uprave 

takoj po županovi uradni 

razglasitvi že prijel za delo. 

Najprej se je lotil občinskega 

grba, saj je baje do sedaj visel 

bolj na eno stran.
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 29. maja do 4. junija 2012. 1 znak – slabo, 2 
znaka – dobro, 3 znaki – odlično

Foto: Tajno društvo PGC

Foto tedna � Bralci fotografirajo

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Fotografiji se razlikujeta v petih podrobnostih. Poiščite jih, 
označite s krožcem, izrežite sličico in jo do ponedeljka, 4. junija, 
pošljite na naslov: Radio-Tednik, Raičeva 6, Ptuj.

Ime in priimek: 

Naslov: 

Pošta: 
Med pravilnimi rešitvami smo izžrebali nagrajenca, ki bo 

nagrado prejel po pošti. Nagrado prejme Tjaša Murko, Spuhlja 
66a, Ptuj. 

 Ljubezen Posel Denar Zdravje

Oven � ☺☺ €€€ ��

Bik ��� ☺ €€ ���

Dvojčka �� ☺☺☺ € �

Rak ��� ☺ €€€ ��

Lev � ☺☺ €€ ���

Devica �� ☺☺☺ € ��

Tehtnica � ☺☺☺ €€€ ��

Škorpijon �� ☺☺ € ���

Strelec � ☺☺☺ €€ �

Kozorog �� ☺☺☺ € ���

Vodnar � ☺☺ €€€ ��

Ribi ��� ☺ €€ �

Iskrice
(Vir: www.pregovor.com)

***
»Neumen je človek, ki ne zna napraviti izvirne napake, tem-
več ponavlja tuje.« Stanislav Šimič

***
»Pameten človek ne naredi vseh napak sam. Možnost da 
tudi drugim.« Winston Churchill

***
»Priznavamo, da imamo majhne napake, samo da bi pre-
pričali druge, da nimamo velikih.« Francois de La Rochefou-

cauld 

***
»Napaka dela krepost.« Georges Duhamel

***
»Svetovna zgodovina je seznam vsega tistega, čemur bi se 
človeštvo lahko izognilo.« Bertrand Russell

***
»Velik človek pogosto dela velike napake.« Bjornstjerne Bjorn-

son

***
»Vsaka napaka se nam zdi neverjetno bedasta, kadar jo za-
grešijo drugi.« Georg Christoph Lichtenberg

***
»Rad imam napačne račune, ker dajo prave rezultate.« Hans 

Arp

***
»Motiti se je človeško, v napaki vztrajati pa bedasto.« Latinski 

pregovor

***
»Naše napake so naši najboljši učitelji.« Friedrich Nietzsche

***
»Človek, ki ne dela napak, običajno nič ne dela.« Samuel Phe-

lps

Foto: Janko Keček ml.

Vam je kakšna fotografija posebej uspela? Se vam zdi, da bi bila zanimiva tudi drugim 
bralcem? Pošljite nam jo, pa bomo izbrali najzanimivejšo. Naš elektronski naslov: nabiral-
nik@radio-tednik.si. Fotografija naj bo v formatu »jpg« in dovolj velika za objavo v časopisu 
(vsaj 300 kB - raje več). Pripišite še avtorja fotografije in opišite, kdaj in kje je fotografija 
nastala. Veselo na delo!
Tokrat nam je fotografijo poslal Janko Keček ml., na njej pa je obelodanil, kot je pripisal 
sam, »letošnji naraščaj v pragerskih ribnikih«..
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Velenje � Državno prvenstvo gasilk in gasilcev

Članice ekipe 112 državne 
prvakinje
Minulo soboto, 26. maja, se je za PGD Majšperk pisala zgodovina, saj so 
članice njihove ekipe 112 na državnem članskem gasilskem prvenstvu v 
Velenju postale državne prvakinje.

Članice ekipe 112 so po 
osvojitvi državnega naslova v 
izvedbi mokre vaje leta 2010 
ter po osvojitvi dveh naslovov 
pokalnih zmagovalk v spajanju 
sesalnega voda za leto 2011 in 
2012 osvojile naslov državnih 
prvakinj še v izvedbi suhe vaje 
in tako dosegle nov mejnik v 
svoji bogati zgodovini.

Kot je pojasnil predsednik 
Gasilske zveze Majšperk Dra-
gan Murko, je na stadionu NK 
Rudar v Velenju nastopilo 49 
enot članic A, 48 enot članic B, 
50 enot članov A in 46 enot čla-
nov B v vaji z motorno brizgal-
no, štafeti na 400 m z ovirami 
in vaji razvrščanja. Nastopili so 

tudi poklicni gasilci ter gostje s 
Hrvaške. Na sosednjem igrišču 
je nastopilo 44 enot starejših 
gasilk in 56 enot starejših ga-
silcev v vaji s hidrantom in vaji 
raznoterosti.

Članice majšperške ekipe 112 
so s časom vaje 43,62 svojo na-
logo odlično opravile in zaslu-
ženo postale državne prvakinje 
Slovenije za leto 2012. Odlično 
drugo mesto so osvojile članice 
PGD Hajdoše. Majšperške gasil-
ke ao naslov državnih prvakinj 
osvojile že drugič zapored in 
so ena redkih ekip, ki je naslov 
osvojila tako v suhi kot mokri 
vaji. Z zmago v Velenju so si 
zagotovile vstopnico za olimpij-

ske kvalifikacije. Velike zasluge 
za tak uspeh imata nedvomno 
mentorja ekipe Vlado Gajser 
in Leon Lampret. Zmagovalno 
ekipo 112 sestavljajo: Alenka 
Lorber, Simona Hertiš, Ana Go-
rišek, Maja Gajser, Monika Ko-
kot, Tamara Kokot, Urška Jeza 
ter Ines Flegerič, Tanja Gajser, 
Katja Bedenik in Adrijana Vin-
kler. Poleg vodstva in številnih 
članov PGD Majšperk so se če-
stitkam članicam in njihovima 
mentorjema ob večernem spre-
jemu pred gasilskim domom v 
Majšperku pridružili županja 
občine Majšperk dr. Darinka 
Fakin in številni domačini.

-OM

Središče ob Dravi � 2. Praznik hladetine in 
„prezvuršta”

Za ljubitelje hladetine in 
„prezvuršta”
Na binkoštno nedeljo so v vaškem domu na Grabah pripravili že drugi Pra-
znik hladetine in prezvuršta. Otvoritev praznika je bila po rani maši, ki je 
bila posebej svečana, saj so praznovali farni praznik.

Najznačilnejša jed binko-
štnih praznikov je bila na Sre-
diškem nekoč žolca in organi-
zatorji prireditve so želeli to 
tradicijo ponovno obuditi. V 
preteklosti so se v hladetini 
znašli različni manj atraktivni 
deli prašiča, kot so noge in uše-
sa, dodalo se je malo čebule, 
česna, kakšen lovorov list. Da-
nes pa žolco številni pripravlja-
jo tudi z dodatkom korenja ali 
druge zelenjave. Gospodinje 
jo rade pripravijo v nizkih po-
sodah in jo potem obrnejo, kar 
zgleda še posebej atraktivno. 
Za pripravo hladetine si je tre-
ba vzeti čas, saj je značilno, da 
se mora dolgo kuhati na zmer-
nem ognju. Menda je nikakor 
ne smemo dolivati, ker se sicer 
ne strdi.

Hladetino so nekoč „čuvali v 
pivnici“, je povedala Dragica 
Florjanič, predsednica Turi-
stičnega društva Središče ob 
Dravi. Ob času malice pa so jih 
gospodinje odnesle „težakom“ 
na njivo. Kuhali so jo tudi na 

Foto: Viki Ivanuša

Na stojnicah pred domom na Grabah je bilo za pokusiti marsikaj 
slastnega.

Foto: M. Ozmec

Članice ekipe 112 iz PGD Majšperk so se iz Velenja vrnile z zmagovalnim pokalom.

predvečer božiča.
Da bi bilo na razstavi še več 

jedi, so organizatorji hladetini 
dodali še tlačenko, ki mnogim 
bolje tekne pod domačim ime-
nom „prezvuršt“. Pripravljali 
so jo v času kolin iz svinjske 
glave in kožic, danes pa tudi iz 
mesa, nekateri pa imajo še po-
sebej radi tlačenko iz jezikov. 
Pobuda za obujanje teh navad 
in receptov je že lani prišla 
od prašičerejskega društva, ki 
mu je uspelo navdušiti občino 
Središče ob Dravi, Turistično 
društvo Središče ob Dravi in 
Kmetijsko svetovalno službo 

Slovenije, da skupaj organizi-
rajo ta praznik. Častni pokrovi-
telj prireditve je bil župan Jurij 
Borko.

Članice TD so pripravile 
lepo razstavo hladetine in 
prezvuršta, prašičerejci pa so 
poskrbeli za živahno dogaja-
nje pred vaškim domom, kjer 
je potekala degustacija, pro-
daja in nakup omenjene hra-
ne. Organizatorji so bili z obi-
skom zelo zadovoljni, za dobro 
vzdušje pa je ob otvoritvi po-
skrbela skupina Vrtnice s Koga 
in pevci KD Obrež.

Viki Ivanuša
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Ni besed, ki bi nas potolažile
v samotnih nočeh,
ni solz, ki bi oprale bolečino
iz naših src ...
So le dragoceni spomini, ki nas učijo
živeti naprej.

SPOMIN

Tiha bolečina spremlja spomin na 28. maj 2007, ko nas je 
zapustil dragi mož, oče, dedek in tast

Alojz Kristovič
IZ ZABOVCEV

Čas mineva, žalost in bolečina pa ostajata.
Hvala vsem, ki mu poklonite lepo misel, hvala za prižgano 
svečko v njegov spomin. Pogrešamo te.

Tvoji najdražji

Pojdem, ko pride moj maj,
pojdem na rožne poljane,
kjer najdem vse svoje zbrane,
od včeraj in kdo ve od kdaj.
Pojdem v kraj vseh krajev,
pojdem v maj vseh majev,
ne kličite me več nazaj!

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega očeta, tasta, dedka in pradedka

Konrada Janžekoviča
IZ NOVE VASI PRI MARKOVCIH 75
15. 2. 1931 + 16. 5. 2012

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče za sv. maše, nam izrekli sožalje. 
Hvala vsem za opravljen pogrebni obred.

Žalujoči: sin in hčerka z družinami

Veš, da je vse tako, kot je bilo,
v vsaki stvari si, ki je v hiši, v mislih si, 
besedah naših, da, celo v sanjah,
le da korak se tvoj nič več ne sliši.

(J. Medvešek)

SPOMIN
30. maja bo minilo dve leti, odkar nas je zapustil

Branko Vaupotič
IZ MESTNEGA VRHA
Hvala vsem, ki se ga z lepo mislijo spominjate, se ustavite 
ob grobu in prižgete svečo.

Vsi njegovi

IZVAJAMO IZOLACIJO VLA-
ŽNIH HIŠ, ravnih streh, teras, 
balkonov, kleti, ki jih zaliva 
voda, in vsa druga gradbena 
dela. Hack Janos, s. p. Telefon 
02 579 91 66, 041 636 489.

GOTOVINSKA POSOJILA NA 
POLOŽNICE, posojila za zapo-
slene in upokojence, izplačilo 
gotovine takoj, tudi za osebe 
z nižjimi dohodki. Info-kredit, 
d. o. o., Mlinska ulica 28, 2000 
Maribor. Telefon 051 70 10 20 
ali 02 25 27 363.

Torek, 29. maj
16:00 Ptuj, OŠ Ljudski vrt: zaključek projekta Da te fabula narratur, predsta-

vitev zbornika in skupna prireditev v športni dvorani

Sreda, 30. maj
15:30 Hajdina, prostori občine: sprejem Gabriele Štumberger, učenke 8. r. 

OŠ Hajdina, ob izdaji 1. pesniške zbirke
17:00 Poljčane, OŠ: Velik sončen dan, dogajanje za otroke in starše 1. 

triletja

Četrtek, 31. maj
14:00 Ptuj, Terme, Primus: Razvojna konferenca Ptuj 2012, okrogle mize na 

temo gospodarstva, turizma in starega mestnega jedra
18:00 Ormož, Bela dvorana glasbene šole: nastop učencev
18:00 Poljčane, OŠ: literarni večer Zven slovenske pesmi v različnih evrop-

skih jezikih
19:00 Brezovec, Lovski dom: občinski praznik Cirkulane, slavnostna seja 

občinskega sveta
19:30 Ormož, Dom kulture: komedija  Vinka Möderndorferja Vaja zbora, v 

izvedbi KŠD Dobrava in MZ Dobrava

Petek, 1. junij
11:00 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: Razvojna konferenca Ptuj 2012, 

predstavitev zaključkov okroglih miz, razprava – razvoj Ptuja, sinergija 
gospodarstva, kulture in turizma

15:30 Ormož, odprtje vrtca
18:00 Cirkulane, večnamenska dvorana in šotor: osrednja proslava ob 

občinskem prazniku, kulturni programi in družabno srečanje
19:00 Ptuj, Mestno gledališče: plesna produkcija Ženske, avtorski projekt 

Božene Krivec
19:30 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: letni koncert Komornega moškega 

zbora Ptuj, gost večera SKS France Prešeren iz srbskega Niša
21:00 Ptuj, CID: koncert Robert Ožinger, Bojan Krhlanko Kvintet

Mestni kino Ptuj
Četrtek, 31. maj: 19:00 V deželi krvi in medu
Petek, 1., sobota, 2., in nedelje, 3. junij: 17:00 Lorax, 19:00 Vse za denar, 

21:00 V deželi krvi in medu

Podatke o svojih prireditvah pošljite na naslov: 
nabiralnik@radio-tednik.si ali jih vpišite v obrazec 

na spletni strani: www.tednik.si.

Prireditvenik 

Mali oglasi
KMETIJSTVO

OBVEŠČAMO cenjene stranke, da 
s prodajo nesnic tik pred nesno-
stjo – rjavih, sivih, črnih – pričnemo 
21. junija. Soršak, Polože 1, Ptuj-
ska Gora.

KUPIM traktor IMT, Zetor, Ursos ali 
podobno in vso kmetijsko mehani-
zacijo. Telefon 041 923 197.

PRODAM bukova drva, razceplje-
na, dolžine 1 meter, 50, 33 in 25 
cm, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Telefon 051 667 170.

PRODAM DRVA, hlodovino; kami-
onska dostava. Telefon 041 767 
760.

PRODAM bukova drva na paleti ali 
v razsutem stanju, narezana na 25 
in 33, možnost dostave. Tel. 041 
723 957.

NESNICE rjave, grahaste, črne 
pred nesnostjo. Vzreja nesnic Ti-
baot, Babinci 49, Ljutomer. Tel. 02 
582 14 01.

PRODAM opaž, ladijski pod, brune 
in pohorski lomljenec, 60 m² tla-
kovca. Tel. 051 890 761.

PRODAM dva prašiča. Telefon 030 
390 646.

PRODAM koso za motokultivator 
po ceni 350 evrov in slamo v ba-
lah po ceni 0,90 evra. Telefon 041 
298 112.

PRODAMO dve svinji, težki od 100 
do 130 kg. Telefon 040 561 699.

Živi življenje! Za vse vrste zvez in 
stikov. Agencija z desetletnimi izku-
šnjami. Kocka 7, d. o. o., PE Mari-
bor. Tel. 031 712 987.

NEPREMIČNINE

PRODAM komunalno urejeno 
gradbeno parcelo v Zabovcih. In-
formacije po tel. 051 354 707.

PO izjemni ceni prodam na novo 
obnovljeno stanovanje na Ptuju. Tel 
030 396 757

PRODAM staro gostilno v centru 
Ptuja. Telefon 070 270 130.

DOM STANOVANJE

VIR – Zadar, oddam dvosobni 
apartma za 4 osebe, v pritličju s te-
raso in parkirnim prostorom, odda-
ljenost od morja 150 m. Tel. 031 
742 714.

HRVAŠKA – Vir, oddam apartma za 
tri ali pet oseb, peščena in kamni-
ta plaža 150 m do morja. Tel. 041 
748 327.

RAZNO

ZELO UGODNO PRODAM lepo 
ohranjeno kuhinjo s pomivalnim 
strojem in hladilnikom. Kličite po 
20. uri na telefonsko številko 02 
743 00 00.

STORITVE

OBRTNA CONA MARKOVCI PRI PTUJU
Občina Markovci prodaja na atraktivni lokaciji v neposredni bližini 
Ptuja ob moderno razviti obrtni coni Novi Jork stavbno opremlje-
na zemljišča po ceni 21 €/m² + DDV. Parcele so oproščene plačila 
spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča. Javni razpis s pro-
dajnimi pogoji je objavljen na spletni strani Občine Markovci www.
markovci.si in v Uradnem listu RS.
Informacije po telefonu 02 788 88 87, Marinka Bezjak Kolenko.



je bil domačin Vinko Jerič iz 

Zgornje Sveče. Nato so v šoto-

ru nadaljevali s predstavitvijo 

Društva gospodinj Stoperce 

in njihovega projekta Kak 

se koscu streže, tak mu kosa 

reže. Gospodinje so se tudi 

tokrat lepo izkazale, saj so 

spekle veliko sladkih in slanih 

dobrot, jih najprej razstavile, 

na koncu pa so jih postregle 

obiskovalcem.

Pred prireditvenim šotorom 

so nato pripravili tekmovanje 

v gozdarskih veščinah, podira-

nju droga na balon ter klešče-

nju, v katerem se je pomerilo 

osem tekmovalcev. Svoje delo 

z motorno žago je najbolje 

opravil Gregor Mlakar iz Žetal, 

drugo mesto je dosegel doma-

čin Rafael Hronek iz Stoperc, 

tretje pa Izidor Štajnberger iz 

Žetal. Po končanih tekmova-

njih so podelili priznanja in 

nagrade najbolje uvrščenim 

v ocenjevanju vina, suhome-

snih izdelkov, tekmovanju v 

košnji in gozdarskih veščinah. 

Podelili so tudi priznanja ob 

zaključku akcije Uredimo 

naše podeželje, ki ga že vrsto 

let podeljuje KPD Stoperce. 

Letos so na haloških domači-

jah iskali staro orodje, ki se je 

nekoč uporabljalo pri spravilu 

žita. Na razpis se je prijavilo 

šest domačij, ena pa je bila 

predlagana. Vse domačije so 

v zahvalo prejele priznanja za 

ohranjanje kulturne dedišči-

ne. Zanimiv je bil tudi prikaz 

delovanja sodobne kmetijske 

mehanizacije, ki ga je pripravi-

la Mehanizacija Miler. Kmetje 

in obiskovalci so si z zanima-

njem ogledali prikaz cepljenja 

drv s cepilnikom, prikaz dela 

s hidravlično cepilno sekiro 

in praktični prikaz dela s kom-

binirano krožno žago s pogo-

nom prek kardana ali elektro-

motorja. V večernih urah so 

jubilejni, 20. kmečki praznik 

zaokrožili z veliko zabavo ob 

zvokih Tria Letonja.
M. Ozmec

Tudi letos, ob jubilejnem 

letu, so prizadevnim organi-

zatorjem iz Društva rejcev 

plemenskih telic Stoperce 

priskočili na pomoč pred-

stavniki Kmetijsko-gozdarske 

zbornice Slovenije, Kmetijsko-

gozdarskega zavoda in Kmetij-

ske svetovalne službe Ptuj ter 

seveda nepogrešljive članice 

domačega društva gospodinj 

in Kulturno-prosvetnega dru-

štva Stoperce.

Jubilejno kmečko praznova-

nje, katerega glavni namen je 

ohraniti tradicionalna kmeč-

ka dela in opravila, so pričeli 

v petek, 25. maja, dopoldan s 

tradicionalnim ocenjevanjem 

suhomesnih izdelkov. Kot je 

pojasnila predstavnica organi-

zatorjev in povezovalka celo-

tnega prazničnega dogajanja 

v Stopercah Nataša Bedenik, 

je letos strokovna komisija 

prejela v ocenjevanje 20 izdel-

kov, od tega 17 salam in 3 halo-

ške bunke. Po oceni strokovne 

komisije je bilo podeljenih 6 

bronastih priznanj, 3 srebrna 

(Valerija Lampret in Vinko Je-

rič za bunko ter Sašo Pozeb za 

salamo), edino zlato priznanje 

pa je za odlično domačo bun-

ko prejel Janko Jernejšek.

Zvečer so pripravili še tra-

dicionalno ocenjevanje vin. 

Nanj je strokovna komisija le-

tos prejela kar 48 vzorcev vin 

ter pridelovalcem podelila 5 

bronastih, 26 srebrnih in 10 

zlatih priznanj. Splošna ocena 

je, da je vinski letnik 2011 po 

kakovosti resnično nekaj po-

sebnega in da so tudi vinarji 

pri negovanju vin iz leta v leto 

uspešnejši, saj je bila povpreč-

na ocena vzorcev kar 17,69.

V soboto popoldne so sto-

perško kmečko prireditev na-

daljevali pod velikim šotorom 

na igrišču, kjer je udeležence 

nagovorila županja občine 

Majšperk dr. Darinka Fakin 
in ob 20-letnici čestitala pri-

zadevnim organizatorjem, saj 

so z vztrajnim delom uspeli 

dokazati, da se lahko tudi sre-

di Haloz dogajajo zanimive in 

dobro obiskane prireditve. 

V imenu organizatorjev se je 

pozdravom pridružil pred-

sednik Združenja rejcev ple-

menskih telic Stoperce Alojz 
Galun, eden od pobudnikov 

kmečkega praznovanja, zato 

se je ob predstavitvi delovanja 

društva spomnil začetkov nji-

hovega delovanja in kmečke-

ga praznovanja. Da je bilo tudi 

letos veselo, so zapele ljudske 

pevke KPD Stoperce, pred-

stavili pa so se tudi učenci in 

učenke domače šole.

S posebnimi zahvalami za 

večletno  uspešno sodelovanje 

se je Združenje rejcev plemen-

skih telic Stoperce zahvalilo 

domačemu Društvu gospo-

dinj Stoperce, KPD Stoperce, 

Lovski družini Stoperce, PGD 

Stoperce, Športnemu društvu 

Stoperce, podružnični šoli v 

Stopercah, Kmetijsko-gozdar-

skemu zavodu Ptuj in Občini 

Majšperk. Kulturni program 

so nadaljevali s hudomušnim 

skečem v izvedbi dramske 

sekcije KPD Stoperce, zapeli 

so ljudski pevci Prešmentani 

faloti KPD Stoperce, zaigral 

ansambel Trio Letonja, v na-

rodnih nošah pa so zaplesali 

tudi odlični plesalci domače 

folklorne skupine KPD Sto-

perce.

Množica obiskovalcev in 

gostov se je nato preselila na 

bližnji travnik, kjer se je v tra-

dicionalni ročni košnji s koso 

tokrat pomerilo 7 koscev. Po 

oceni strokovne komisije je 

prvo mesto tudi letos osvojil 

Rafael Hronek iz Stoperc, dru-

go mesto si je prikosil Slavko 

Rižnar iz Žahenberca, tretji pa 

Foto: M. Ozmec

Ob 20-letnici kmečkih praznovanj je Nataša Bedenik v imenu or-
ganizatorjev posebej čestitala idejnemu očetu stoperškega pra-
znika Alojzu Galunu.

Rodile so: Iris Veselko, Fran-
kovci 11 a, Ormož – deček 
Nejc; Stanka Kovačič, Vičanci 
59, Velika Nedelja – deklica 
Pia; Mojca Novina, Jelovice 
18, Majšperk – deklica Ema; 
Dominika Sok, Sodinci 21 
a, Velika Nedelja – deklica 
Lina; Anita Ilešič, Zagorci 8, 
Juršinci – deček Jakob, Ja-
sna Trstenjak, Vinski Vrh 43, 
Miklavž pri Ormožu – deček 
Matic; Polonca Mrzel, Apače 
63, Lovrenc na Dr. polju – 
deklica Lenka; Katja Jurič, 
Cukovci 1 b, Gorišnica – de-
ček Val; Maja Kraner, Varoš 
14, Makole – deklica Kaja; 
Martina Čuš, Bukovci 24 a, 
Markovci – deček Neo; Patri-
cija Jeza, Stanečka vas 15 a, 
Majšperk – deklica Mija; Bri-
gita Podgoršek, Brstje 8, Ptuj 
– deček Blaž; Mateja Kovač, 
Zg. Duplek 78 b, Sp. Duplek 
– deček Žiga; Eva Kelemina, 
Grabe 10, Središče ob Dravi 
– deček Jan; Lidija Vertič, Bu-
kovci 13 a, Markovci – deček 
Matic; Špela Ulrih, Dvorako-
va ul. 10 c, Maribor – deklica 
Tjaša; Darinka Jerenec, Dra-
govič 39, Juršinci – deklica 
Ela; Jelka Zajšek, Podlože 
12, Ptujska Gora – deklica 
Pija; Bernarda Erker Topolč-
nik, Kočno ob Ložnici 13, 
Laporje – deklica Lili; Marja-
na Skok, Velika Varnica 69, 
Zg. Leskovec – deček Lan; 
Amanda Djakovič, Rabelčja 
vas 34, Ptuj – deklica Viva.
Umrli so: Alojz KELC, Stojnci 
53, roj. 1931 – umrl 12. maja 
2012; Franc HRGA, Dornava 
147 a, roj. 1928 – umrl 13. 
maja 2012; Maksimiljan 
KOSTANJEVEC, Barislovci 
4 a, rojen 1942 – umrl 13. 
maja 2012; Jožica ŽULA, roj. 
Metličar, Hrastovec 12 a, 
roj. 1950 – umrla 18. maja 
2012; Lidija RIHTARIČ, roj. 
Vaupotič, Obrež 45, roj. 1933 
– umrla 19. maja 2012; Mar-
jan ŠKRIPAČ, Gorišnica 84, 
roj. 1954 – umrl 15. maja 
2012; Ana MERNIK, roj. 
Mernik, Slomi 8, roj. 1913 
– umrla 15. maja 2012; 
Jožefa KOLEDNIK, roj. Kelc, 
Gruškovec 90, roj. 1941 
– umrla 16. maja 2012; 
Marjeta KOSTANJEVEC, roj. 
Zotlar, Stojnci 80, roj. 1935 
– umrla 16. maja 2012; Ig-
nac LOZINŠEK, Sela 20, roj. 
1957 – umrl 18. maja 2012; 
Elizabeta GOLOB, roj. Klajžar, 
Slomi 3, roj. 1923 – umrla 17. 
maja 2012; Marija SLATIČ, 
roj. Alt, Wilhelmova ul. 6, Ptuj, 
roj. 1918 – umrla 23. maja 
2012; Robert VAUDA, Tiha 
pot 1, Ptuj, roj. 1945 – umrl 
17. maja 2012; Marija ŠMID, 
roj. Fuks, Kraigherjeva ul. 14, 
Ptuj, roj. 1930 – umrla 22. 
maja 2012; Viktor ŠVARC, 
Drstelja 35, roj. 1946 – umrl 
21. maja 2012; Viktor JUS, 
Dolena 4, roj. 1928 – umrl 
22. maja 2012.
Poroke – Ptuj: David 
HAMERŠAK, Cirkulane 32, 
in Tina KAJZER, Cirkovce 60 
a; Andrej INTIHAR, Gerečja 
vas 12, in Lidija MAJHEN, 
Gerečja vas 41 g; Danilo 
HORVAT, Hlaponci 32, in 
Alojzija KVAR, Hlaponci 32; 
Franc HAMERŠAK, Trnovska 
vas 54, in Darja SELIŠEK, 
Draženci 46; Mitja HOST-
NIK, Gorišnica 9 a, in Melita 
POPLATNIK, Gorišnica 9 a; 
Danilo SERDINŠEK, Lovrenc 
na Dravskem polju 65 a, in 
Silva OROVIČ, Lovrenc na 
Dravskem polju 65 a; Uroš 
VEK, Rimska ploščad 9, Ptuj, 
in Urška SOTLER, Ul. Avgusta 
Hlupiča 7, Ptuj.

Osebna kronikaStoperce � 20. kmečko praznovanje v znamenju presežkov

Poleg vina ocenjevali tudi suhomesne izdelke
Jubilejni, 20. kmečki praznik v Stopercah je v organizaciji Združenja rejcev plemenskih telic Stoperce in soorganizatorjev lepo uspel, 
svoje pa je primaknilo tudi sončno vreme, ki je v Haloze pritegnilo rekordno število obiskovalcev od blizu in daleč, da so dodobra napol-
nili prireditveni šotor in bližnji travnik.

Danes bo spremenljivo 
oblačno. Nastale bodo kra-
jevne plohe in posamezne ne-
vihte. Najnižje jutranje tem-
perature bodo od 6 do 12, ob 
morju okoli 14, najvišje dnev-
ne od 19 do 25 stopinj C.

Obeti
V sredo se bo nadaljevalo 

nestalno vreme s krajevnimi 
plohami in nevihtami. V četr-
tek bo pretežno oblačno s pa-
davinami, deloma nevihtami. 
Hladneje bo.

Napoved vremena za Slovenijo

Foto: M. Ozmec

Članice društva gospodinj Stoperce so v okviru projekta Kak se koscu streže, tak mu kosa reže spe-
kle veliko sladkih in slanih dobrot ter jih ponosno postavile na ogled.

Foto: M. Ozmec

Spretnost koscev v tradicionalni ročni košnji si je letos ogledalo 
rekordno število obiskovalcev.
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